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frizerstvo 501
Vinko Matjaž s.p.
| Na trgu 28, Mozirje 3330,

i»ifo.*el./fax:
' 063/831-096

Milena Matjaž, duša 
frizerskega salona od 

nastanka do upokojitve

Vinko Matjaž ml. leta 1973, 
ko je prevzel frizerski

salon od mame

Martina Matjaž, 
vodja FS danes

Letos mineva 50 let, odkar sta odprla 
vrata FRIZERSKEGA SALONA 
Vinko in Milena Matjaž v Mozirju 
davnega leta 1947.
Dolga leta je bil edini salon za žen
ske, za moške pa sta bila dva v vsej 
Savinjski in Zadrečki dolini.
V salonu se je izualo ali delalo preko 
petdeset frizerk, od tega samo pet 
moških. Salon je bil najprej v 
Vratanaijevi hiši (prej Goričaijevi), 
potem v sedanjem diskontu ZKZ zra
ven Grabnerjeve hiše, od leta 1950 pa 
v lastni hiši, v centru Mozirja, kjer je 
še danes.
Odprtje salona v letu 1947 ni bilo 
enostavno, saj si je takrat le malo kdo 
podal na pot privatništva. Bilo je še 
veliko drugih nevšečnosti, na primer, 
ni bilo vodovoda. Vodo so črpali na 
električno črpalko iz vodnjaka na 
dvorišču, greli na štedilniku in kurili 
drva. Glede na to, da je bil edini žen
ski salon daleč naokoli, je bilo zelo 
veliko dela. Tudi moški so se takrat 
še brili na klasičen način z britvijo, ki 
pa je danes že skoraj pozabljen, zaradi 
nepravilne politike do rokodelstva, in 
zgrešenega usmerjenega izobraže
vanja. Kljub vsem tegobam, ki so bile 
prisotne, so imeli zaposlenih tudi po 
deset frizerk. Nova zakonodaja je vse

postavila na glavo. Vajence so vzeli v 
šole, kjer so jih usmerjeno izo
braževali, tako da ko so prišli v salone 
na delo, niso imeli ne znanja ne svojih 
strank, ki so si jih prej pridno prido
bivali skozi vajeniško dobo. Bili pa so 
dobro teoretično podkovani. Istočasno 
so začele delavke odpirati frizerske sa
lone. Povsod jih je bilo, tako da jih 
je danes v Mozirju šest, v Savinjski 
dolini pa okoli dvaindvaj-set. 
Večinoma so vse naše bivše delavke. 
Leta 1973 je frizerski salon prevzel 
sin Vinko Matjaž ml. od mame 
Milene, ki je šla v pokoj. Še danes ga 
uspešno vodi z ženo Martino. Salon 
sta že večkrat obnovila in opremila z 
najsodobnejšimi aparati.
Vinko Matjaž ml., frizerski mojster, 
kot so ga poznali Savinjčani (mogoče 
bolj znan kot član skupine “QUO 
VADIŠ”, ki je nastopala po Sloveniji 
v obdobju 1965 do 1975 in pobrala 
laskave nagrade na tekmovanjih: 1. 
mesto “Vesela jesen v ritmu mladih” 
v Velenju, igrali so tudi prvo Silves
trovo v novi “Rdeči dvorani”, sprem
ljali razne pevce, kot so Tatjana 
Dremelj, Oto Pestner in drugi), je bil 
poln idej.
Takoj ko je videl, da ni aktivnosti s 
strani občine za zmanjšanje frizerskih

delavnic v Mozirju, in okolici in ko je 
promet drastično padel zaradi hitrega 
odpiranja novih delavnic, (vajenci so 
lahko takoj odprli obrt, ko so končali 
šolo), se je odločil za prekvalifikacijo 
in naredil v Ljubljani izpite za tiskarja 
in reprografa Moški salon so zaprli, 
ženski salon pa je prevzela žena 
Martina Začetek tiskarstva in preo
brat v drug poklic je zahteval velik 
napor, saj je bilo treba začeti vse z 
nova. Rodilo se je podjetje MVM 
SERVIS. (Matjaž Vinko in Martina). 
Pod firmo je bilo združenih več de
javnosti, kot so frizerstvo, rent a car, 
taxi, sitotisk, reprofoto, računalniški 
izrezi napisov za table in avtomobile, 
kreativno oblikovanje in še več... 
Zaposlenih je bilo več ljudi.
Ko je prišla vojna, so izgubili trg na 
jugu, saj so večino posla delali za 
tekstilno tovarno ELKROJ, morali so 
odpustiti delavce in ostala sta spet 
sama. Sedaj, če je dela več, sklenejo 
pogodbo s kooperanti in izpeljejo 
posel. Trenutno je največ dela z tab
lami in napisi za avtomobil. “Veseli 
smo, da nas imajo ljudje radi, da pri
hajajo k nam naročit razne svetlobne 
table in druge reči”, pravi Vinko in 
doda “ ko bi bilo še dolgo tako, saj 
je sin Rok Matjaž zelo uspešno

končal grafično šolo in bo vodil 
tiskamo naprej, če bo možnost”. Sin 
Jure obiskuje peti razred OŠ Mozirje 
in tudi pomaga v delavnici. Izreže 
vam vsak napis, ki si ga zaželite, 
spozna pa se na skener, računalnike 
in tiskalnike.
Mama Martina se zelo trudi in ugodi 
vsaki prošnji za urejanje pričesk, 
četudi je to nedelja in se mora zato 
odpovedati svojemu prostemu času.
Zelo rada hodi na predstavitve in 

predavanja, kot je hodila prej Milena 
Zanima jo vse o novih barvah, 
frizurah in tehnikah striženja, bila je 
že po vsej Evropi, in tudi v Ameriki. 
Spoznala je, da je tam delo z rokami 
veliko bolj cenjeno kot pri nas. 
Naprimer na Floridi v ZDA stane v 
boljših lokalih moško striženje 30 do
larjev.
No, kljub vsemu je vse OK Imajo še 
vedno dovolj stalnih strank, ki so 
zadovoljne z njihovim delom in tru- 
dom.Veseli pa so vsake nove, ki pride 
na polepšanje in pomladitev v frizerski 
salon.

Upajo, da jim bodo Savinjčani 
še vnaprej tako naklonjeni, kot 
so jim bili PRVIH PETDESET 
LET.

NAROČILNICA:
Naročam-o GLAS Savinjske:
[_J 12 mesecev - 25 številk 3.000 SIT 

Q 6 mesecev - 12 številk 1.600 SIT

Naročilnico izrežite in pošljite 
v pismu na spodnji naslov. 
Stroške poštnine Vam 
povrnemo ob naročilu!

Telefon:__

&
Datum:

Podpis in žig:

SfiRSft d.o.o.

Velenjska cesta 12

3310 ŽALEC

fisar
PERUTNINSKA FARMA 

IN KLAVNICA

UGODNA PONUDBA PIŠČANČJEGA 
MESA IN ŽIVIH PIŠČANCEV

piščančje meso 
bedra, prša 
peruti 
hrbti
jetra, želodci

500 SITIKg 
640 SITIKg 
540 SITIKg 
200 SITIKg 
420 SIT/Kg

- hrana za pse "Lajka" 110 SITIKg

ŽIVI PISCANCI ZA NADALJNO REJO 300SIT/kg
Pri nakupu večjih količin je možnost plačila na dva čeka

ISE PRIPOROČAMOH
3304 TABOR 45, tel.: (063) 727 204
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V preteklem tednu je Slovenija 
na mednarodnem področju 
doživela neuspeh. Ameriški 
predsednik Bill Clinton je ozna
nil, da ZDA ne nameravajo 
povabiti Slovenije k vstopu v 
Nato. No, zaenkrat ne gre 
napihovati te zavrnitve kot ve
likanski neuspeh, priložnosti zna 
biti še nekaj, a vendar je 
zavrnitev sporočilo slovenski di
plomaciji, ki se bo morala 
naučiti jasno izraziti svoje želje. 
Vse možnosti za vstop v Nato 
konec koncev še niso izgubljene, 
saj gre za odklonilno mnenje 
ene od članic. Vendar v resnici 
ni pričakovati, da bi katera od 
evropskih držav tvegala prepir z 
vodilno državo pakta samo 
zato, ker ta ne podpira vstopa 
Slovenije. Izjava Američanov, 
da Slovenije ne bodo podprli, 
nam je lahko dobra šola. 
Mednarodna javnost namreč 
zelo lahko reče ne. Zato se je 
treba odločiti in za določen 
korak pripraviti podrobno stra
tegijo, ne pa v zadnjem trenutku 
pošiljati diplomate, da po tujih 
državah lobirajo za podporo. Z 
vstopom v Nato je podobno kot 
z vstopom v EU. Slovensko 
stališče je nekam mlačno. V 
parlamentu se zapleta zaradi 
ratifikacije pridmžitvenega spo
razuma, ki ni v skladu s 
slovensko ustavo. Da bomo 
Slovenci ustavo spreminjali, je 
jasno vsem, vprašanje je samo, 
kako. Naenkrat ali postopoma. 

Tako pravzaprav zbledi pomembnost neskladnosti sporazuma in ustave, saj se bo v vsakem 
primeru ustava prilagodila sporazumu. Če bi bila volja Slovencev dovoj jasna, določena in 
enotna, se verjetno ob morebitni spornosti sporazuma ne bi ustavljali. Tako pa tudi pri 
vprašanjih, ki so za Slovenijo tako pomembna, kot je vstop v Nato in EU, prevladajo 
strankarska nasprotja, na dan planejo stari in novi očitki, skupni imenovalec vsega pa je 
nekako mlačno stališče: “No ja, mogoče bi pa le...” Mednarodna javnost seveda pričakuje 
odločnejše in jasno stališče. Poleg tega moramo vedeti, da za večino ljudi prihajamo iz 
področja, kjer si morajo države za vstop v mednarodne skupnosti prizadevati in ne obratno. 
Slovenija konec koncev ne za Nato ne za EU ni tako pomembna, da bi nas prosili za 
članstvo. Zato je še toliko manj razumljivo, da v slovenskih parlamentarnih klopeh ob tako 
pomembnih vprašanjih ni nikakršnega soglasja. Včasih bi bilo namreč potrebno podpreti 
vlado zaradi pomembnosti vprašanj, tudi če je iz nasprotnega tabora. V zadnjem času se 
v Sloveniji odpira vse več problemov, ki so posledica nepremišljenih dejanj v preteklosti. 
Tako se v juniju izteče moratorij na vračanje gozdov, torej lahko (če seveda ne bo sprejet 
mini zakon, ki je te dni prispel v poslanske klopi in naj bi denacionalizacijo omejil še po 
10. juliju) pričakujemo, da bo država začela vračati fevdalne posesti. Da tak razplet ni po 
godu nikomur (razen posestnikom in Cerkvi), je na dlani. Kljub temu se največ govori o 
krivdi tistih, ki so godljo zakuhali, nikakor pa ne o prepotrebnih možnih rešitvah. Dejstvo 
je, da si političnih točk ne da nabirati z obtoževanjem drugih strani, temveč z lastnim 
delom. Verjetno ni potrebno posebej poudarjati, da Slovenija v tem trenutku potrebuje 
predvsem složen in odločen skupni nastop. Časa za take ali drugačne politične igrice bo še 
vedno dovolj.

Vid Burnik

IZ VSEBINE:
VAŠE MNENJE

Pismo mojemu županu Stran 4

DOGODKI
Oškodovanci na avtocesti Stran 5

GOSPODARSTVO
V Žalcu nova LB Stran 6

Svetniki spet obtičali Stran 6

IZ NAŠIH KRAJEV
Sejem SENIOR Stran 8

ZA ZABAVO
Kaj početi v poletnih mesecih Stran 9

KULTURA
Tone Pavček v Žalcu Stran 10

INTERVJU
Boris Zrinski - Trener KK Polzela:
Naša najuspešnejša sezona

Stran 12,13

AKTUALNO
Nasilje nad otroki Stran 15

ROKOMET
Žalec v znamenju rokometa Stran 16,17

ŠPORT
Žalski karateisti 
najuspešnejši na DP Stran 19

AVTOMOBILIZEM
Vozili smo Škodo Octavio in
Mitshubishi Carismo Stran 20, 21

ZA DAME
Kopalke ’97 Stran 25

GLASBA
Skupina HIŠA -
jezdeci na dolge proge Stran 28

GLAS Savinjske izhaja vsako drugo sredo. Izdaja Sarsa d.o.o., Šlandrov trg 20, 3310 Žalec, telefon: 0631 715 011, telefax: 0631 715 011.
Glavni in odgovorni urednik: Samo Jurhar; tehnični urednik: Uroš Aristovnik; grafična obdelava: Metod Marolt, Jure Miser, Saša Vučina; lektor: Vid Burnik; 

novinarji: Dominika Sambolič; stalni zunanji sodelavci: Gregor Čulk, Franc Furland, Maja Jerič, Ivan Jurhar, Alenka Turnšek, Vasja Volavšek.
Na podlagi zakona o prometnem davku (Ur. list RS, št. 4192) in mnenja Urada Vlade za informiranje (št. 4/3-12-381195-23175 z dne 23. februar 1995) sodi časopis 

med proizvode informativnega značaja iz 13. točke tarifne številke 3 prometnega davka, po kateri se plačuje davek od prometa proizvodov po stopnji 5%.
Oblikovanje in grafična obdelava: GLAS Savinjske. Vse pravice pridržane!
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PISMO MOJEMU ŽUPANU
Spoštovani gospod profesor Milan 
Dobnik

Sem skromen občan Žalske očine, 
ki skupaj s številnimi drugimi 
občani, pošteno in vestno izpol
njujem vse svoje zakonske obvez
nosti, iz katerih prejemate izdatno 
plačo tudi vi, zato si drznem iz 
naslova davkoplačevalca napisati 
nekaj mojih videnj vašega dela.

Lani ob Božiču ste želeli v svoji 
krščanski vnemi osrečiti žive, mr
tve, rojene in nerojene z položni
cami, ki bi napolnile občinsko 
blagajno s sredstvi, ki jin niste bili 
sposobni prigospodariti na legalen 
in zakonit način. Na naslove 
občanov in nekaj tistih, ki to niso, 
ste poslali terjatve za storitve, ki 
so jih prejemniki, imetniki smetnja
kov, skozi vsa leta pošteno po
ravnali, žal pa je teh samo nekaj 
manj kot 50%. Ta denar ste vi 
preusmerjali, med drugimi tudi za 
izgradnjo snobovskih športnih ob
jektov, ki ne služijo množičnih 
reakcij, temveč so v glavnem 
prestižne vrednosti za jam gospodo 
in novokomponirano politično eli
to.

Milijoni so izpuhteli v nič, ker z 
njimi niste znali ravnati na gospo
daren in za Žalskega občana 
običajen, varčen način. Denar, ki 
je pritekal tudi iz naslova ekološke 
rente in kot plačilo za opravljene 
storitve, ste velikodušno delili, niste 
pa opravili dela za katerega ste 
zelo dobro plačani, to je evidenti
ranja in obremenitve vseh tistih, 
ki na tem žalostnem svetu skupaj 
z vami, tako ali drugače, ones
nažujejo okolje.

V svoji neukosti, se bom omejil 
zgolj na fizično onesnaževanje, to 
je tisto, ki ga vsi želimo čim manj 
na mestih, ki zato niso primerna. 
Od vas, kot prvega moža občine, 
zato pričakujem, da boste vsaj 
devetdesetim odstotkom žalskih ob
čanov organizirali odvoz odpadkov, 
ki danes zato, ker jih nihče ne 
pobira, krasijo skoro vsa redkeje 
poraščena gozdna pobočja in gra
pe. Modri Žalski svetniki so vas 
za to dejanje že pooblastili in

zadolžili. Niso pa vam dali poo
blastila, da dodatno obremenite, 
tiste, ki že tako mesečno redno 
poravnavajo vse pristojbine za 
ekološko odstranjevanje svojih o- 
dpadkov.
Prepričan sem, da bo v primeru, 
da tudi vi opravite svoje delo in 
poberete denar od vseh, ki smeti 
proizvajajo in ne samo slabe 
polovice občanov, denarja brez 
dodatnega zbiranja dovolj. Edino 
resnično namensko ga boste morali 
uporabiti.
Nedelo in nesposobnost opravi
čevati z delovanjem reakcije in 
zmerjanje poštenih občanov z rde
čimi mravljami, ker niso hoteli z 
krvavo prigaranim denarjem nado
mestiti denarja, ki ste ga vi 
zapravili ali niste znali pobrati, pa 
je druge vrste onesnaževanje o- 
kolja. Za to onesnaževanje oziro
ma očiščenje, bomo poskrbeli na 
volitvah. Vsaj jaz vas živ ne bom 
več volil, svojo napako priznam in 
se kesam.
Če me nekdo, ki se pred Žalskimi 
gospodinjami zaklene v občino, 
imenuje reakcionarja in je ob tem 
celo profesor zgodovine, sem po
čaščen. Ko so me leta 1968 
pretepali in zaprli takratni oblastni
ki, so trdili ravno isto, da sem 
reakcionar in če sem po 29. letih 
še vedno reakcionar, je to samo 
znak trdnega značaja, kar pa 
nekdo, ki v enem letu trikrat menja 
stranko, zase težko trdi. Morda 
sem na napačni strani, toda to 
stran sem sam izbral in če nas 
boste ponovno poizkusili ropati, 
bom ponovno na tej isti strani. 
Prepričan sem, da bo ob meni 
dosti več mravelj in reakcionarjev, 
kot na zadnjem shodu.

Lep pozdrav in če bo potrebno, 
znova nasvidenje pred občino.

Le brez strahu, ni se potrebno 
zaklepati, mi smo ekološko 
osveščeni.

Srečko Čqter 
ZLSD Žalec

TRGOVINA S KURILNIM OLJEM

x kurilno olje že od 43 SIT/I 
x možnost plačila do 5 čekov

Tel.: 063/707-420, 708-242, fax: 708-230

DA BI ŽIVELI VARNO - 2. DEL
Kaj storiti, če se vam zgodi...
- Kraja ali vlom v vozilo
Ko opazite, da je vozilo ukradeno ali 
je bilo vanj vlomljeno:
•Nemudoma obvestite policijo na tele
fonsko številko 113.
•Ob prijavi kraje ali vloma povejte vse 
podatke, ki jih od vas pričakuje policist.
•Počakajte do prihoda policistov oz. 
kriminalistov.
•Ne pregledujte ničesar in ne dotikajte 
se predmetov. Tako boste olajšali delo 
kriminalistom pri zbiranju sledov.
•Če storilca zalotite pri delu, ga ne po
skušajte zaustaviti, še posebej, če je te
lesno močnješi od vas. Vaša varnost je 
pomembnejša.
•Poskušajte si zapomniti čim več po
datkov o storilcu (spol, barvo las, oči, 
oblačila, prevozno sredstvo, smer bega 
in ostale posebnosti, kot so nenavadna 
hoja, govor, značilnosti obraza...)

Kaj storiti, da se ne bi zgodilo 
- Kako se zavarovati proti kraji ali vlomu 
v vozilo?
•Ne parkirajte na nerazsvetljenih uli
cah in parkiriščih.
•Izvlecite ključ iz kontaktne ključavni
ce, zavrtite volan, da se zaskoči volan
ska ključavnica, zaprite vrata in okna in 
zaklenite vozilo. Ne pozabite na 
prtljažnik.
•Nikoli ne puščajte vrednejših predme
tov na vidnih mestih, kajti ti privabljajo 
tatove. Prtljažnik je varnejši.
•V avtomobilu ne puščajte zlatnine, 
denarnic, kreditnih kartic, krzna, 
kovčkov, dokumentov ipd.
•Alarmne naprave javljajo poskus vlo
ma le, če so vključene. Bodite pozorni, 
ko se oglasi alarm. Kot očividec lahko 
veliko pripomorete k uspešnemu delu 
policije.
•Ne parkirajte avtomobila na neraz
svetljenih ulicah in parkiriščih. Zaklepa
jte ga tudi v garaži.

•Prtljago naložite v vozilo tik pred po
tovanjem. Ne puščajte prtljage na stre
hi avtomobila.
•Če je le mogoče, ne puščajte ključev 
v avtomobilu brez nadzora (avtopralni
ce, servisi ipd.). Preprečili boste pona
reditve ključev in tatvino vozila.
- Vprašajte se, kako varen je moj avto
mobil?
•V avtomobilu imamo vgrajeno zane
sljivo protivlomno napravo.
•Vozilo varujem tudi s kvalitetnimi 
mehanskimi zaščitami.
•Vozilo parkiram na osvetljenih ulicah 
in parkiriščih.
•Ko zapustim vozilo, vključim alarmno 
napravo, zaprem vsa okna in zaklenem 
vrata.
•Dogovorjen sem s sosedi o medseboj
nem opazovanju in varovanju vozil.
- Kako preprečiti goljufijo pri nakupu vo
zila?
•Novo vozilo je najvarneje kupiti pri u- 
glednem podjetju s tradicijo. Ne 
kupujte avtomobila na leasing pri po
djetjih dvomljivega slovesa Preden se 
odločite, se izčrpno pozanimajte.
•Pri nakupu rabljenega vozila bodite 
posebej pozorni:
- če nekdo prodaja novejše vozilo, pro
dajalec pa je že drugi ali tretji lastnik.
- če se prodajalec predstavlja kot po
srednik, ki vozilo prodaja za prijatelja 
ali sorodnika,
- če prodajalec nima zavarovane police, 
kupončka, zelene karte, prometnega 
dovoljenja ali osebne izkaznice, pri tem 
pa se izgovarja, da je navedeno pozabi
•Goljufi se pogosto predstavljajo s po
narejenimi osebnimi izkaznicami oz. so 
ponarejeni dokumenti o izvoru vozila, 
zato si jih natančno oglejte. Prometno 
dovoljenje je lahko originalno, vendar 
so posamezni podatki izbrisani in na
mesto njih vpisani lažni. Ti so pogosto 
nečitljivi, sprani ali delno zbrisani. Tud1 
žigi so običajno nečitljivi in zamazan1-

•Ko zapuščate vozilo, premislite o vseh 
samozaščitnih ukrepih. Vključite alarm
no napravo. Tudi če ste le za hip odšli 
po opravkih, ne puščajte ključa v kon
taktni ključavnici.
•Torbic, kovčkov in drugih predmetov 
ne puščajte na policah, sedežih ali dru
gih vidnih mestih. Zlatnina, denar, kre
ditne kartice, čeki in dokumenti ne 
sodijo v predale vozila.

•Pri nakupu rabljenega vozila obvezno 
zahtevajte tudi rezervne ključe.
“Osebna in skupna varnost je dobrina, 
ki tudi pri nas postaja ena ključnih se
stavin kakovosti življenja, je pa prav ta 
dobrina pogosto ogrožena. Varnost ni 
odvisna le od policistov, niti ne samo 
od občanov. Le skupaj smo lahko 
uspešni!” poziva Stanislav Veniger, 
načelnik UNZ Celje. (konec)

GRADBENI INŽENIRING

Prežihova
ing. Vinko VUČAJNKs.p.

1, 3310 ŽALEC, Tel. & Fax.: 063/ 712 265
Mobitel: 0609/ 618 443

IZVAJANJE DEL V GRADBENIŠTVU:
- gradbena dela - nizke gradnje
- obrtna dela - adaptacije
- inštalacijska dela - rekonstrukcije

ORGANIZIRANJE DEL - INŽENIRING
PROJEKTIRANJE
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MLADI ČLANI RDEČEGA KRIŽA 
ŽALEC NA TEKU V RADENCIH

Žalcu že od leta 1994 delujejo skupine mladih za zdravo 
življenje in dobre medčloveške odnose. Vanje so vključeni učenci 
osnovne šole Žalec in srednješolci, študenti.

Udeleženci maratona

Njihova dejavnost je usmeijena v 
spletanje kvalitetnega prijateljstva, ki je 
usmerjeno v negovanje pozitivnih vre
dnot, v kvalitetnejše življenje v matični 
družini ter kasneje v snovanje lastne 
dmžine, spoznavanje bistva omame in 
zasvojenosti, kar jih bo z veliko verjet
nostjo odvrnilo od lastne poti zasvoje
nosti. Dejavnosti vplivajo na razvoj 
mladih, ki s svojim vzornim načinom

življenja vplivajo na svoje vrstnike in 
mlajše.

Ena od rednih dejavnosti je tudi 
rekreativni tek. Preizkusili smo se na
1. ljubljanskem maratonu in sedaj na 
MARATONU TREH SRC V RA
DENCIH. Tekli smo 10 in 21 km. Vsi 
smo zdravi in polni elana za premago
vanje novih življenjskih preizkušenj, ki 
nas čakajo.

Spoznanja o razvoju pravijo, da raba 
organe krepi, neraba pa jih slabi. 
Večinoma vsi športi razvijajo telo in ga 
ohranjajo čilega. Za vsakdanjo rabo pa 
je primeren predvsem tek. Človek se 
je od pradavnine utrjeval predvsem s 
težkim telesnim delom, s hojo in 
tekom.
Današnji človek ne potrebuje kdove 
kako močnih mišič, potrebuje pa 
krepko srce, prožno ožilje, ki sta 
zmožna prenašati stiske, v katere nas 
sili sodobno življenje. Strokovnjaki 
poudarjajo, da imajo redni tekači, 
maratonci močno srce in so skoraj 
stoodstotno vami pred boleznimi srca 
in ožilja.
Lahkoten tek je pravzaprav tek za bolj 
zdravo, daljše in srečnejše življenje. To 
je poceni šport, ki si ga lahko privošči 
vsakdo, ki je pripravljen storiti malo 
več za svoje zdravje. Zahteva pa 
vztrajnost. Tekač za zdravje se mora 
namreč ukvarjati z minutami, ne s 
kilometri. Pomembno je, da teče 
redno okrog pol ure neprekinjeno v 
udobnem ritmu.

Irena Potočnik

OŠKODOVANCI 
NA CESTI 
ZARADI 
AVTOCESTE
Člani Društva oškodovancev ob avtocesti 
Alja vas-Vransko so 5. junija protestno 
zaprli polovico cestišča glavne ceste med 
Ljubljano in Celjem na odseku laikova 
vas-Sentrupert. Oškodovanci so bili 
nezadovoljni predvsem zato, ker DARS 
ni pristal na njihove zahteve po izplačilu 
trajnih ekoloških rent, ki naj ne bi imele 
zakonske podlage.
K zapori je že ob 7. uri zjutraj, ko se 
je pričela, prispel državni sekretar 
Pregelj, oškodovanci pa so zaporo 
prekinili okrog 10. ure, ko jih je na 
prizorišču obiskal tudi sekretar Mini
strstva za okolje in prostor Radovan 
Tavzes. Z obema funkcionarjema so 
oškodovanci sedli za pogajalsko mizo 
in sklenili načelen dogovor, po 
katerem bodo oškodovance razdelili 
na bolj in manj oškodovane. Za manj 
oškodovane naj bi prišle v poštev 
ozelenitve in protihrupne ograje, s 
katerimi naj bi zmanjšali vpliv avtoce
ste na posest, po besedah Radovana 
Tavzesa pa bi bilo mogoče razširiti 
tudi vplivni pas ob avtocesti, sedaj 
širok 20 metrov. Najbolj prizadeti 
prebivalci naj bi dobili možnost proda
je ali zamenjave hiš oziroma zemljišč 
in zagotovitev nadomestne parcele z 
boljšimi bivalnimi pogoji. V sodelovan
ju z Občino Žalec naj bi zemljiščem 
ob avtocesti povrnili tržno vrednost 
tako, da bi jih namenili obrtni, trgovski 
ali gostinski dejavnosti.
Oškodovanci so zahtevali, naj Mini
strstvo za okolje in prostor na podlagi 
že izdelane izvedbene dokumentacije v 
dveh tednih pripravi analizo vpliva 
avtoceste na bivalne razmere in 
vrednost posesti, zatem pa naj obrav
nava vsak primer posebej.

D. S.

LEP POZDRAV 
DRAGI BRALCI!

Končala se je 5. redna seja DZ, 
ki se je pričela 22. 5. 1997. Seja 
se je vlekla tako dolgo, ker je 
bilo na dnevnem redu kar 37 
točk. DZ je še vedno v zaostanku, 
saj zadnje mesece prejšnjega man
data ni več redno delal, v novem 
sklicu pa je tudi preteklo nekaj 
mesecev nedela. Verjetno se bodo 
zadeve normalizirale do konca 
tega leta. Zaradi tako intenzivnega 
dela nekateri poslanci iz opozici
jskih vrst napadajo predsednika 
DZ.
Naj navedem nekaj točk dnevnega 
reda. Poleg ratifikacij (potrditev 
nekaterih mednarodnih sporazu
mov), so bile najvažnejše točke iz 
tako imenovanega gospodarskega 
paketa Vlade, s katerim si hoče 
pomagati gospodarstvo. 
Najvažnejši je bil vsekakor zakon 
o slovenski razvojni družbi. Sprejet 
je bil tudi zakon o zagotovitvi 
sredstev za delno obnovo uničenih 
in poškodovanih cest, ki predvi
deva 4 milijarde sredstev za te 
namene. Sprejet je bil tudi zakon 
o telekomunikacijah in zakon o 
poštnih storitvah.
Med zelo pomembne zakone šte
jem tudi zakon o varnosti cestnega 
prometa, ki pa je bil šele v drugi 
obravnavi. Upam, da bo sprejet 
do konca leta.
Omenjam, da Vlada intenzivno 
pripravlja proračun za letošnje in 
naslednje leto in nekateri poslanci 
aktivno sodelujejo pri usklajevan
ju.
V četrtek pa je na izredni seji 
bila potrjena ustavna komisija. 
Komisija ima zelo odgovorno 
nalogo, da pripravi predlog 
ustavnih sprememb. Te so pogoji 
za vstop v Evropo.
Delovni pogoji za poslance so 
sorazmerno slabi. Glavna dvora
na, v kateri so seje DZ, izgleda 
lepo, je pa zastarela. Sedeži so iz 
skaja (ko se je stavba gradila, je 
bilo to moderno) in lahko si 
predstavljamo, kaj pomeni sedeti 
cele dneve in velikokrat poslušati 
dolgovezne nastope nekaterih 
poslancev, ki mlatijo prazno 
slamo. Mogoče se bodo pobolj
šali?

Tone DELAK

HONDA CIVIC 
1.4 i 16 V 

Cena: 21.990 DEM

=* fefai = m ssm
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Velika izbira rabljenih vozil 
Krediti od T+9% na 2 do 5 let

PRODAJNI CENTER HUDINJA CELJE 
063/432-806,432-807
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V ŽALCU NOVA LB
Žalec je s slovesno otvoritvijo 6. junija na Šlandrovem trgu 7 do
bil poslovalnico Nove Ljubljanske banke, ki je že 84. po vrsti. 
Prebivalcem in podjetnikom Spodnje Savinjske doline bo nova po
slovalnica nudila celotno paleto sodobnih bančnih ter obbančnih 
storitev.

Slovesna otvoritev Nove Ljubljanske banke v starem mestnem jedru 
v Žalcu Foto: D.S.

Na otvoritvi, ki jo je z nastopom 
popestril Akademski pevski zbor 
Celje,je navzoče najprej pozdravil Er
nest Zvar, direktor celjske podružnice 
Nove Ljubljanske banke. Po njegovih 
besedah je za Novo Ljubljansko banko 
nadvse pomembno obnovljeno pos
lovno sodelovanje z Žalcem, ki je s 
kar šestimi poslovnimi bankami že kar 
nekakšen finančni center Slovenije. 
Ernest Žvar je jiadalje povedal, da bo 
poslovalnica v Žalcu kar najmodemeje 
opremljena, imela bo bankomat, nočni 
trezor in nenazadnje tudi parkirišča. 
Vodja enote bo Elica Vogrinc, 
zaposleni pa so domačini, ki so za 
delo primemo usposobljeni. Posebna 
pozornost bo namenjena osebnemu

Nova Ljubljanska banka ima kore
spondenčne odnose s 1300 tujimi ban
kami v 133 državah. Po deležu 
mednarodnih poslov je Nova Lju
bljanska banka vodilna slovenska 
banka.

pristopu do strank, ki bodo svoje 
bančne posle lahko urejale brez 
čakanja in na enem mestu, bančnik pa 
jim bo sposoben strokovno svetovati 
pri denarnih naložbah, investiranju ali 
najemanju posojil. Med ostalo 
ponudbo Nove Ljubljanske banke 
velja omeniti še možnost uporabe tele
fonske banke Teledom, široko paleto 
posojil, plačilnih in kreditnih kartic ter 
niz načinov tolarskega in deviznega 
varčevanja.
Član uprave Nove Ljubljanske banke 
Boris Žakrajšek je poudaril, da je bilo 
odprtje poslovalnice Nove Ljubljanske 
banke le vprašanje časav in dodal, da 
prav na dan otvoritve v Žalcu pričaku
jejo potrdilo guvernerja Banke 
Slovenije, s katerim bo Nova Ljubljan

Nova Ljubljanska banka svojim 
strankam že nudi nekatere bančne 
storitve preko mednarodnega računal
niškega omrežja Internet. Predstavitev 
banke na Internetu je na naslovu 
http:llwm>.n.lbsilslo.

ska banka po več kot štirih letih 
sanacije tudi uradno proglašena za 
zdravo banko. Po njegovih besedah je 
v Sloveniji potrebno ustanoviti močno 
finančno skupino, če se hočejo sloven-

Banka ima v Sloveniji 14 podružnic s 
85 poslovalnicami in skupaj zaposluje 
2681 delavcev.

ske banke uveljaviti v svetu, pri čemer 
ima Nova Ljubljanska banka s po
družnicami v New Yorku, Ziirichu, 
Milanu, Frankfurtu in drugod ned
vomno prednost. Z bilančno vsoto 518 
milijard tolaijev je najmočnejša sloven
ska banka, njen tržni delež v sloven
skem bančnem sistemu pa znaša 27 
odstotkov. Iz ljubljanske kotline je 
Nova Ljubljanska banka prešla v širši 
slovenski prostor pred štirimi leti s po
družnico v Ptuju, tudi v obdobju 
sanacije pa je uspela ohraniti svojo fi
nančno mrežo. Predstavniki banke 
pravijo, da želijo s kakovostno in 
učinkovito ponudbo podpreti podjetja 
tako pri poslih doma kot tudi v tujini, 
poslovne odnose s komitenti pa nam
eravajo graditi na tesnem partnerskem 
sodelovanju.

Omrežje 365 bančnih avtomatov BA 
ima vse več uporabnikov, skupno šte
vilo plačilnih in kreditnih kartic, ki jih 
izdaja in obdeluje Nova Ljubljanska 
banka, pa je 130 tisoč.

Otvoritev nove banke v Žalcu je 
pozdravil tudi župan Milan Dobnik, ki 
je izrazil upanje, naj Žalec postane fi
nančni center države tudi po vrednosti 
kapitala in ne le po številu bank, Nova 
Ljubljanska banka pa naj vznemiri 
gospodarski duh v občini. “Višina 
obrestnih mer v bankah je odvisna od 
zdravja gospodarstva, k izboljšanju le- 
tega pa pripomorejo tudi dobre 
zamisli, podprte s primernim servisom 
bank,” je menil Milan Dobnik.

D. SAMBOLIČ

SPET OBTIČALI
V sejni dvorani občine Žalec je bilo 12. junija nadaljevanje 24. 
redne seje občinskega sveta, predvideni začetek 25. seje pa je bil 
preložen na 16. junija.
Ze na začetku seje so svetniki^ na 
predlog predsednika sveta Franca Žol
nirja sporni odlok o prispevku za in
vesticijska vlaganja na področju 
ravnanja s komunalnimi odpadki, 
zaradi katerega so se prejšnjikrat nesk
lepčni razšli, prestavili na konec seje. 
To se je izkazalo za dobro odločitev, 
saj se svetniki o vprašanju tudi na 
koncu niso mogli zediniti in so 
ponovno obravanavo napovedali za 16. 
junij, seja pa je lahko kljub vsemu po
tekala brez večjih zastojev.

prostorskih sestavin dolgoročne# 
plana za obdobje 1986-2000, kar s« 
tiče srednjeročnega plana, pa so za; 
htevali dopolnitve, ki jih naj pripra'1 
Odbor za okolje in prostor. Listi pred
loga za koriščenje sredstev rezervne# 
sklada občine Žalec za sanacijo plažo'' 
so dodali plaz v Preboldu, sanacija pf 
se naj vrši po sistemu prioritete ozi
roma nujnosti. Sprejeli so tudi predlog 
odloka o podeljevanju priznanj in r>a 
16. junij preložili odločanje o delitvi 24 
milijonov občinskega denaija.

Tako so sprejeli predloge odlokov o 
merilih in kriterijih ter višini ob
veznega prispevka za nove priključke 
in povečanju kapacitete obstoječih 
priključkov na javno vodovodno ter 
kanalizacijsko omrežje. Odločanje o 
odloku o spremembah in dopolnitvah 
odloka o pogojih za oskrbo s toplotno 
energijo iz toplovodnih sistemov so 
prestavili na jesen, dokler se za stališča 
ne povpraša solastnikov in mestne 
skupnosti. Sprejeli so tudi predlog od
loka o razglasitvi dendroloških 
spomenikov in spomenikov oblikovane 
narave, pri čemer so morali izvzeti 
bukev pri graščini Žovnek, ker jo je 
podrl vihar. Svoje soglasje so podali 
tudi za koriščenje potrebnih finančnih 
sredstev za spremembe in dopolnitve

_________________ D. SAMBOLIČ

ZNIŽANJE 
OBRESTNIH MER
Banka Celje je znižala obrestne 
mere za nekatera posojila za prebi
valstvo. Znižala bo obrestno mero za 
posojila za nakup vseh brst blaga a1 
plačilo storitev, za gotovinska poso
jila in za posojila, ki so namenjena 
imetnikom tekočega računa štu
denta. Obrestna mera bo nižja od lj 
do 3 odstome točke.

Za mesec julij pripravljajo v Banju 
Celje vrsto sprememb na področju 
ponudbe posojil za prebivalstvo.

REGIJSKI DESUS NA IZLETU 
PO KRASU IN PRIMORSKI

Notmnjost pršutame v Kobilji glavi. Iger pršut zori Foto: -nko
V torek, 10. junija, je vodstvo Demok
ratske stranke upokojencev Slovenije, 
Področni odbor Žalec priredilo izlet za 
vodstvo stranke in vse, ki so delovali 
na pripravah in izvedbi zadnjih volitev, 
na katerih je tudi Žalec dobil poslanca 
iz vrst DeSUS-a.

Na izlet so povabili še predsednike in 
del vodstev DU, saj menijo, da so tudi 
oni pripomogli, da so volitve tako do
bro uspele. Obiskali so Kras in Sloven
sko primoije. Na Krasu so si ogledali 
pršutamo na Kobilji glavi, kjer pravijo, 
da ima kraška buija mlade in tam na
jbolje zorijo kraški pršuti. Tam so nam 
tudi povedali, da za pršut veljajo samo 
šunke iz domačih hlevov, saj ne smejo

biti svinje hranjene z umetnimi 
krmili in njihovo zorenje traja kaj 
nekaj čez leto dni. Da bi imel' 
celotno sliko, so se spustili še do 
samega morja, kjer so se tisti najbolj 
korajžni tudi okopali v ne preveč to; 
plem morju. Naj povem, da zaradi 
izredno soparnega vremena kopanjj 
v pokritem in ogrevanem bazenu pd 
radarskem mestu Barbara v Fiesi nj 
bilo nič kaj prijetno, zato so vsi priši' 
raje kar na odprto morje. Povejmo 
še to, da je izlet bil ravno na dan, ko 
je doma divjal pravi vihar s ploho U1 
tudi nekaj toče.
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jpogosteje ob sredah ob 20.30, vsto
pnina bo 400 SIT, vstopnico pa si bo 
mogoče rezervirati po telefonu. Sama 
stavba Majolke izvira iz 17. stoletja, v 
njej pa je bila nekoč najstarejša 
mestna lekarna. Pročelje je dobilo se
danjo podobo s prenovo leta 1891, 
nazadnje pa je bila stavba prenovljena 
pred petimi leti.
Po besedah Alekse Gajšek-Kranjc, 
članice organizacijskega odbora prire
ditve Poletje v Celju, knežjem mestu’, 
se je program poletnih prireditev v 
Celju pričel z Mednarodnim mladin
skim pevskim festivalom, zaključil pa 
se bo s proslavo ob 100-letnici Na
rodnega doma v začetku oktobra. V 
tem času se bo zvrstilo preko 40 kul- 
tumo-zabavnih prireditev, pa še okoli 
20 prireditev za otroke in kakšnih pet 
rednih prireditev v okviru institucij, ki 
so v Celju tradicionalno zadolžene za 
kulturo. Mestna občina Celje je za 
prireditve namenila 10 milijonov SIT

CEUE V PRIPRAVAH NA POLETNE 
KULTURNE PRIREDITVE
Y Atriju celjskega gostišča Majolka je podjetje Fit media 2. juni- 

Jj* pripravilo tiskovno konferenco, na kateri je bila predstavljena 
kulturna ponudba prireditev pod skupnim nazivom “Poletje v Ce
hu, knežjem mestu”. Direktor Fit medie Jože Volf and, članica 
0/ganizacijskega odbora poletnih kulturnih prireditev Aleksa Gaj- 
lek-Krajnc in direktor gostišča Majolka Roman Bastič so obenem 
želeli predstaviti tudi nova prizorišča poletnega kulturnega doga- 
Jauja, med katera sodi tudi Atrij Majolka.
Pestra ponudba kulturnih prireditev
Direktor Fit medie Jože Volfand je 
povedal, da je Atrij Majolka tokrat 
prvič letos uvrščen med osrednja pri
zorišča prireditve, čeprav je tudi do 
*daj že gostil katero od kulturnih do- 
SrjMij. Edinstveno v Celju pa je, da je 
Majolka sama spodbudila organiza
torje prireditve, naj poskušajo oživiti 
rnestno jedro s pripravo programa za 
kulturne večere v njihovem Atriju, kar 
Je bila pripravljena tudi sponzorirati z 
Tneskom 450 tisoč SIT. Za Atrij so se 
organizatoiji odločili predvsem zato, 
ker stoji v starem mestnem jedru, je 
kot prizorišče arhitekturno zanimiv in 
omogoča izvrstne komorne, intimne 
Prireditve s programom različnih 
umetnostnih zvrsti, s pridruženo go
stinsko ponudbo pa lahko promovira 
mdi druženje oz. družabnost med 
obiskovalci prireditev. Tako so pripra- 
v>h raznovrsten, visoko kakovosten 
Program, ki upošteva več umetnostnih 
^MNi, med izvajalci pa je kar tretjina 
Predstavnikov celjskega kulturnega ži
vljenja.
Letos bo prireditev žPoletje v Celju, 
knežjem mestu’ mednarodna, saj 
bodo nastopili izvajalci iz Avstrije,
Hrvaške, Tibeta, Nemčije in BiH. V 
okviru poletnih kulturnih prireditev bo 
premiera opere Baron cigan, spet bo 
ua ulicah jazz festival, v okviru sejma 
Senior se bo v Dvorani Golovec pred- 
stavil viado Kreslin, na prireditvi 
Gder je tvoja usoda” pa bodo nasto- 

P" .najimenitnejši slovenski komedi
janti. Letos bo Celje prvič na 
Prireditvi Slovenski pesniki na Starem 
gradu podelilo priznanja in nagrado 
Pesniškemu lavreatu 1997. Komisija v 
™ Ciril Zlobec, Veno Taufer in 
Matjaž Kos bo do konca julija med 
1 d) pesniškimi zbirkami izbrala pet 
nominirancev, pesniška zbirka leta pa 
0 razglašena 7. avgusta na Starem 

gradu na prireditvi, ki jo bo financira- 
a Mestna skupnost Celje. Po besedh 
ožeta Volfanda se celjske poletne 

Prireditve torej programsko bogatijo,
Armirajo pa se tudi nekatera nova 
Pnzprgča. “Šele z obiskovalci pa bo 

Poletje v Celju, knežjem mestu” do- 
D"o Potrdilo, da resnično pripomore k 
^Jvarjanju nove identitete mesta, ki 
feli biti eno izmed najpomembnejših 
kulturnih središč v državi,” pravijo or
ganizatorji.
Tu,li 10 milijonov občinskega de
narja ne zadostuje

Direktor gostinskega podjetja Majolka 
£oman Bastič je zatrdil, da so se le- 

s odločili aktivneje pristopiti k sode- 
ovanju v prireditvah Poletje v Celju, 
nezjem mestu, zato bodo poskrbeli, 
a bodo kulturne prireditve v Atriju 

, ajolka v obliki večerov ob svečah,
,u 'uarično in ureditveno v skladu z 
rerTt0 'n Privlačnostjo prizorišča. Pri- 

ltve bodo v vsakem vremenu, na-

Spored prireditev v Atriju Majolke 
(vse prireditve so ob 2030);

18.6. Celjski oktet
27. Zoran Predin m Matjaž Juvan
4.7. Kvartet Zven in Cita Galič
9.7. Večer z Ervmom Fritzom
16.7. Pianist Emil Glavnik: klaviiski 
recital jtbmkih uspešnic in e\’ergreenov
22.7. Koncert Mojce Zlobko (harfa) - 
v priineru dežja bo prireditev v Galeriji 
sodobne umetnosti v Celju
30.7. Jani Kovačič: pesmi Leonarda 
Cohena
6.8. Jure Ivanušič: večer šansonov Bil 
sem ti blizu
13.8. Lidija Kodrič in Emil Glavnik
19.8. Ansambel Adama Bisckeya
27.8. Vokalna skupina Cvet in citrar 
Peter Napret

proračunskih sredstev, vendar bo le 
2,5 milijona SIT namenjenih vsebini 
prireditve oziroma izvajalcem, kar 6 
milijonov SIT bo šlo za ureditev pri
zorišč na prostem, 1 milijon SIT bo 
potreben za promocijo prireditve, se
veda pa tudi tokrat ne bo šlo brez 
pomoči sponzoijev. Glavni organiza
tor prireditve je Mestna občina Celje, 
tehnično podporo ima na skrbi Ko
munalna direkcija Celje, za izvedbo 
pa bodo skrbeli Fit media, ki bo or
ganizator kar 25 prireditev v Lapida- 
riju, Ledeni dvorani, na Starem gradu 
in v Atriju Majolke; pa Zavod za kul
turne prireditve. Muzej novejše zgo
dovine, in vse celjske kulturne 
institucije. Za vse prireditve na pro
stem so v primem dežja predvidene 
rezervne lokacije. Aleksa Gajšek- 
Krajnc je izrazila upanje, da bodo 
Celjani začutili, da so prireditve na
menjene predvsem njim in jih bodo 
nagradili z dobrim obiskom.

D. S.

KAKŠNA JE ORGANIZIRANOST 
HKS SAVINJSKE DOLINE ŽALEC
Hranilno kreditna služba je tako kot 
vsaka druga gospodarska družba ciljna 
združba, ki deluje za doseganje ciljev. 
Cilji in strategije za doseganje teh ci
ljev predstavljajo politiko hranilnice. 
Politika hranilnice izhaja iz miselnosti 
in interesov upravljalcev in udeležen
cev. Politika obsega smotre in cilje ter 
strategije za doseganje teh smotrov in 
ciljev. Ciljno vodenje hranilnice je 
možno le, če je hranilnica pravilno or
ganizirana. Ob neustrezni organizira
nosti so omejene možnosti ma- 
nagementa za vodenje hranilnice. 
Tudi v bančnem poslovanju so učinki 
lahko večji, če se to poslovanje orga
nizira po načelih sistemske teorije in 
sistemske organizacije. Kompleksnost 
organizacijske strukture banke se kaže 
preko celovite ponudbe.
Ponudba bančnih storitev mora biti 
taka in tako organizirana, da komi
tentu glede na njegove potrebe ponu
ja celovito ponudbo bančnih storitev. 
Zadovoljiti mora celovite potrebe 
bančnega kupca, kar pa ne pomeni, 
da morajo biti to prav vse bančne sto
ritve. Hranilnica se mora tako hitro 
prilagajati razvoju bančnih storitev in 
večanju potreb komitentov, spremem
bam navad komitentov, konkurenci, 
spremembam zakonodaje, spremem
bam na trgu - spremenjenim tržnim 
deležem.
Dejavniki, ki vplivajo na organizaci
jsko strukturo hranilnice, so zunanje 
okolje banke, tehnologija in zaposleni. 
Organizacijski sistem mora ustvaijalno 
povezovati zaposlene z znanjem, nalo
ge, izhajajoče iz dejavnosti banke in 
delovna sredstva Organiziranost hra
nilnice se mora prilagajati velikosti 
hranilnice, dejavnosti, tehnološki 
opremljenosti, tudi zaposlenim in o- 
kolju, v katerem deluje.
Organizacija hranilnice in njenih 
struktur povezuje naslednje elemente:
- skupne vrednote (vizija, po
slanstvo,kultura)
- strategija (aktivnosti za doseganje 
začrtanih ciljev preko resursov)
- struktura (naloge in nosilci nalog, 
razmerja med njimi)
- sistemi (planiranje, informiranje,

izvajanje, nadzor, upravljanje)
- sposobnosti
- sodelavci
- slog vodenja
Skladno z bančnimi dejavnostmi, ki 
jih hranilnica opravlja, zaposlenimi in 
delovnimi sredstvi, ki jih ima na voljo, 
ima hranilnica organizirano centralno 
službo in poslovne enote po večjih 
krajih Savinjske doline. Znotraj hranil
nice pa ima glede na členitev nalog, ki 
izhajajo iz poslov in iz razmerij, ki jih 
ima hranilnica s komitenti, oblikovane 
tri oddelke:
- oddelek varčevanja (zbiranje pre
sežkov)
- kreditni oddelek kot prihodkovni 
center (plasiranje presežkov)
- računovodstvo (plan, kjigovodstvo, 
analize, nadzor)
1) Oddelek varčevanja kot neke vrste 
stroškovni center minimira razlike 
med dejanskimi in planiranimi stroški 
na področju varčevanja. Med komi
tentom in hranilnico je tako vzposta
vljeno upniško razmerje, saj je 
komitent zaupal prosta sredstva hra
nilnici pod določenimi pogoji, ki za 
hranilnico predstavljajo strošek.
2) Kreditni oddelek kot prihodkovni 
oddelek ima nalogo maksimizirati 
prihodke, doseči čim višjo razliko med 
postavljeno najnižjo obrestno mero in 
obrestno mero kot ceno kapitala, po 
kateri se krediti plasirajo komitentom 
porabnikom prostih sredstev - 
dolžni kom. Razmaje med komiten
tom in hranilnico je tu vzpostavljeno 
kot dolžniško razmerje. Velikost 
prihodkov pa je seveda odvisna tudi 
od višine plasmajev, razlike v obrestih 
in časovnega obdobja.
3) Računovodstvo z osnovnimi sestavi
nami planiranja, knjigovodstva, anali
ziranja in nadzora je osnova 
informiranosti o dogajanju v hranilni
ci. Naloge bančnega knjigovodstva so 
v ažurnem prikazovanju stanj sredstev 
in virov, sprememb, ugotavljanju 
končnega rezultata in podlaga za 
razne kalkulacije o cenah bančnih sto
ritev oz. dejavnosti hranilnice.

mag. Lilijana Ježovnik Jančič

▲ A HRANILNO KREDITNA SLUŽBA
KZ SAVINJSKA DOLINA, ŽALEC p.o.
Tel.: 063/715-211, 715-249

Wv MAJU PONUJA MUUGODNEJŠE POGOJE VARČEVANJA
1,00% letno obrestno mero za a vista vloge 
8,86% letno obrestno mero za vezave nad 15 dni (T) 

ali 0,7% mesečno
13,22% letno obrestno mero (ali T+4,0%)

za vezane vloge nad 31 dni (1,03% mesečno)
13,67% letno obrestno mero (ali T+4,5%)

za vezane vloge nad 90 dni (1,07% mesečno)
14,31% za vezave nad 6 mesecev (T+5%) ali 1,11% mesečno 
15,40% za vezave nad 1 leto (T+6%) ali 1,18% mesečno

V Hranilno kreditni službi KZ Savinjska dolina vam hitro in 
enostavno uredimo nakazila vaših odkupov na vaše račune. 
Ponujamo vam tudi trajnik za prenakazilo na hranilne knjige.

OHRANJAMO TRADICIJO - SKRBIMO ZA RAZVOJ
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SEJEM SENIOR IN SREČANJE 
UPOKOJENCEV SLOVENIJE
V prostorih Celjskega sejma je bila 10. junija tiskovna 
konferenca, na kateri so želeli organizatorji javnosti predstaviti 5. 
sejem “Za zdravo življenje z naravo - Senior ’97”, ki bo na 
prizorišču Celjskega sejma potekal od 18. do 21. junija. To leto 
bo sejem združen tudi s Srečanjem upokojencev Slovenije, zato so 
se tiskovne konference poleg Olge Nezman iz Zdravstvenega doma 
Celje in predsednika organizacijskega odbora dr. Marjana 
Hrušovarja udeležili še predsednik Zveze društev upokojencev 
Slovenije Vinko Gobec in predstavnika Zveze društev upokojencev 
Celje Emil Pepelnjak ter Hinko Jordan.
Letošnji sejem je pod geslom “Pos
krbimo za zdravje že danes” namen
jen skrbi za zdravje mladine in 
odraslih oziroma starejših. Na sejmu 
se bo predstavilo 109 razstavljalcev, 
predvsem proizvajalcev zdrave prehra
ne, pripomočkov za razgibavanje, za 
nego telesa, masažnih ter ortopedskih 
pripomočkov, kozmetike, zdravilnih 
zelišč in drugega, obiskovalci pa se 
bodo lahko seznanili z najnovejšimi 
ponudbami zdravilišč ter rekreacijskih 
centrov. Srečanje upokojencev Slove
nije, na katerem bo kot slavnostni 
govornik nastopil predsednik države 
Milan Kučan, se bo pričelo 19. junija 
ob 10.30.

Predsednik organizacijskega odbora 
dr. Matjan Hrušovar je povedal, da 
na srečanju pričakujejo 25-30 tisoč u- 
pokojencev, ki se sicer redno 
udeležujejo njihovih srečanj. “To sre
čanje daje poseben pečat temu sejmu 
in pomeni tudi svojevrstno priznanje 
te najštevilčnejše populacije,” je pre
pričan dr. Hrušovar. Poudaril je še, da 
so sejem Senior upokojenci sprejeli 
nekako za svojega, da pa se razsta

vljale! še vedno ne zavedajo v zadostni 
meri, da lahko na sejmu uspešno 
poslujejo. Po njegovih besedah ima 
sejem vse predispozicije, da postane 
dober, obsejemske prireditve - kot je 
nastop Vlada Kreslina - pa doka
zujejo, da ni namenjen le starejšim.

Predsednik Zveze društev upokojen
cev Slovenije Vinko Gobec je izrazil 
svoje veselje, da se javnost zanima za 
dejavnost in pobude 228 tisoč članov 
zveze, ki ima letos že 9. srečanje. 
Namen srečanja je predvsem v 
druženju in zabavi ter v predstavitvi 
temeljnih problemov in aktivnosti, 
enkrat letno pa bodo s predsednikom 
države tudi izmenjali poglede na 
njihov položaj v družbi. Vinko Gobec 
je zatrdil, da medgeneracijski konflikt, 
ki ga skušajo nekateri zanetiti, ne 
obstoja. Izrazil je zaskrbljenost glede 
visoke nezaposlenosti in poudaril da 
želijo tudi upokojenci soustvarjati 
prihodnost. “Ekonomske politike se 
ne more voditi z omejevanjem, 
ampak s stimulacijami, je rekel 
predsednik zveze in obenem omenil, 
da se upokojenci zanimajo tudi za

vAš
Avto

VAS AVTO d.o.o., Mariborska 23, Celje VTO Tel.: 063/441 -160, 441 -609
POOiLAlČINI TRGOVEC IN SERVISER ZA CELJSKO PODROČJE

iWFI roiiTil
DAEWOO 0

15.990,00 dem
Uflodnl krediti do 5 let - T+5%

TD©©
Namesto vas
PLAČAMO PRVI OBROK KREDITA

NOVO- NOVO - NOVO - NOVO

(LJ\[M©©
V MESECU JUNIJU 1000 DEM CENEJE!

POOBLAŠČENI PRODAJALCI:
Slov. Konjice 
Laško

VAŠ AVTO d.o.o. 
AVTO BRANCE 
AVTO FINEX 
AVTO VVIKRA 
AVTO MAURER 
VESNA d.o.o. 
BOTY d.o.o.

Celje 
Škofja vas 
Šmartno ob Paki 
Velenje
Rogaška Slatina

754-212, int. 137
730-009
482-011
411-515
853-730
856-286
814-643

zdravstveno zavarovanje, lastninjenje 
in domove upokojencev, ki so postali 
bolj kot ne pribežališče za bolne in ne 
toliko dom še vedno aktivnih pripad
nikov družbe. Povedal je tudi, da so 
do 16. junija zahtevali od presednika 
vlade odgovor glede izplačila regresa, 
sicer se bo srečanje upokojencev 
sprevrglo v velik protestni politični 
zbor. Vinko Gobec je opomnil še na 
intenzivno delovanje v okviru inte
resnih dejavnosti zveze, v katere se 
vključujejo tudi mladi in izpostavil 
slogan zveze: Demokratična država je 
lahko samo tista, ki je socialno vama, 
pravna in prijazna do vseh, tudi do 
upokojencev.

Program strokovnih in osrednjih 
sejemskih prireditev:
18.6. 10.00-12.30 
konferenčna dvorana 
Izbor snovi v živilih
(minerali, balastne snovi, varovalna 
hrana)
19.6 9.00-10.30
kongresna dvorana- Intelektualne 
sposobnosti v starosti
- Zdravstvena vzgoja v splošni 
medicini za kvalitetnejše življenje v 
starosti
- Ohraniti polnost življenja v starosti 
■ Predstavitev mreže aktivnosti na 
področju zagotavljanaj aktivne starosti 
v Sloveniji
10.00-18.00
Odprte učne delavnice 
ob 10.30 atrij
Srečanje upokojencev Slovenije V? - 
slavnostni govornik Milan Kučan
13.00 -14.30
- Starost - perspektivno obdobje življen
ja
- Starost kot izziv in priložnost
- Obramba pred stresom in skrb zase
15.00 -16.30
Aktivna starost in zdravje
20.6. 10.00 - 13.30 
kongresna dvorana
Oskrba rakavega bolnika___________

Predstavnica Zdravstvenega doma 
Celje Olga Nezman je poudarila, da je 
starost le obdobje v življenju vsakega 
človeka, na katerega se je potrebno 
primemo pripraviti, zato so poskušali 
tudi strokovne in spremljevalne 
prireditve nameniti vsem starostnim 
populacijam. Letos je poudarek na 
temi zdravja in bolezni v vseh življen
jskih obdobjih, še posebej pa na pro
cesu, ki pripelje v starost skozi

duševno stanje. Kar en cel seminaisl0 
dan so namenili rakavemu bolniku, $ 
je rak eden najzahtevnejših problernov 
v zdravstveno socialni službi, obravna-

Program obsejemskih prireditev:

19.6. ob 12.00 
zunanji prostor
Mikrofon je Vaš in Ansambel HlK 
ob 16.00 
športna dvorana 
Koncert Lojzeta Slaka (800 SIT)
20.6. ob 16.00 
zunanji prostor
Sej’m bd je živ-žav (likovna kolonije1 
Mihele Jezernik, Plesni forum Celjtt 
Ansambel Čuki, Aleksander Jei 
skupina 100 otrok Vidcano models
21.6. ob 18.00
dvorana AKoncert Sevdalinke Vladu 
Kreslina in ansambel Vali (800 SlT)
22.6.
Športna srečanja v košarki, odbojki 
nogometu in tenisu_____________

vali pa bodo tudi starostno demenCO’ 
varovalni način prehranjevanja i11 
drugo. Na sejmu se bodo srečale tu<J 
medicinske sestre, v odprtih učnil1 
delavnicah pa bodo delovali predvsen1 
zdravstveni delavci. Posebnost sejnP 
bo že tradicionalna ulica zdravja, ki 'f 
vsako leto pripravi Zdravstveni dof 
Celje, tam pa so obiskovalcem sejn1® 
na voljo brezplačne zdravstvene, sveto- 
valne in preventivne storitve tet 
svetovanja.

RADIO CELJE
Nm

95,1 95,9 100,3 MHi
Sejem bo 18. junija ob 11. uri slovesu0 
odprla državna sekretarka na ministf' 
stvu za delo, družino in socialo0 
zadeve Nataša Belopavlovič. Sejem b° 
odprt med 9. in 19. uro, vstopnice pa 
bodo 400 SIT z običajnimi popusti za 
študente dijake in upokojence.

Dominika Sambolic

OIDV d.o.o.
Polzela tel. 720 592 
Velenje tel. 863 960

SAMURAICABRI0 
g&ŠŠO 19.990 
VITARA CABRI0 
3^6 29.990 
BALEN0 s klimo 

že od 21.990

STARO ZA N0V0-UG0DNI KREDITI NOVO! - KREDITI NA 5 LET T+60/^
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Fantje:
^ Zakaj se fantje zanimajo za 
dekleta?
- zaradi privlačnosti
' ker so jim dekleta všeč 
' ker jih dajejo hormoni 
' ker želijo imeti punco 
' ker so v dobi odraščanja 
' ker hočejo biti frajeiji...

~ Ali se ti zdi prav, da se v OŠ 
P°ljubljajo?
' pe, ker smo še premajhni 
' K da ji res dokažem, da sem 
zaljubljen vanjo 
' da, se spodobi 
' Poljubljajo se lahko doma, v 
®°Ji je preveč nevarno 
" Ja, do ene mere...

Kam ponavadi pelješ pončo m 
zntenek oz. kam bi jo peljal?
' v kino 
' na pizzo
- na mrvo
' razkazal bi ji naše krave 

povabil bi jo na sok
- kupil bi ji sladoled 
• rolat bi se šla...

d- Kaj ti je ponavadi všeč na 
dekletu?
- noge, prsi, modre oči, dolgi 
'asje, mora biti vsaj toliko 
Pametna kot jaz, prstani, 
Postava...

d- Kaj bi naredil, če bi se znašel na 
samotnem otoku z dekletom, ki ti 
Je že orf nekdaj všeč?
' yprašal bi jo, kako se ima 
' sel bi domov 

postavil bi nama hišo in jo 
PPrašal, če bi se poročila z mano 
ln potem bi imela otroke...

Dekleta:
1. Zakaj se dekleta zanimajo za 
fante?
- ker ne morejo biti samo v 
družbi deklet
- ker so fantje luštkani
- ker so fantje del življenja
- ker so jim bolj všeč kot 
dekleta...
2. Kako fantu poveš, da ti je všeč?
- napišem mu pismo
- pokličem ga po telefonu
- primeš ga za kravatelc, ga 
strastno poljubiš in mu poveš, da 
ga ljubiš
- z očmi mu pomežikneš
- povabiš ga na WC
3. Kaj ti je na fantu najbolj všeč?
- postava, dolgi lasje, frizura, 
obraz, zadnjica, noge, ustnice, 
oči, vse od nog do glave, faca, 
mišice, njegova notranjost, smisel 
za humor...
4. Kaj bi naredila, če bi se znašla 
na samotnem otoku s fantom, ki 
ti je že od nekdaj všeč?
- vzela bi ga za moža
- skupaj bi se zabavala
- otroke bi imela
- odstopila bi mu šotor
- kap bi me '
- začela bi se pogovaijati
- začela bi ga osvajati
- vprašala bi ga, kaj počne 
tukaj...
5. Verjameš v ljubezen na prvi 
pogled?
- ja, če imaš ’fajn’ dioptrijo
- ne vidim dobro
- na en kilometer gre, na dva pa 
že bolj težko...

KATJA RA N Čl GAJ in 
TADEJA URANKAR, 

7.b OS BRASLOVČE

UPOKOJENKE IZ GRIŽ SO 
PREDSTAVILE SVOJE IZDELKE
Upokojenke DU Griže so v začetku tega meseca pripravile v Domu 
upokojencev v Grižah razstavo ročnih del, ki so jih na skupnih 
druženjih in tudi doma naredile v minuli sezoni.
Njih sedemnajst je s svojimi izdelki napolnilo veliko dvorano, v kateri 
Je bila razstava na ogled. Marsikateri obiskovalec si je zaželel, da bi 
Proizvode odkupil, in da bi krasili njihov dom, vendar razstava ni bila 
Prodajana, je pa bila lepa paše za oči.

____ -nko

«,a festter t® «ty®$ (16«^

ŠPORT
SE PREDSTAVI
David Zorč s.p.,
Brdo 7, 5230 Bovec, 
TeHfax: 065/ 86-380 
Tel.: 065/ 86-585
Ljudem je že od nekdaj ugajal občutek moči. Hrepeneli 
so po nečem novem in nedoživetem, po nečem, kar 
enostavno moraš poizkusiti...
Posebno v današnjem času je sprememba več kot 
dobrodošla, toliko bolj, če si svoj vsakdan popestriš v 
izredno lepi in ohranjeni naravi Bovške kotline. 
Prednost Šport Activa so lokalni vodiči, Id najboljše 
poznajo najlepše in najbolj skrit§ kotičke, ki jih ponuja 
reka Soča in okoliška narava. Če se odločite preizkusiti 
svojo moč in pogum - poizkusite spust z RAFTOM 
(primeren za vse starosti); RAFT EKTREM vas bo 
popeljal na najbolj divji del Soče.
Šport Activ vam ponuja začetniške in nadaljevalne 
TEČAJE KAJAKA ter spust po Soči z bobom oz. 
HIDROSPEED. V skriti dolini Trente za vas 
organiziramo šolo PROSTEGA PLEZANJA. V zimskem 
času vas popeljemo v šolo SMUČANJA in SNOW 
BOARDANJA. Pri nas si za gornje aktivnosti lahko 
izposodite športno opremo. Najatraktivnejša ponudba 
Šport Activa je CANYONING. Gre za novo športno 
aktivnost, kjer se boste spuščali po slapovih in vodnih 
toboganih hudourniške struje. Ta ekstremni šport se 
dogaja v najbolj neokrnjeni naravi in dolgčasje 
enostavno izključen. Vaš še tako slab dan se v kanjonu 
sprevrže v čisto zabavo.
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• Turistična zveza Slovenije je letošnje leto razglasih za leto kulture v turizmu, kar 
so vzeli resno tudi v Kulturnem cenim Laško in pripravili bogat program prireditev 
za sezono 1997198. Še poseben poudarek so dali tl “Prireditvam na gradu Tabor 
1997”, v okvim katerih se bo že 27. junija ob 20.30 predstavilo Šentjakobsko 
gledališče iz Ljubljane z musicalom Dana Goggina 'Nunsense’ v režiji in 
koreografiji Mojce Horvat. Letos se bodo zvrstili še nastopi Tereze Kesovije, Dua 
Luis Carlos Borges, avstrijskega virtuoza na klasični kitari Michaela Langerja in 
dmgih.
• Ob mesecu monokomedije - Laško '97 Kulturni center Laško razpisuje 
anonimni natečaj za izvirne pisce monokomedij, ki traja še do 30. julija. Tekste 
bo ocenjevala strokovna komisija, Id bo podelila tli nagrade: 200 tisoč SIT, ki jih 
prispeva Pivovarna Laško, 100 tisoč SIT, prispevek Kote Petrovče do.o. in 50 tisoč 
SIT, ki jih za natečaj prispeva Grosinga Laško. Nagrade bodo razdeljene v času 
meseca monokomedije, nagrajena monokomedija pa bo v naslednjih letih doživela 
premierno prireditev. Tekste je potrebno poslati v štirih izvodih z navedbo 
anonimnega gesla na naslov. Kulturni center Laško, Trg svobode 6, Laško z 
oznako “za natečaj”.
• V Likovnem salonu v Celju bo od 6. do 28. junija na ogled razstava slik Jurija 
Kalana.
• V Osrednji knjižnjici Celje je m ogled razstava fotografij Francija Horvata z 
naslovom Velika drevesa Celja, ki jo je pripravila območna enota Zavoda za 
gozdove Slovenije.
• V izložbi prodajalne Borovo razstavlja slike Barbara Suša.
• Na Glavnem trgu v Celju bo 18. junija ob 16-ih prireditev ob zaključku razstave 
Rifnik in njegovi zakladi z naslovom “Živeti po starem”.
• Od 7. junija je že naprej je že odprt Kocbekov dom na Korošici 
•Planinsko društvo Železničar Celje vabi 21. junija na mednarodno srečanje 
planincev-železničatjev Hrvaške in Slovenije, ki bo na hrvaškem Oštrcu. Sodelujoči 
se bodo z vlakom odpeljali iz Celja ob 6.20, vrnitev pa je predvidena za 23. uro.

• Pkninsko društvo Zlatarne Celje 28. in 29. junija vabi na izlet po turističnih 
jamah. Odhod bo 28. junija ob 5.30 s posebnim avtobusom s parkirišča na Glaziji
• Planinsko dnršlvo Zlatarne Celje se bo 5. julija odpravilo s posebnim avtobusom 
ob 4-ih zjutraj na Monte Coglians. Prijave in informacije: 452-927.
• Plavalni klub Neptun je 13. junija odpri celjski bazen pri hotelu Men. Bazen 
bo dnevno odprt med 9. in 19. uro, kot novost pa bo pripravljen plavalni vrtec 
za najmlajše. Od 7. do 15. ute naj bi bilo organizirano dnevno varstvo s plavalnimi 
tečaji likovnimi delavnicami Mihele Jezernik in drugimi aktivnostmi ki naj bi bilo 
namenjeno prešolski mladini in mlajšim osnovnošolcem.
• Ker je zaradi dežja pred časom odpadel rock festival na celjskem Gričku, sta 
se organizatorja Klub študentov celjske regije in Študentski servis Celje odločila, da 
koncert, poimenovan ROCKPLOZIJA '97 pripravita za 24. junij.
• Celjski Center Interspar pripravlja Kresovanje, ki ga bodo 21. junija obeležili z 
Dnevom magije in čarovništva, 24. junija pa se bodo ob običajih šentjanževega 
kresovanja predstavili tudi taborniki in skavti
• V Grižah 22 jimija ob 15. uri pripravljajo novo prireditev Polkaoke, Id jo bo 
vodil Boris Kopitar. Gostje prireditve bodo Vesele Štajerke, ob koncu pa bo veselica, 
na kateri bo igral ansambel Nika Zajca. Na polkaoke se lahko vsi zainteresinmi 
prijavijo pri DPD Svoboda Griže, avdicija pa bo v poletnem gledališču m dan 
prireditve ob 10. uri
• Do 31. julija bo v občasnih razstavnih prostorih Muzeja novejše zgodovine v 
Celju odprta prodajna razstava del likovne umetnice, keramičarke, kiparke in 
oblikovalke stekla Ljubice Ratkajec - Kočice.
• Dmštvo upokojencev Griže-Zabukovica praznuje v teh dneh 50 let od 
ustanovitve, osrednjo prireditev pa bodo pripravili 2. julija v letnem gledališču v 
Grižah, kjer se bodo srečali vsi upokojenci žalske občine.
• V Atriju Majolke v Celju bo 18. junija ob 20.30 nastopil Celjski oktet.

SLAVNOSTNA DODELITEV. 
BRALNIH ZNAČK NA OS ŽALEC
V telovadnici OŠ Žalec so 28. maja ob 9. uri pripravili podeli
tev bralnih značk na razredni stopnji in srečanje z Marjanom 
Mančkom, ob 11-ih pa je sledila podelitev bralnih značk za uče
nce predmetne stopnje, „ki so v goste povabili planinca Marjeto 
Keršič-Svetel in Jaka Čopa. Za starše in zunanje goste so učenci 
šole pripravili kulturno prireditev ob 19. uri.
316 učencev razredne 
stopnje, kolikor jih je 
bilo letos vključenih v 
bralno značko so, je 
moralo prebrati štiri 
knjige. Te naj bi se v tem 
letu, ki so ga os
novnošolci označili za 
zeleno, navezovale pred
vsem na temo narave in 
varovanja le-te, še pose
bej vneto pa so skozi vse 
leto prebirali knjige z 
ilustracijami Maijana 
Mančka. Ilustratorju na 
čast so uprizorili pravi 
pravcati mozaik upri
zoritev njegovih del, nas
topil pa je tudi otroški 
pevski zbor. Gosta so 
pripravili do tega, da jim 
je narisal prikupno ilus
tracijo Malega muca, psa 
Cufka in mišk, ki berejo 
pesmice, še prej pa so ga 
malce povprašali o nje
govem življenju in delu.
Tako smo lahko izvedeli,
da je Marjan Manček ———. ,———— „ v , . ,, . „„
sicer profesor zgodovine Maršu J^ek, Tone Pavček in Adi Vidmajer V 
in angleščine, vendar se bralnih značk
lahko preživlja z ilustriranjem knjig in ni nikoli poučeval. Še preden je šel v of 
novno šolo, je risal smešne risbice, v zadnjem času pa najraje ustvarja ilustracij6 
ob lastnih tekstih. Običajno ustvarja v domačem ateljeju ob poslušanju glasb6, 
riše pa zgolj iz lastnega veselja - tiste risbe, ki mu niso všeč, pač končajo v koše- 
Je oče treh otrok, najmlajši, tretješolec pa že strašansko rad riše stripe. HustratoJ 
ki je bil tudi dober prijatelj pokojne žalske pesnice Mete Rainer, je bil nad naj' 
topom žalskih osnovnošolcev iskreno navdušen. Učencem razredne stopnje Je 
podelil bralne značke in se zahvalil vsem, ki so se posvetili njegovemu delu- 
na OŠ Žalec navado, da vse leto ustvarjajo na neko izbrano temo, ki kot rde#1 
nit povezuje večino dejavnosti na šoli. Za učence predmetne stopnje pa je bila 
takšnja rdeča nit tudi pri letošnji bralni 
znački tema “Nazaj k naravi”. Na to 
temo je bila poleg del v bralni znački 
navezana tudi razstava, dramsko delo, 
ki so ga pripravili za podelitev bralnih 
značk, in nekatere raziskovalne naloge.
V ta projekt so se vključili še krožki, 
kot je na primer biološki, na to tema
tiko pa so ustvarjali tudi pri likovnem 
pouku. V sklopu bralne značke je bil 
za obe stopnji pripravljen knjižni kviz.

D.S.

V bralni znački je letos sodelovalo:
- na razredni stopnji:
1. razredi: 70 učencev
2. razredi: 85 učencev
3. razredi: 90 učencev
4. razredi: 71 učencev
- na predmetni stopnji:
5. razredi: 93 učencev
6. razredi: 66 učencev
7. razredi: 67 učencev
8. razredi: 46 učencev

DOBRODELNI KONCERT „Z ADIJEM 
SMOLARJEM V PETROVČAH
Minuli četrtek je bil v dvorani 
Zadružnega doma v Petrovčah 
dobrodelni koncert za obnovo Doma 
kulture v Žalcu, katerega vrata se 
bodo ponovno odprla 14. junija. To je 
bila prva izmed treh prireditev, s 
katerimi bodo zbrali dodatna sredstva 
za kulturni dom v Žalcu, kjer je 
načrtovana investicija presegla vsoto 
15 milijonov.

Pred nabito polno dvorano je zapel 
najbolj pričakovani gost večera ADI 
SMOLAR, za njim pa so nastopili še 
Nataša Krajnc, Aleš Črnko, Patricija

Diklič, Rok Šoster, Alenka Lesjafc 

Tanja Cizej, Mare Slapnik in pianist 
Gregor Deleja.
Prireditev je mojstrsko povezovala 
direktorica zavoda za kulturo Žalec, 
ga. Ana Krčmar. Bil je lep b1 
nepozaben večer, za katerega gr® 
poleg vseh nastopajočih zahvala tud' 
tistim, ki so prireditev omogočili, to 
pa so bili: KUD PETROVČE, g- 
Milan Gruber, ki je poskrbel 23 
brezplačno ozvočenje, Glasbena šola 
Žalec, g. Cukjati in KZ Petrovče.

Alenka Tumšek-Jelel
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V GfiJEtnj KOR TUJ
mvsEmm PKJRESJTVE

V Grižah je bil 8. junija že tradidon- 
ahi 11. poletni Miš maš, ki ga je 
obiskalo nekaj tisoč ljudi. Glasbeni 
uel dogajanja se je odvijal predvsem 
na glavnem odru in na odru 
sramežljivih, poleg tega pa so se 
pajmlajši lahko udeležili še kiparske 
ln slikarske delavnice in se pozabavali 
na igrišču. Obiskovalci so si lahko 
Pogledali še lovsko razstavo, razstavo 
psov ter muzej motociklov Petra 
Groma z Vranskega, novost letošnje 
Prireditve pa je bil velik ognjemet, 
^a glavnem odru je prireditev pričela 
skupina F Raj, zatem pa so se zvrstili 
Vesele Štajerke, Noxire, Pop design. 
Zmaji, 12. nasprotje, Spidi in Gogj, 
Patricija Diklič, Lavra Pešak, Kladivo, 
konj in voda, Sunny orchestra, Bojan 
Rakovec, Interceptor, Tomaž 
“°micelj in Triglav, Aleksander Jež, 
Rut gas, Vili Resnik, Irena 
Vrčkovnik, Panda, Faraoni, Don 
Mentoni band, Gimmi 5, Transcen

dence, Halo, Avtomobili, Pero 
Lovšin in Križarji ter skupina Sank 
rock.
Tudi oder sramežljivih ni ostal 
prazen, saj so na njem nastopili ple
salci Plesnega foruma Celje, Plesnega 
studia N Velenje in Plesne skupine 
OŠ Žalec, pa čarovnika Niko Fic in 
Danijel Gorjup, Eva Škoflič v podobi 
klovna, Igor Somrak, Mojca Lipičnik, 
gledališki skupini OŠ Griže in Oš 
Mežica, predstavil pa se je tudi 
Koroški radio. Moderatorji prireditve 
so bili Deja Mušič^ Bojan Rakove, 
Borut Veselko in Živko Beškovnik. 
Naslednjo soboto, 14. junija, pa je bil 
v Grižah še tradicionalni Rock žur, 
na katerem so nastopile skupine 
Šank rock, Pero Lovšin s Križarji in 
Don Mentoni band, kot predkupina 
pa je nastopila skupina Halenštajn.

D. S.

°OM KULTURE V ŽALCU SPET OŽIVEL
Popravljalna dela v dvorani Doma II. 
slovenskega tabora so se vendarle zak-
Nčila, zato je bilo 14. junija uradno 
Vpitje prenovljenega doma, ki ga je 
s svojim nastopom popestril Vlado 
Rfeslin z Beltinško bando. Otvoritvena 
Prireditev pa je bila le uvod v kulturno 

ejavnost, ki je v obnovljenem domu 
sPet zaživela. Tako si je bilo že 16. 
junija mogoče ogledati peto 
napovedano predstavo Kulturnega 
doma španski borci, ki je izvedlo delo

Raya Cooneya Denar z neba. V 
imenitni komediji, ki jo je režiral Mar
jan Bevk, so zaigrali Iztok Valič, Bo
gomir Veras, Janez Škof, Andrej 
Kurent, Gorazd Jakomini, Urška Hle
bec in Maja Vidmar.
Žalski zavod za kulturo obljublja, da si 
bo v obnovljenem domu mogoče 
ogledati tudi vse uspešnice zadnjih 
treh mesecev.

D. S.

KULTURNI GLRD T€ŠI KD RISTR SRVINR
Na Ponikvi je zelo aktivno Kultmno 
društvo Rista Savina, ki daje že dolga 
leta utrip kraju. Na zadnjem občnem 
zbom so sprejeli sklep, da bodo dmštvo 
preimenovali v Kulturno umetniško 
društvo Rista Savma Ponikva. Društvo 
šteje 130 članov, od tega je okoli 45 
izredno aktivnih. V društvu delujejo tii 
sekcije. Najbolj znam je pevska sekcija 
z moškim pevskim zborom. Predseduje 
mu Tine Kos, umetniški vodja pa je 
Mira Kodrin. Dramsko sekcijo vodi 
Mira Zupanc v veliko pomoč pa ji je 
režiserka Jožica Ocvirk. Najmlajša je 
folklorna sekcija, ki jo vodi Majda 
Kričej, ki pa trenutno išče pomočnika. 
Pevsko društvo je imelo kar lani 19 
nastopov, saj je poznano daleč mokoli 
Zato ni slučaj, da je od tega kar 
polovica na gostovanjih, polovica pa v 
domačem kraju za lastne krajevne 
potrebe. Najdomnevnejša je vsekakor 
prireditev prvo nedeljo v maju pod 
imenim Pevec v maju, na katero vabijo 
še pevce iz Kop pri Slovenj Gradcu, 
Cmjanske pobe iz Črne ter pevce iz 
Podgoija pri Slovenj Gradcu ter pevce iz 
sosednjih krajev. Zadnja leta so 
nepogrešljivi tudi m pevskem tabom v 
Stični ter občinskih pevskih revijah Za 
svoje nastope so prejeli številna 
priznanja, velika zasluga pevcev pa je, 
da je Kulluno društvo prejelo Občinsko 
priznanje ZKO Žalec ter Zlati grb 
občine Žalec. Tudi dramska sekcija je 
prisotna povsod v kraju. Tudi lansko

leto so naštudirali dve komediji v režiji 
Jožice Ocvirk. Za dmge priložnosti pa 
naštudirajo razne skeče. Žadnji dve leti 
so tudi prireditelji Fristnih povork, v 
katerih ožigosajo nepravilnosti v zaselkih 
in so prava poživitev. S svojimi 
komedijami so gostovali v vseh sose
dnjih krajih, redno pa se udeležujejo 
Dnevov komedije v Slovenskih Konjicah 
in Novačanovih kulturnih dnevov. Prava 
poživitev pa je ^ nova prireditev Iskra 
ustvarjalnosti v Šempetru, katere se radi 
udeleže. Sekcija tvorno sodeluje s KD iz 
Galicije, redno pa pri njih gostuje tudi 
gledališka skupim VRBA iz Vrbja pri 
Žalcu. Najmlajša je folklorna sekcija, ki 
je že tudi naštudirala nekaj plesov in 
imela nekoliko mstopov. Skupaj z 
ostalima sekcijama so že tudi gostovati 
v Domu ostarelih Nine Pokom m Gr
movju, kjer je njihovo društvo vsakoleten 
gost. Najodmevnejša prireditev m Poni
kvi pa je vsekakor Večer m vasi, m 
kateri prikažejo folkloro, mnjo pa pova
bijo vaške godce in pevce, da predstavijo 
svojo ustvarjalnost Nekoč so nastopali v 
šoti, zato so se lotiti prenove Zadnižnega 
doma, kjer so iz neuporabne sušilnice s 
prostovoljnim delom dobiti dvorano za 
200 gostov, v njej pa imajo tudi sobo za 
pevske vaje. V novem gasilskem domu 
so dobili svojo pisarno, kar so ob 
prevzemu tudi primemo proslavili. O 
društvu vodi novoizvoljem predsednica 
Nada Jelen kroniko.

-nko

VSAK ČLOVEK JE SVET ZASE

V letošnjem letu smo si v letnem 
delovnem načrtu med drugimi 
nalogami zadali projekt VSAK 
ČLOVEK JE ZASE SVET. 
Oddelčne skupnosti so si izbrale 
različne znane osebnosti z namenom, 
da jih predstavijo. Tudi naša 
oddelčna skupnost je razmišljala o 
tem, katero znano osebnost bi 
povabili v naš razred. Priznati 
moramo, da nam je bil pri tem v 
veliko pomoč naš razrednik. Večkrat 
nam je omenil ministra za šolstvo in 
šport g. Gabra, s katerim sta skupaj 
obiskovala Pedagoško gimnazijo v 
Celju. Upali smo, da ga bomo 
spoznali osebno. To se nam je 
uresničilo 24. sprila 1997, ko je 
gospod minister prišel med nas. 
Veseli smo bili, da si je vzel nekaj 
dragocenega časa za nas, učence. V 
začetku srečanja smo ministru 
predstavili našo zamisel izvedbe

projekta. Z njim smo naredili 
intervju, ki ga bomo objavili v 
časopisih, celotno srečanje smo 
posneli na video ter se na koncu 
fotografirali. Izrazili smo še eno željo, 
da ga obiščemo na njegovem 
delovnem mestu v Ljubljani. Z 
velikim zadovoljstvom se nam je tudi 
ta želja uresničila.
Srečanje pri nas je potekalo zelo 
sproščeno. Gospodu ministru smo 
povedali, da bomo naše delo 
predstavili tudi staršem na 
roditeljskem sestanku, hkrati pa smo 
g. Gabra povabili na zaključno 
prireditev v mesecu juniju, ko bodo 
vsi učenci OŠ Šempeter predstavili 
celoten projekt Vsak človek je zase 
svet.

Učenci 6.a razreda in 
„ rqzrednik Bojan Lenart 

OS Šempeter v Sav. dolini



Letošnja sezona košarkarskih tekem je za košarkaše kluba Kovi
notehna Savinjska Polzela končana, zato smo zaprosili trenerja 
kluba Borisa Zrinskega za oceno letošnje sezone.

Boris Zrinski, trener KK Kovinotehne Polzela Foto: D.S.

“Za nami je najuspešnejša sezona v 
zgodovini košarkarskega kluba Kovi
notehna Savinjska Polzela, saj smo se 
uvrstili v dva velika finala, poleg tega 
pa smo bili v letošnji sezoni edini od 
slovenskih klubov, ki mu je uspelo 
premagati evropsko uspešno ekipo 
Smelt Olimpije. Istočasno smo naredili 
velik preskok na lestvici uspešnih e- 
vropskih ekip, saj smo se na tekmah 
v evropskem pokalu uvrstili med 32 
najboljših in nato v končni razvrstitvi 
zasedli 21 mesto. Če k temu prišteje
mo še rezultate v evropski ligi to po
meni, da smo se v letošnji tekmovalni 
sezoni uvrstili med prvih 50 ekip v E- 
vropi, kar je nedvomno velik uspeh, 
saj smo bili lani nekje okoli 150. me
sta. Prvič letos smo premagovali tako 
znana evropska imena kot je Scavolini 
iz Italije, Rabotnički iz Skopja, Fener- 
bahce iz Istambula, Nobiles iz Poljske, 
Zalgiris iz Litve - to so vse evropsko 
uspešne ekipe, ki sodijo med najboljših 
30 v Evropi, zato so te zmage za nas 
vsekakor velika spodbuda pred novo 
tekmovalno sezono.

Tudi v državnem prvenstvu smo bili 
ves čas na drugem mestu imeli smo 
naskok dveh zmag pred dru
gouvrščeno ekipo Republike, v svoji

skupini smo osvojili zanesljivo prvo 
mesto in si nato v polfinalu play-offa 
priborili vodilno pozicijo ter prvo 
tekmo proti ekipi Pivovarne Laško. 
Mislim, da je to bil kar nek mejnik v 
letošnji sezoni, kajti tako izenačenih 
polfinalnih srečanj že dolgo ni bilo na 
držvanem prvenstvu. Na koncu smo u- 
speli zmagati in se uvrstiti v finale pro
ti ekipi Smelt Olimpije. Lahko rečem, 
da smo sanjsko zaigrali v tem finalu, 
kajti nihče ni pričakoval, da se sploh 
lahko resno upiramo Smelt Olimpiji, 
saj smo imeli zelo oslabljeno ekipo. 
Tako smo v zaključku sezone ostali 
brez Jureta Stavrova, ki se je poško
doval v prometni nesreči, pa brez 
poškodovanega Veljka Petranoviča in 
na koncu še brez branilca Primoža 
Kobaleta. Presenetili smo jih na njiho
vem terenu, ko so imeli že vse pripra
vljeno za zaključno slavje tudi za njih 
najuspešnejše sezone v zgodovine, kajti 
s tretjim mestom v Pokalu državnih 
prvakov so gotovo dosegli izjemen u- 
speh. Mislim, da so ravno te finalne 
tekme pokazale, da je v naši ekipi ve
lik potencijal. Ker smo si z uvrstitvijo 
v finale že zagotovili vse cilje, ki smo 
jih načrtovali za to tekmovalno sezo
no, smo ta finale odigrali popolnoma

sproščeno in dokazali slovenski javno
sti, da imamo ekipo, na katero je 
treba tudi v bodoče računati.”
“Kakšni so po zaključku 
letošnje sezone načrti za 
prihodnost?”
“Že ob vstopu v polzelsko dvorano se 
vidi, da so načrti našega kluba zelo 
dolgoročni, saj se je v letošnji sezoni 
razširila dvorana, poleg tega pa smo u- 
speli dobiti tudi garderobo in klubske 
prostore, kar je nedvomno dvignilo 
kvaliteto ter udobnost dela. Smo tudi 
tik pred izgradnjo poslovno-stanovan- 
jskega objekta, v katerem bodo stano
vanja za igralce kluba, poslovni objekti, 
lokali in tudi manjši hotel, v katerem 
bomo lahko gostili vse ekipe, ki bodo 
k nam prihajale na evropska tekmo
vanja, istočasno pa to ponuja tudi 
možnost za organiziranje priprav osta
lim klubom. Na tak način ni organizi
ran noben klub v Sloveniji, saj takšnih 
svojih prostorov nima niti Smelt Olim
pija. Izgradnja teh prostorov istočasno 
pomeni nekakšno garancijo: četudi ka
teremu od sponzorjev kot so Kovino
tehna, Banka Celje, Garant Polzela ali 
Tovarna nogavic Polzela, ki sicer 
izpolnjujejo vse obveznosti in so tudi 
dolgoročno vezani na klub, trenutna 
situacija ne kaže, da bi lahko optimal
no pomagal klubu, so ti poslovni 
objekti zagotovilo, da lahko začasno 
tudi zdržimo brez njih.
Kar pa se tiče igralskih okrepitev so v 
tem trenutku pod pogodbo še vsi 
igralci razen Veljka Petranoviča, s ka
terim potekajo razgovori o podaljšanju 
pogodbe. V klub smo uspeli dobiti 
branilca Valterja Jeklina, ki je v lanski 
sezoni igral v ekipi Interiera, prej pa v 
ekipi Smelt Olimpije, kljub vsemu pa 
še iščemo igralca na poziciji centra, 
kajti mislim, da le z igralcem visokim 
nad 2,10 m lahko ponovimo uspehe 
letošnje sezone in morda naredimo 
tudi korak naprej v evropskem tekmo
vanju.”
“Je vaša prednost tudi v tem, 
da imate pretežno domače 
igralce?”
“Naša največja prednost v tem trenu
tku je verjetno ta, da lahko dolgo
ročno računamo na vse igralce, ki 
prihajajo na Polzelo, saj so vsi igralci 
še najmanj dve ali tri leta pod pogo
dbo. Z domačimi igralci podpisujemo 
pogodbe, ki trajajo najmanj pet let, saj 
lahko v tem času tudi igralec dobi 
svojo potrebno minutažo in igralsko 
dozori, klub pa tako nima vsakoletnih 
pretresov v iskanju okrepitev. Ravno 
zaradi dobre organizacije kluba in za
radi dobrega dela predsedstva oziroma 
vseh strokovnih delavcev v klubu, ima
mo le malo težav. Že tretje leto za
povrstjo nas nihče ne zapušča, ampak 
se s kakovostnimi okrepitvami držimo 
v vrhu državnega prvenstva.”
“Je pred vami še kakšno 
tekmovanje za letos?”
“Letošnjo sezono smo kar se tiče te
kem zaključili in smo v tem trenutku 
v fazi relaksacije. Počasi pripravljamo

tekmovalce na napore, ki jih čakajo ie 
v naslednjem mesecu, ko bomo že 
začeli s pripravami na novo sezono- 
Nekje v začetku julija načrtujemo še 
tritedensko pavzo, nato pa s priprava
mi nadaljujemo nekje po dvajsetem 
juliju. Prve tekme, ki bodo zopet lahko 
napolnile domače dvorane, se bodo 
zgodile nekje v začetku avgusta, ko 
pripravljamo tudi velik mednarodni 
turnir, na, katerem bomo predstavljali 
najmanj dve ekipi iz evropske lig6; 
Istočasno pa se bomo tudi mi sarm 
udeležili velikega mednarodnega turni
rja v Parizu, na katerem bo sodelovalo 
kar pet vodilnih evropskih ekip in lah
ko rečem, da nam je povabilo na ta 
elitni mednarodni turnir v Francijo v 
veliko čast. Mislim, da so naši cilji p0" 
vsem enaki kot v letošnji sezoni - 
uvrstiti se v finale državnega prvenstva, 
kar pomeni uvrstiti se v Pokal pokal
nih prvakov tudi v sezoni 1998/99. Pre
pričani smo namreč, da se ne smemo 
zadovoljiti samo z nastopanjem v ka
terem koli pokalu, ampak se moramo 
kontinuirano pojavljati v evropskem 
pokalu, zato nam je cilj tudi v na
slednji sezoni priti v Pokal pokalnih 
prvakov. 22. julija bo žrebanje in po
tem nam bo jasno, kdo bodo naši na
sprotniki v ligi evropskih pokalnih 
prvakov. Menim, da lahko računamo 
na eventuelni preboj v drugo fazo 
tekmovanja, z malo sreče pa bi nam

NO 0!

KAJA
Karmen Janc S.P.

Vrbje 88 F, 3310 Žalec 
Tel. & fax: 063/716-020

Sedaj lahko oddate jilme za 
razvijanje pri nas tudi v

Preboldu Papirnica 'Peticd' 

(Hmeljarska 10), v Šeščah v 

bistroju (Šešče 70)

in v

TRGOVINA & BISTRO
Ljidm ih Kuder 

>g 11 c, 3311 šempet 
Tel.: 063 701-475

NOVO!
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bhko uspelo napredovati tudi v tretji 
jpog tega tekmovanja. To pa bi za nas 
Ze pomenilo, da smo v sezoni 98/99 
j^di člani evropske lige, v kateri je v 
j^ps in lani že nastopala ekipa Smelt

Lahko v državnem prvenstvu 
kartate na položaj, ki ga ima 
Srnelt Olimpija?”

Mislim, da je v tem trenutku v klubu 
j^nelt Olimpija finančno, organizaci- 
jsko,^ strokovno pa tudi igralsko 
zdruzeno vse, kar je v Sloveniji trenut- 

najboljšega. Mislim torej, da v 
naznji prihodnosti še nimamo niti 
krstnih apetitov niti takšnih možno- 

i , ampak nam je glavni cilj, da iz 
košarkarske šole dobimo čimveč 

^njih košarkarjev, ki bodo sposobni

dosegati vsaj podobne rezultate, kot 
smo jih do sedaj. Po mojem mnenju 
je to neka garancija in prednost pred 
ostalimi klubi, kajti že v letošnji sezoni 
so ostali igralci v nižjih kategorijah do
segali kar vrhunske rezultate. Mladinci 
so bili četrti v državi, kadeti med osmi
mi v državi, pionirji so bili drugi v 
državi, kar nedvomno kaže na to, da 
smo strokovno zelo organizirani in da 
se za bodočnost košarke na tem po
dročju ni bati. Mi pa smo Sloveniji po
kazali, da nismo muha enodnevnica, 
kajti tako visoke rezultate dosegamo 
že četrto leto zapored in smo ob 
Smelt Olimpiji edini, ki stalno naska
kujemo vrh državnega prvenstva in 
slovenskega pokala.”

D. SAMBOLIČ

30
FRANC ROMIH tel./fax:

Breg 79c, 
Polzela, 

063/720-200
Nudimo vam prenovo vašega doma, poslovnih prostorov ali drugih objektov.

Mr starih ali novih objektih izvajamo: 
vsa slikopleskarska in pleskarska dela, stenske obloge 
strojno kitanje površin z Wagner aparatom, kitanje betonskih elementov 
°plesk kovinskih konstrukcij

' izdelujemo komplet DEMIT fasadne obloge na opečno ali betonsko podlago 
obnavljano stare in pleskamo nove fasade 

' Pisanje in popravila reklamnih in označevalnih napisov

DELAMO hitro, strokovno in po konkurenčnih cenah.
PRIPOROČAMO SE IN VAS LEPO POZDRAVLJAMO!

^— POKLIČITE NAS! Tel.: 720-200)

PočiiNiško dete
PodjETNiki, 
ObRiNiki!

Pravočasno si pRiskRbiiE 
pomoč pRi dslu!

DodATNE iNfORMACijE:

MUdiNski sERvis
ŠUi\dRov TRq 7 065/716-552

ŽaIec

A4 PAPIRNICA
POSLOVNI CENTER 

MESTNI TRG 
TEL: 063/717-208

f®” ZBIRAMO PREDNAROČILA ZA ŠOLSKE 
UČBENIKE IN DELOVNE ZVEZKE 

f®5* OMOGOČIMO VAM NAKUP ŠOLSKIH POTREBŠČIN 
NA VEČ OBROKOV OZ. Z ZAMIKOM PLAČILA 
POSKRBIMO ZA VAŠEGA ŠOLARJA SKOZI VSE LETO

keraslaln
TEHARJE 063/412 131 

LOČE PRI POLJČANAH 
063/763 888

SALON KERAMIKE IN KOPALNIŠKE OPREME

TUl KABINI IN MASAŽNE KAD!

* KERAMIČNE PLOŠČICE Vallelunga, Atlas, Concorde, 
Leonardo, Catalano, Delta

* SANITARNA OPREMA Gruppo Sanitari Italia
* KOPALNIŠKO POHIŠTVO
* MEŠALNE ARMATURE

TO NISO SANJE, TO JE [HESSUI
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Reporter na sledi našega poročanja:

UMIRANJE JANEZA KRAMARJA JE TRAJALO DVA MESECA
Če se pogreb sploh lahko 
označi za lepega, je bilo 
zadnje slovo od 42-letnega 
Janeza Kramerja na 
pokopališču pri Sv. Juriju v 
Motniku v Tuhinjski dolini 
zagotovo takšno. Petkovega 
popoldneva, 4. aprila, je 
tragično preminulega Belčana 
na motniškem trgu pričakal 
postroj gasilcev, ki so do 
konca pazili na žaro s 
pepelom njihovega zvestega 
kolega, ki je veljal za 
pogrešanega več kot dva 
meseca. “Pomlad že prišla bo, 
tebe na svet ne bo, ” je pel 
oktet z Vranskega...

Iztekel se je zadnji dan letošnjega 
januaija, ko se je Janez Kramar s 
svojim avtomobilom kakšen kilometer 
pred Motnikom zapletel v prometno 
nesrečo. Trk z avtomobilom, za 
volanom katerega je sedel neki 
Spitalčan, ni bil preveč hud, čeravno 
so slednjega odpeljali v bolnišnico. 
Okrog pol sedme zvečer sta se tiste 
sobote sukala urina kazalca, ko se je 
zgodila nezgoda, pol ure zatem pa 
Janeza že ni bilo nikjer več. Istega dne 
so se ob enajstih zvečer na Janezovem 
domu, v kakšne tri kilometre od 
Tuhinja oddaljeni Beli, oglasili policisti 
in povprašali po izginulem udeležencu 
prometne nesreče. Domači jim niso 
zanli odgovoriti, brez odgovora na 
vprašanje, kje je Janez, in če je sploh 
še živ, pa so bili tudi naslednjega dne 
in naslednja dva meseca. V prvih 
februarskih dneh so bile organizirane 
široke iskalne akcije, območje okrog 
Motnika so prečesavali gasilci, 
prostovoljci, Janezovi sorodniki in 
prijatelji, izginulega pa je brez kakršnih 
koli rezultatov iskal tudi policijski 
helikopter. Janeza Kramarja so 
slednjič vpisali v kar precej obširen 
seznam pogrešanih...

Postroj motniških gasilcev Janezu v 
slovo
Tam je ostal do 2. aprila, ko so žalski 
ribiči v potoku Eolska, kakšnih petsto 
mestrov nižje od mostu v lx>čici pri 
Vranskem, našli moško truplo. Po 
ugotovitvah obdukcije Janez Kramar 
zagotovo ni umrl nasilne smrti. Danes 
so vsi prepričani, da je Janez vsled 
udarca v glavo v vetrobransko steklo 
avtomobila dobil pretres možganov in 
padel v šok. To je po njegovem 
izginotju menila tudi zdravnica iz 
Kamnika, ki je še povedala, da lahko 
človek s pretresom možganov tava več 
ur, nakar enostavno obsedi. Janez 
Kramar je mogoče želel peš domov, 
vendar je krenil v povsem nasprotno 
smer, proti Vranskem, odkoder se je 
prej pripeljal. Bila je tema in ni nič 
čudnega, da je ponesrečenec koračil 
ob potoku, za katerega je verjel, da je 
tisti, ki teče mimo njegovega doma. 
Slednjič mu je zmanjkalo moči, voda 
in mraz pa sta dokončala začeto v 
prometni nesreči.

Upali so, da je še živ
“Tistega dne sem ga zadnjič videla 
okrog devete ure dopoldne. Ni se 
posebej toplo oblekel, ko so je peljal 
na obisk k svojemu bratu na Vransko. 
Zdaj vem, da se je zatem oglasil še pri 
nekem zancu na Vranskem, dolil 
gorivo na tamkajšnji črpalki in slednjič 
zavil še v Stormanovo gostišče v 
Ix>čici. Kot bi se poslavljal. Dva dni 
pred nesrečo je bil tudi pri svoji sestri 
v Cešnjicah. Čeravno smo mislili, da 
mu je kdo kaj naredil in ga okradel, 
smo do zadnejga upali, da je še živ. 
Nismo bili pripravljeni na najhujše in 
ob tragični novici zato nič manj 
šokirani. Verjela sem, da bo Janko že 
prišel ali pa ga bo kdo pripeljal,” pravi 
Julijana Kramar. Po sinovem izginotju 
in najhujši novici je zelo oslabela in 
vsled težavam z želodcem komaj še 
kaj zaužije.
Pri Jasnaiju v Beli, na kakšnih enajst 
hektarjev veliki kmetiji, sta po poroki 
leta 1951 zagospodarila danes 67-letna 
Julijana in osem let starejši Maks, ki 
je bil domač, imel pa je še dva brata 
in dve sestri. Julijana pa je bila doma 
v Črnem vrhu nad Kozjakom. Skrbela 
je za dom, Maks pa je delal v 
kamniškem Stolu. Prihajali so otroci, 
pred petinštiridesetimi leti Maks, leta 
1954 se je rodila Slava, leto zatem 
Janez in pred dvaintridesetimi leti še 
Vida. So pa tudi odhajali. Maks se je 
poročil in zgradil hišo na Vranskem, 
Iger tudi dela, Slava se omožila v 
Češnjicah in zaposlila v trgovini v 
Lazah. Doma sta ostala Janez in Vida. 
Najmlajša je z možem Jožetom 
prevzela kmetijo in danes s hčerko in 
sinom, vsi Jasnarjevi razen Janeza 
imajo otroke na pare, živita v novi hiši. 
Vida hodi v službo v kamniški Svilanit, 
35-letni Jože dela v Usnjarstvu Grad.

Bil je dober človek
Janez je ostal pri materi in očetu v 
stari hiši. Julijana Kramar se spominja, 
da je bil kot otrok šibkega zdravja. 
Zaradi zdravstvenih težav Janeza niso 
potrdili za vojaka. Se je pa mladenič 
pozneje opomogel in je s svojimi 185 
centimetri marsikoga pustil na distanci. 
Ni pa bil prepirljivec in se z njim 
menda ni bilo mogoče skregati. Rad je 
priskočil na pomoč pri kmečkih 
opravilih doma, dejaven je bil pri 
motniških gasilcih in planincih. Ni ga 
manjkalo ob nobeni prostovoljni akciji 
v kraju. Sicer je prvih osem let po 
osnovni šoli delal v Stolu v Kamiku, 
zadnjih sedemnajst let pa je bil 
spremljevalec voznika tovornjaka 
podjetja Kočna. Janez Kramar za sabo 
ni pustil ne žene in ne otrok, je pa v 
Motniku ostalo mnogo njegovih 
sorodnikov in prijateljev, ki ga niso 
pozabili v dveh negotovih mesecih in 
ga bržčas tudi nikoli ne bodo.

Franc Furland

VLOM V TRGOVINO. 5. junija 
ponoči je neznaec vlomil v 
samopostrežno v Grižah. Odnesel je 
nekaj sto pločevink in steklenic piva 
in več deset plastenk brezalkoholnih 
pijač. Z dejanjem je oškodoval STD 
za 87.000,00 SIT.

GORSKA NESREČA. Med vajo 
gorskih reševalcev - letalcev, ki so se 
usposabljali za reševanje s pomočjo 
helikopteija, 10. junija ob 11.15 uri, 
je prišlo do nesreče, v kateri so se 
smrtno ponesrečili 45-letni Boris 
Mlekuž, član GRS iz Bovca, 434etni 
Mitja Brajnik, čin GRS Kranj, 42- 
letni dr. Janez Kokalj, član GRS 
Kranjska gora, 41-letni Luka 
Karničar in 34-letni Rado Markič, 
oba člana GRS Jezersko. Po prvih 
ugotovitvah preiskave je do nesreče 
prišlo v trenutku, ko je helikopter z

vakuumsko vrečo in vitlom pričel 
dvigovati iz sidrišča v steni reševalca 
in navidezno poškodovanko. Preisko
valci domnevajo, da je v času, ko je 
bil dan znak za dvig helikopteija, 
nekdo od skupine reševalcev, ki so 
bili na sidrišču, še bil pripet na 
varnostno žico in je sila odtrgala del 
skale, okoli katere je bilo urejeno 
sidrišče. Ob tem je vseh pet pokojnih 
reševalcev žica potegnila za sabo, 
nakar so padli v globino okoli 300 m. 
Preiskava še ni končana.

VLOM V SLOVAN VRANSKO. 11. 
junija je 26-Ietni Andrej nekaj po 
tretji uri zjutraj obiskal gostilno 
Slovan na Vranskem. Ni pa imel 
sreče, saj ga je v lokalu presenetil 
lastnik Nenad F. in ga zadržal do 
prihoda policistov.

ROJSTVA
Mateja LAPORNIK 
z Vranskega - fantka 
Marija DANEIL 
iz Petrovč - deklico 
Tatjana CMEREŠEK 
s Polzele - fatnka 
Vera BOMBEK 
iz Žalca - fantka 
Damajana GOLOB 
iz Griž - deklico 
Bojana MAGAJNE 
iz Petrovč - deklico 
Ljudmila STRAHOVNIK 
iz Braslovč - fantka

SMRTI
Erika VERDEV
iz Studenc, 52 let
Terezija HRIBERŠEK
iz Andraža nad Polzelo, 82 let
Marija GREŠAK
iz Zabukovice, 47 let
Ana LESKOŠEK
iz Migojnic, 72 let
Rozalija TOMINŠEK
iz Zabukovice, 70 let
Frančiška ZABERLOŽNIK
iz Miklavža pri Taboru, 93 let
Vilma BREZNIK
iz Vrbja, 57 let
Marija PAVLIČ
iz Šempetra, 52 let
Ivan LESKOVŠEK
iz Letuša, 83 let
Ana CEROVŠEK
iz Žalca, 88 let
Marjan PIRNAT
iz Kaple, 30 let
Jožef NAPOTNIK
iz Kraberka, 49 let
Terezija TURNŠEK
iz Brega pri Polzeli, 59 let
Jože PLEVČAK
iz Laikove vasi, 85 let

POROKE
Simon JUG iz Žalca in 
Monika DIMEČ iz Celja
Zora ARNŠEK iz Galicije in 
Klavdija ŠTEFANČIČ iz Pemovega

UDAR STRELE. 12 junija okoli 2tf 
ure je med nevihto strela udarila v več|j 
kozolec Ivana C. v Poljčah Pn 
Braslovčah. Ogenj, ki je izbruhnil p1? 
udaru strele, je kozolec uničil v celoti 
Zgorel« je tudi več ton sena in koruZ6 
v storžih. Po prvih ocenah je v požaru 
nastalo za okoli 3,5 milijonov tolarje'' 
škode. Pri gašenju požara je sodelovalo 
58 gasilcev iz okoliških gasilskih društev 
in 15 domačinov, ki so uspeli 'tt 
gorečega objekta rešiti vso kmetijsko 
mehanizacijo.

$tWŽM\ + Vrečarjei/« 2, Tet.:063/m-686, 715405
w ommvn
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V CELJU O NASILJU NAD OTROKI
^ Konferenčni dvorani Celjskega sejma je bila v okviru sejma 
i'Se za otroka 23. maja okrogla miza Nasilje nad otroki. S se
stavkom o zlorabi in nasilju nad otroki sta prireditev začeli dve 
ttjakinji Srednje zdravstvene šole, na okrogli mizi pa so sodelo
vali strokovnjaki iz različnih področij: kriminalni inšpektorici Ka- 
tja Bašič iz Ministrstva za notranje zadeve in Tatjana Mušič iz 
tjKZ Celje, pediatrinja Ksenja Goste, šolska psihologinja Bernar
da Dobnik in klinični psiholog Milan Pustinek, okrožna državna 
tožilka Marjeta Kreča, direktor celjskega Centra za socialno delo 
hrane But in vodja Klica v sili dr. Cvijeta Pahljina.

STORILCE je potrebno vedno 
*NOVA ustavljati

,'a mmmalisticna inšpektorica J 
Hašič. Povedala je, da so 17,3 ods 
Vse'j. kriminalnih dejanj v Sloi 
J^rsili mladoletniki, in zaskrbljuja 

a ravno v kategoriji mladoletr 
naraščajo kazniva dejanja z eler 
nasilja. Velik delež problema pre 
'Ja nasilje v šoli, še posebej izsilje' 

med vrstniki. Le-to sicer v zadi 
casu pada, kar je predvsem za; 
Preventive, večjega razumevanja 
pjema in pogostejšega prijavljanj; 

'k dejanj. Nemalokrat pa mlado; 
^Sjgjdejavnost le preusmerijo c

Najtežja oblika nasilja nad otn 
spolno nasilje,” pravi kriminalu 
‘tspektorica Katja Bašič. Povpi 
starost žrtve pri nas je

^starejši storilec pa 84 let. Se 
"7 odstotkov vseh zlorabljenih pr 
vfihjo deklice, vendar se zdi, da j 
oaba dečkov le še bolj prikrita in 
~ odstotek z leti večal 60 odst

„. ‘t, aa niso poročeni, mr,
pdjoj^ skupnem gospodinjstvu.

na ulice, kjer pa je nasilje neprimerno 
bolj organizirano in v težji obliki, kar 
je vidno tudi v porastu ropov v popu
laciji mladoletnih prestopnikov.

Posledice nasilja med vrstniki, kot je 
izsiljevanje, so bile pogostokrat omalo
važevane, vendar so po besedah 
inšpektorice Bašičeve vselej zelo težke. 
Žrtvam je vselej potrebno verjeti, vsa
kdo mora v zvezi z nasiljem nujno do
sledno ukrepati, saj vsako neukrepanje 
nasilneža še spodbuja. “Potrebno se je 
informirati, delovati skupno in nastopi
ti pravočasno, saj je treba nasilneža 
vedno nova ustavljati,” je poudarila 
Katja Bašič in dodala, da k nasilju 
veliko pripomore toleranca do nasilja, 
ki je pri Slovencih zelo visoka.

Vendar pa si glede na raziskave večina 
otrok kot nasilje še vedno predstavlja 
nasilje v družini. V Sloveniji je bilo 
lani 9797 prekrškov zoper javni red in 
mir v zaprtih prostorih, pri čemer gre 
v 38 odstotkih za nasilje v družini. V 
angleških raziskavah iz leta 1994 je 
bilo ugotovljeno, da največji odstotek 
žrtev o nasilju spregovori šele 2-5 let 
po tistem, ko se je začelo, inšpektorica 
Bašičeva pa pravi, da je pri nas zaradi 
posebne slovenske mentalitete ta čas 
še daljši. Prav toliko časa traja, da

večina mater zapusti nasilno družino, 
skoraj četrtina vseh žensk pa v takšni 
družini za vedno ostane. Posledice na
silja, ki je lahko fizično, psihično, 
čustveno in spolno, seveda trpijo tudi 
otroci. V največjem številu to nasilje 
rodi prestrašene, zagrenjene in agre
sivne otroke, zaradi zatiskanja oči pa 
je možnost za odpravo nasilja močno 
zmanjšana. Najtežja oblika nasilja je 
spolno nasilje, pri katerem pa nas po 
besedah Katje Bašič še vedno 
obvladujejo predsodki. Zmanjšalo se 
je število zunanjih napadalcev, pri ka
terih otroci prej povedo, da so žrtve, 
med storilci je le 7 odstotkov pedofi
lov, najpogosteje pa je najti storilce 
znotraj gospodinjstva: krušni oče, ma
terin znanec, tudi oče.
“Otroke moramo naučiti reči NE,” je 
poudarila kriminalna inšpektorica in 
dodala, da bo jeseni izšla zloženka za 
najmlajše, da bodo otroci razumeli pri
vatnost svojega telesa. Tudi na državni 
ravni so k ukrepanju proti nasilju pri
stopili drugače, povezali so se s Cen
trom za socialno delo in tožilstvom, 
kjer poskrbijo za zaščito otroka in 
sodni pregon storilca.
POTREBNO JE USKLAJENO DELO
VANJE
Kriminalna inšpektorica Tatjana 
Mušič iz celjske Uprave za notranje 
zadeve je povedala, da na celjskem 
območju obravnavajo približno 200 
kaznivih dejanj, katerih žrtve so otroci 
in mladostniki, kar 500 in več pa je 
storilcev iz te kategorije. V zadnjih 
osmih letih so obravnavali 120 prime
rov zanemarjanja in surovega ravnanja 
z otroki, 100 primerov spolnega nasilja 
in 20 kršitev spolne nedotakljivosti z 
zlorabo položaja. Vendar Tatjana 
Mušič poudarja, da te številke prav 
gotovo ne izražajo realnega stanja, 
prav tako pa ne dajejo občutka, 
kakšno je delo z žrtvami takšnega na
silja. Storilci nasilja nad otroki so pre
težno ljudje, ki jim žrtve zaupajo, 
pogosto so bili tudi sami v mladosti 
žrtve takšnega nasilja in sedaj le pona
vljajo vedenjske vzorce, ki so se jih ta-

86 odstokov mater se odloči zapustiti 
nasilnega partneija takrat, ko jim po
stane jasno, da se ne bo nikoli spre
menil, 68 odstotkov to stori, ko jo 
postane strah za lastno življenje in šele 
na tretjem mestu so matere, ki partne
rja zapustijo zaradi skrbi, kaj bo z 
otrokom.

krat naučili. Večini žrtev se po prijavi 
in ustreznem ukrepanju življenje spre
meni na bolje, prav to pa so po be
sedah inšpektorice Mušičeve tisti 
primeri, zaradi katerih se splača vztra
jati, saj se tega dela ne da opravljati le 
za plačo, pomemben je tudi občutek 
koristnosti in uspešnosti. “Pri nas bo 
potreben še izstop iz nekaterih omeji
tev, ki jih nemalokdaj predstavljajo 
tudi napačno razlagani zakoni - le-te je 
potrebno razumeti, kot da so napisani 
v dobro otrok,” je razložila Tatjana 
Mušič.

Po besedah okrožne državne tožilke 
Marjete Kreča je najpomembnejše 
usklajeno sodelovanje med ključnimi

družbenimi institucijami, ki imajo 
opraviti z nasiljem nad otroki. V ob
dobju 1991-95 so obravnavali 64 
ovadb, ki so jih poskušali rešiti zelo 
ažurno. Problem dokazovanja nasilja 
nad otrokom, ki se pretežno izvaja v 
družini, v veliki meri tiči v molku 
družinskega partneija storilca. Takšen 
molk lahko zaradi skrbi za lastno ži
vljenje ali strahu pred nasiljem traja 
dolga leta in se ne prekine niti potem, 
ko je nasilje že prišlo na dan. Ker se 
tudi žrtve ne odločajo takoj za prijavo, 
je nasilje nad otrokom toliko težje do
kazljivo, saj se uničijo materialni doka
zi. “Ogromno je mogoče narediti, ko 
je zadeva še sveža,” je povedala 
Marjeta Kreča in pojasnila, da za ob
sodbo ne zadostuje le prijava, potreb
no je tudi sodelovanje v nadaljnem 
postopku.

Raziskave kažejo, da že kratkotrajna 
izpostavljenost pri otroku povzroči: 
prestrašenost: pri 72% otrok, neločlji
vost od matere: 63%, neobičajno mir
nost: 48 %, agresivnost do matere: 
25%, agresivnost do drugih: 30%, 
težave s sošolci: 21%, težave v šoli: 
31%, pomanjkanje samozaupanja: 
32%. _______________________

ZAŠČITA OTROKA 
Direktor Centra za socialno delo Celje 
Brane But je pojasnil, da je center pri
stojen predvsem za izvajanje ukrepov 
za zaščito trpinčenih, zlorabljenih in 
zanemaijenih otrok, pri čemer je na
jtežji ukrep izločitev otroka iz okolja, 
ki je potrebna v 15-20 primerih na 
leto. Na leto obravnavajo kakšnih 150 
primerov otrok, ki so bili izpostavljeni 
nasilju, od tega pa gre v približno 50 
primerih za predšolske otroke, kar 80 
je osnovnošolcev, obravnavajo pa tudi 
približno 20 mladostnikov od 15. - 18. 
leta. Največ informacij o nasilju nad 
otroki dobijo s strani šolskih ustanov, 
kar trikrat več kot s strani zdravstva, 
odzovejo pa se tudi na anonimne kli
ce. Sicer pa najbolje sodelujejo z 
UNZ, kjer lahko le z dobrim osebnim 
sodelovanjem presegajo nekatera za
konska določila, ki ustreznemu ukre
panju lahko predstavljajo tudi 
precejšnjo oviro (npr. določilo o varo
vanju zaupnosti podatkov).
“V zdravstvu se vse preveč sklicujejo 
na etični kodeks in primerov nasilja 
nad otroki ne prijavljajo; prav tako bi 
morale biti še bolj pozorne šole, in si
cer že na otroka, katerega vedenje je 
moteno, ne šele ko otrok postane 
moteč,” opozaija direktor Centra za 
socialno delo. Po njegovih besedah so 
preveč dolgotrajni tudi postopki pred 
sodiščem, ki se vse prevečkrat končajo 
z oprostilno sodbo, pa tudi sredstva 
javnega obveščanja se navadno 
“izkažejo” le s senzacionalističnim, 
enostranskim poročanjem in pridno 
kršijo novinarsko etiko z objavo oseb
nih podatkov, je povedal Brane But, ki 
je svoje besede ponazoril tudi z neka
terimi grenkimi konkretnimi primeri iz 
vsakdanje prakse - seveda brez imena 
in priimka.

DOMINIKA SAMBOLIČ
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zhr u znoret ju ROKonEm

Žalski rokometni klub Juteks Žalec je letos gostil kvalifikacije skupine 
C za svetovno rokometno prvenstvo, ki se bo odvijalo od 29. julija 
do 10. avgusta na Slonokoščeni obali. Kvalifikacij, ki so potekale v 
telovadnici žalske osnovne šole, so se poleg ženske mladinske 
rokometne ekipe udeležile še ekipe Nizozemske, Madžarske in Cipra.

VELIK USPEH 
SLOVENSKE EKIPE

Upanja slovenskih rokometašic, ki so 
na kvalifikacijah sklenile ciljati na 
zmago, so se s prvim mestom v ce

loti izpolnila. Za najhujše nasprotni
ce so se izkazale rokometašice Ni
zozemske in Madžarske, ki so se v 
končnem vrstnem redu uvrstile kot 
druge. Na tekmi z Madžarsko je po
stalo še posebej vroče po poškodbi

Stevanovičeve, vendar si je slovenska 
ekipa z zmago 25:23 vendarle zago
tovila vstop na svetovno prvenstvo. 
Se bolj tesno pa je šlo na tekmi z 
Nizozemkami, ko se je tekma 
končala celo z neodločenim rezulta
tom. Trener Aleš Filipčič je po kon
cu kvalifikacij izrazil svoje zado
voljstvo z besedami, da so si dekleta 
slovenske rokometne ekipe pot na 
svetovno prvenstvo v resnici za
služila, njegovim čestitkam pa se je 
pridružil tudi direktor reprezentance 
Maijan Golob.

Z 29 zadetki je bila najboljša strelka 
turnirja Madžarka Nikoletta Brigo- 
vaczeva, med domačinkami pa se je 
najbolj izkazala Žalčanka Tina 
Randl s 17 zadetki. V ekipi na
jboljših sedem so se izmed sloven
skih mladink znašle Maja Grudnik, 
Tina Randl in Urška Nadižar, iz 
Madžarske Farmi Kenyeres in Ma- 
rianna Becz ter Nizozemki Olga As- 
sink in Eva Overbek. Na kvali
fikacijskem turnirju sta sodila litvan
ska sodnika Arturas Malasinkas in 
Saulius Zvironas ter makedonska

Rezultati tekmovanj:
Slovenija : Ciper 

42:8 (22:2)
Nizozemska : Madžarska 

22:27 (4:14) 
Madžarska : Slovenija 

23:25 (12:11)
Ciper : Nizozemska 

11:47 (4:24)
Slovenija : Nizozemska 

22:22 (11:10)

Ciper : Madžarska 
7:52 (3:24)

Končni vrstni red:
Slovenija 5

Madžarska 4 
Nizozemska 3 

Ciper 0

sodnika Gergji Duckov in Ace 
Nikolevski. Tekme so bile dokaj do
bro obiskane, najbolj množično pa 
so si obiskovalci ogledali tekmo Slo
venija : Madžarska.

D. SAMBOLIČ

Uradni prodajalec in serviser vozil

STEPANČIČ
Zadobrova 69,

Škofja vas pri Celju 

Tel.: 063 461-150

VLFA ROMEO modela 145 in 14® z novimi 16V motorji!

:e od 24.490 DEM 1,4 1,6 1,8
103 KM 120 KM 140 KM
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ORGANIZACIJA ODLIČNA,
pričakovanja velika
Pred kvalifikacijskim turnirjem smo nekatere predstavnike sodelujočih 
ef‘P povprašali o prvih vtisih s prizorišča in pričakovanjih, ki so 
-™ prinesli s seboj na tekmovanje.

®°tcris Staurinou,
Menedžer ciperske ekipe:
^ajprej bi se rad zahvalil Rokometni 

ezi Slovenije za gostoljubje. Zelo smo 
^dovoljni s hotelom in nasploh z na
stanitvijo. Kar se tiče moštva, moram 
Ept^dati, da gre za naš prvi nastop v 

^ropi. Ciprske mladinke so kot 
s^Tna ekipa prvič prisotne na takšne 
j'vyopskem tekmovanju, zato nimamo 
l°rih posebnih pričakovanj, želimo si 
e Pridobiti nekaj izkušenj na področju 
^opskega rokometa

^aj nismo tako dobr pripravljeni, kot 
■' jtoteli, ker je večina naših igralk di- 
jaKinj oziroma študentk, zadnjih 20 dni 
r~ Je bilo na ciprskih šolah in univer- 
^an obdobje preveijanja znanja. Tako 
v bile priprave za dekleta zelo ote- 

ne> in kot že rečeno, se jim ni uspelo 
PnPraviti do te mere, kot bi želele.

asm je zaenkrat zelo všeč. V Slo- 
vePj|i sem že bil pred tremi leti, in sicer 

^ofji Loki na evropskem prvenstvu 
, mlade do 18 let. Imeli smo se zelo
>epo,
lepe zato imamo na Slovenijo zelo 

spomine. Prepričan sem, da bo 
^ tokrat tako.”
^arjan Golob,
'mklor slovenske ekipe:

l^a tem kvalifikacijskem turnirju priča- 
, Jerno’ da se bo naša reperezentanca
^tila na svetovno prvenstvo. Mislim, 
I Sl glede na objektivno kvaliteto ekip 
I mdi glede na to, da smo v lanskem
stv^ ^ nast0P''' na evropskem prven- 

to tudi zaslužimo. Seveda pa si 
s]e|mo na tem turnirju zmagati, saj bi 
. Potem tudi pri samem žrebu na sve
tnem prvenstvu izboljšMi štartno po-

O
ostujočib ekip v glavnem ne pozna- 
o oziroma so nam znane le po re- 

oJttih, ki so jih dosegale v preteklem 
l^odobju. Nizozemsko poznamo toliko, 
n/--5.? njibove kadetinje nastopile 
P eJsnji teden v Izoli, in lahko rečem, 
vg So so*idna ekipa. Za Madžarke 

mo, da so vedno bile močne, ekipa 
krf u! ^ Ye1etno nekoliko izven
pnkurence. Če bomo zaigrali tako,

^koi
znamo, lahko po mojem mnenju

'nkurenčni ekipi premagamo in

osvojimo prvo mesto. Sicer drži, da v 
športu dostikrat prihaja do presenečenj, 
ampak upam, da tokrat negativnega 
presenečenja za našo ekipo ne bo.
Moram reči, da je naša ekipa optimal
no pripravljena, saj je bilo pravkar 
končano tudi državno prvenstvo. Veči
na naših igralk je v okviru svojih klubov 
na njem že igrala vidno vlogo. Ta ter
min je prav zato za nas ugoden. Diži, 
da so nekatere od igralk že morda 
malce utrujene, vendar na igrišču po
zabiš tudi na utrujenost in mislim, da 
bodo dekleta dala vse od sebe, da bi 
dosegle zaželjeni cilj.”

Aleš Filipčič, 
trener slovenske ekipe:
“Mislim, da smo ekipe Madžarske, Ni
zozemske in Slovenije po kvaliteti pri
bližno enake, naša prednost pa je, da 
igramo na domačem terenu. Mislim, 
da smo dobro pripravljeni in da se 
bomo uvrstili med prvi dve ekipi. 
Konkurenčnih ekip še nisem videl igra
ti, ampak mi smo bili na evropskem 
prvenstvu edini od udeležencev tega 
tumiija. Ekipa Madžarske je izpadla z 
ekipo Norveške, ki je bila na evro
pskem prvenstvu četrta, zato lahko 
rečem, da gre za dobre ekipe.”

Tina Randl, 
igralka slovenske ekipe:

“Zmagati moramo, na svetovno pr
venstvo se moramo uvrstiti, strah pa je 
seveda prisoten. Najbolj me je strah

Na tekmovanje smo dobro pripravljeni, 
ampak mislim da so v formi vse 
reprezentance. Na takšnih kvalifikacijah 
pač moraš biti dobro pripravljen, ker je 
to pomembno za dekleta in za 
rokomet nasploh. Če nisi dobro pripra
vljen, na takšnem turnirju nimaš kaj 
iskati. Ampak menim, da so vsa moš
tva dobro pripravljena.
Šest deklet iz naše ekipe je prejšnji 
teden igralo na kadetskem prvenstvu v 
Izoli in zato poznajo igro, kar je za nas 
dobro, saj je med običajno tekmo in 
udeležbo na takšnem tumiiju razlika 
Zaenkrat smo zelo zadovoljni z 
organizacijo turnirja Za dekleta, ki so 
včeraj prišla iz Nizozemske, je bilo lepo 
poskrbljeno, hotel je zelo dober, pa 
tudi športna dvorana je blizu, tako da 
ni problemov s prevozom, lahko gremo 
kar peš. Ljudje so zelo prijazni in to 
je pomembno, zato lahko rečem, da je 
zaenkrat organizacija odlična in pri
čakujem, da bo tako tudi ostalo.
Ni nam pa še uspelo, da bi se malo 
razgledali po okolici. Z letalom smo 
prispeli do Ljubljane in od tam z avto
busom do Žalca, zato nismo videli kaj 
več kot le gore in cesto. Nismo imeli 
časa, da bi si ogledali mesto, ker de
kleta v tem trenutku pretežno spijo, 
gredo jest, trenirajo in se pripravljajo 
na tekmo. Nam je pa všeč tisto, kar 
smo uspeli videti in morda bomo imeli 
v nedeljo popoldne po zaključku 
tumiija še kaj časa, da si ogledamo 
mesto in okolico.”

DOMINIKA SAMBOLIČ

Drešinja vas 46a, Petrovče 
Tel: 0631 708-669, 708-670

SUPER
PONUDBA ZA VOZILA IZ ZALOGE DO

17*1 DEM
CENEJE!

SEAT IBIZA 1.4 SE 
Cena 18,828.00 DEM 
Odplačilna doba 60 mesecev

Staro Novo
Mesečni obrok j523?e<sgff 2S8«60 DEM

Staro Novo

Začetni stroški §,§@$«6® DIM

PiUHilANEK 1761 DEMI
POKLIČITE TAKOJ: 063/ 708-670

Madžark. Sicer pa nobene ekipe ne 
poznamo dovolj dobro, vendar pa 
mislim, da so Madžarke še najboljše.
Pred tekmo raje ne gledam nobene 
ekipe, na tekmo najraje pridem neo
bremenjena s predstavami. Se bomo 
pa kar najbolj potrudile.”

Bert Groen,
mendedžer nizozemske ekipe:
“Slovensko moštvo poznamo šele od 
prejšnjega tedna s kadetskih kvalifikacij. 
Mislim, da so na tem kvalifikacijskem 
tumiiju najmočnejša moštva madžar
sko, slovensko in nizozemsko. Ciprske 
ekipe ne poznamo, ampak po mojem 
mnenju se bo boj za uvrstitev na sve
tovno prvenstvo odvijal predvsem med 
prej omenjenimi ekipami. Danes zve
čer bo naša reprezentanca nastopila 
proti madžarski in bomo potem lahko
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Z Relaxom na Nizozemsko Mladi dopisniki

DEŽELA TULIPANOV Z 
MESTOM ŠKRIPCEV
KRALJIČIN ROJSTNI DAN
Da dosežete Amsterdam že v slabi uri in petnajstih minutah, se 
lahko zahvalite selitvi potovalne agencije z Mute v zrak. Kar se tiče 
petdnevnega izleta na Nizozemsko, samo v eno smer vožnje, saj vas 
na letališču v Schiphol poleg prijazne vodiške Saše pričaka tudi 
udoben Kompas Hertzov avtobus, ki vas za začetek popelje proti 
obali Severnega morja...

V vasici pri mestecu Ogjand See se la
hko tolčete po glavi, da niste doplačali 
tistih mark, ki bi vam zagotovile 
spanje, predvsem pa nemoteno tu
širanje v hotelu s tremi zvezdicami. 
Gostitelji, ki vas sprejmejeo v privatnih 
sobah, so lahko pač dokaj čudni. Sploh 
so Nizozemci za umevanje prebivalcev 
na sončni strani Alp malce nedoum
ljivi. Tudi Slovenci ponočujemo, toda 
prav nič nas ne moti, če se kdo tušira 
ob tretji uri zjutraj, sploh pa se iz 
pogradov dvignemo pred deveto, kar 
skoraj redno počnejo naši gostitelji. Pa 
pustimo te obrobne “zanimivosti” in se 
raje zazrimo skozi okna njihovih 
prikupnih hišic. Resnično, videti je 
mogoče v vsaki dnevni sobi, koliko 
piškotov imajo na pladnju. Saj, Nizo
zemci praktično ne poznajo rulet in 
zaves. Bojda še iz časov pred stoletji, 
ko so posebni nadzorniki koračili po 
vasicah in mestih in skozi okna 
nadzorovali, kako domači zmerno 
živijo, primemo protestantskemu ver
skemu prepričanju.

Če se znajdete na Nizozemskem zad
njega aprila, boste priča za severnjake 

{ nenavadni razigranosti. Nič čudnega, 
da teče pivo Heineken iz vseh pip, saj 
se praznuje kraljičin rojstni dan. Že 
res, da se je njena visokost Beatrk 
rodila v februarju, toda za pragmatične 
Nizozemce je seveda pomladi lepše

vreme in tudi prijetnejši državni praz
nik. Sploh je vreme silnega pomena. 
Le malo je sončnih dni na Nizozem
skem, zato pravi domačini izpustijo 
pred sončnimi žarki vse iz rok in jim 
nastavijo obličja.
Zvečer, ko se je mogoče sprehajati po 
prijetnih ulicah turističnega mesteca 
Ogland See, seveda ni sonca, je pa 
zato toliko megle, da je s same obale 
videti le ozek trak Severnega morja. 
Poletni dnevi so seveda drugačni in 
Nizozemci, razen da se valjajo po 
mivki, tudi hrabro zabredejo v valove 
nikoli toplega morja.
Imeti je torej potrebno srečo in si 
prvega maja pričarati jasno, za te kraje 
kar nenavadno lepo vreme. Med 
vožnjo z avtobusom do Amsterdama 
vam tako ne morejo uiti brezmejni 
nasadi tulipanov in redki mlini na 
veter, niti japonske vetemice za prido
bivanje električne energije. V pred
mestju Amsterdama je vse polno 
velikanskih razpotegnjenih stolpnic, v 
katerih živijo predvsem prišleki. Na 
eno izmed njih je lani trčilo letalo in 
jo praktično razpolovilo. Za zgradbo, 
ki je na časopisnih straneh obkrožila 
ves svet, še danes ne vedo, koliko 
stanovalcev je gostila

(se nadaljuje) 
Franc Furlana

INTERVJU Z MIRKOM
Intervjujala sem znanega Slovenca Mirka Lebarja, stoodstotnega 
invalida, ki se je izkazal kot posebno vzdržljiv, močan in vztrajen 
na pisanem področju športne dejavnosti.

“Moji največji uspehi so seveda v al
pinizmu. Za svetovno znanega pa me je 
verjetno naredil Jilm z naslovom Brez.”

Znano je iz medijev in pripovedovanja 
ljudi, da je pred leti dosegel vrh 
Triglava (s hojo po rokah - Mirko je 
namreč brez nog). Leto kasneje je 
dosegel najvišjo goro Avstrije Gross- 
glockner, kar je bila zanj največja šola 
v testiranju oblačil in testiranju njega 
samega, leta 1994 je Mirko splezal na 
najvišjo goro Evrope Mont Blanc, to 
je bilo 21. julija - 4807 m visoko. O 
njem in o vzponih je bil posnet film 
z naslovom Brez. Ta v živo prikazuje, 
kako Mirko brez nog premaguje vse 
ovire. Naslednje leto se je podal v 
južno Ameriko - Peru, kjer je splezal 
na 5800 m visoko goro Pisco. Zanmivo 
je, da je nekje podzavestno dodajal 
svojim vzponom po 1000 m (Triglav 
2800 m, Grossglocken 3800m, Mont 
Blanc 4800 m, Pisco 5800 m). Med 
drugim se je lotil tudi drugih variant 
dokazovanja. V letu 1996 je uspel 
prevoziti z vozičkom 286 km dolg ma
raton, katerega je imenoval Maraton 
Slovenija 96 - od Radeč do Murske 
Sobote. S filmom Brez je postal sve
tovno znan akter, saj je film na raznih 
festivalih dosegel šest prvih mest in 
eno drugo, zanj se zanimajo še razni 
organizatoiji in zaradi specifičnosti pri
kazovanja športne aktivnosti stoodstot
nega invalida brez nog so zainterisirani 
še mnogi, da osvetlijo njegove dosežke. 
Med drugimi so vabili Mirka tudi v 
Bosno, da bi vlival pogum v vojni 
poškodovanim ljudem. Vzporedno 
moram povedati, da je bil Mirko lani 
med bralci revije Stop izbran kot 
Slovenec, ki bi nosil olimpijski ogenj 
na poti v Atlanto. Od 24.000 nosilcev 
so podarili baklo v spomin 500 nostil- 
cem. Med njimi je bil Mirko Lebar. 
Kot oseba je preprost, loti se vsakega 
dela, je vesel človek, ko z njim kon- 
taktiraš, imaš vtis, da sploh ne pogreša 
nog. Pa saj jih ne potrebuje, zna živeti 
po svoje, živi v normalnem okolju. Ima

enaindvajsetletno hčer, ki se je že 
poročila, ponosen je na enoletnega 
vnuka Žiga in živi z ženo Aleksandro 
na Ložnici pri Žalcu. Sposoben je 
vsega mogočega: kopal je temelje ® 
novi prizidek, pokrival je streho, celo 
skakal je iz letala s Tandemom i2 
višine 3000 m v Lescah pri Bledu v ak
ciji Znani Slovenci padajo z neba. Mi5" 
lim, da je dovolj zanimiva osebnostv 
naši mali Sloveniji, saj se zanj zanimaj0 
mnogi izven naših meja, misleč, ta 
zmore vse. Zato ga vabijo razni šport111 
klubi, da bi se predstavljal v imenu 
niih.

Ali vam ni neprijetno, da mi 
poveste, kako ste izgubili noge-
“Leta 1972 v mesecu decembru sem 
padel pod vlak in pri tem ostal brez 
nog.”
Kako ste se rehabilitizirali in 
zakaj nimate protez?
“Rehabilizacija je potekala sicer p° 
vseh normativih, vendar pa imam pr6' 
malo ostankov nog, zato sem proteze 
opustil.”

Kje ste hodili v šolo in za 
kaj ste se izšolali?
“Osnovno šolo sem končal v 
Kidričevem pri Ptuju. Rudarsko pa v 
Zagorju ob Savi.”

Kdaj ste se začeli ukvarjati s 
športom?
“Ukvarjam se že od mladih nog- 
Treniral sem gimnastiko in že p° 
nekaj letih telovadil vzporedno z Mi
roslavom Cerarjem. Bil sem tudi prvak 
Zasavja v mnogoboju.”

Kdaj ste si ustvarili družino?
“Po nesreči sem v zavodu za rehabi- 
lizacijo spoznal Aleksandro, danes 
mojo ženo. In po enem letu sva dobila 
tudi hčerko Renee.”

Kakšne težave so vas 
spremljale v življenju?
“Vedno, kadar ne morem česa post^" 
riti, se vprašam, kje so moje noge-

Kateri so vaši največji 
uspehi? Kaj vas je naredilo 
svetovno znanega?
“Moji največji uspehi so seveda v al
pinizmu. Za svetovno znanega pa m6 
je verjetno naredil film z naslovom 
Brez.”
Kakšni so vaši načrti za v 
prihodnje in kdo vam 
finančno pomaga?
“Načrti za v prihodnje so veliki. Med 
drugimi, maraton dolg 1000 km 'j 
Avstraliji in moja specialnost - osvoji0 
Materhom. Finančna pomoč pa je od
visna od dobre volje sponzorjev.”
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ekipno prvenstvo Slovenije
V KARATEJU
Najuspešnejši karateisti Žalca, finalisti v treh kategorijah

Starejši mladinci:
1. KK Žalec (Matjaž Končina, Rok 
Gajšek, Gregor Jančič)
2. Forum Ljubljana
3. Tiger Velenje
Člani:
1. KK Shotokan Ljubljana (David La
vrič, Gregor Hrovat, Kostadin Kondič 
in Skender Tosič)
2. KK Žalec (Končina, Jančič in 
Gajšek)
3. KK Tika Trbovlje in KK Šiška

Silvester Marič

Spodaj z leve: Gajšek, Vrbanič, Končina, J. Skok; zgoraj z leve: Neškovič, Pa 
"er> B. Skok, Jančič, trener Marič

^ Novi Gorici je bilo letošnje ekipno 
Pfvenstvo v karateju, na katerem je so- 
Pslovalo 14 klubov z 22 ekipami. Bor- 
be so potekale v konkurenci st. dečkov 
I? st. deklic, mladincev in mladink ter 
elanov. Klub temu, da so manjkali 
^ošnji udeleženci Sredozemskih iger v 
“sriju (Klemen Stanovnik, Uroš 
{"Rman in Polona Vilar, vsi KK 
Ljubljana; Darja Kramer, v Emona 
Ljubljana in Damir Vrbanič, Žalec), so 
bl‘e borbe zelo zanimive. Najbolj napet 
Je bil dvoboj ekip KK Shotokan 
Ljubljana in KK iz Žalca, ki ga je do- 
rjja ekipa Shotokana iz Ljubljane s 4:2. 
^jub temu pa so Žalčani naju- 
sPešnjejši klub, saj so bile njihove eki- 
P6 kar v treh finalih, v enem pa so tudi 
gagali. Tudi najuspešnejši tekmovalec 
tega prvenstva je iz njihovih vrst, in si- 
^ je to mladinski reprezentant Ma- 
Paž Končina, ki je s svojimi akcijami
navduševal publiko.

Rezultati:
Narejše deklice: L Karate klub Kovinar 
Maribor (Vesna Djekič, Adela 
Nakičevič in Mojca Fekonja) 
zfiadinke: 1. Karate-Do Ptuj (Lidija 
Lafuta, Klavdija Beber, Elvira Karaha- 
^novič in Bojana Skrila)
Varejši dečki: 1. Tika Trbovlje (Miha 
Kovač, Nejo Resnik in Jernej Simerl)

2. Karate klub Sevnica
3. Karate klub Postojna in Karate klub 
Fotum Ljubljana
Mlajši mladinci:
1. KK Sevnica (Urban Božičnik, Mar
ko Stopar, Denis Orač in Damir Ta- 
bak)
2. KK Žalec (Blaž in Janko Skok, Rok 
Pader in Damjan Neškovič)
3. KK Tika Trbovlje

ŽALSKIM KARATEISTOM 
4 MEDALJE NA DRŽAV. 
PRVENSTVU V POSTOJNI
Mladi žalski karateisti so ponovno 
dosegli lep uspeh na državnem 
prvenstvu v karate borbah na ml. in 
st. dečke in deklice, ki je bilo v so
boto, 17. maja, v telovadnici 
srednješolskega centra v Postojni. 
Tega prvenstva se je udeležilo re
kordno Število tekmovalcev, in sicer 
390 iz 93 slovenskih klubov, kar kaže 
na velik vzpon karateja v Sloveniji. 
Mladi žalski karateisti so se v tej 
konkurenci kar dobro znašli, saj so 
tretja mesta osvojili: v katagoriji ml. 
dečkov do 50 kg Uroš GOLDER, 
pri starejših dečkih do 40 kg Sašo 
DJORDJEVIČ, do 40 kg Robi 
LUKAČ in do 65 kg Beno LAZAR. 
5. mesto sta osvojila še Luka 
MARIČ v kategoriji do 45 kg in 
Dejan LUKAČ v kategoriji do 50 kg.

Silvester Marič

POGLED
Z VRHA 
GORE
Včeraj, v četrtek, smo se z 
avtobusom odpeljali proti Mozireki 
koči. Pot je trajala prilizne) eno uro.

Ko smo prispeli, na konec poti, 
smo se peš začeli strmo 
vzpenjati. Bilo je zelo hladno 
in megleno;: vendar je bil 
čudovit in svež zrak. Hodili smo 
skozi gozd in končno prispeli 
na cilj. Bili smo zelo razočarani, 
saj nismo videli pokrajine, ker 
je bila zavita v meglo.

Nato smo se peš odpravili na Golte. 
Hodili smo po širokih pašnikih, ki so 
bili vsi zamrznjeni. Včasih so se 
meglice raztrgale, in videli smo malo 
pokrajine. Ko smo končno prispeli 
na vrh vsi utrujeni in premraženi, 
smo se globoko oddahnili. Videli 
nismo nič drugega kot bele meglice. 
Vsi smo bili zelo razočarani. In 
potem je sledil spust. Pot je vodila 
zelo strmo navzdol. Kmalu zatem so 
se meglice raztrgale, in odprl se nam 
je prečudovit pogled na dolino. Tega 
užitka je bilo kmalu konec, saj smo 
prispeli na avtobus. Odpeljali smo se 
proti šoli. Med potjo smo opazovali 
prelepo pokrajino. Ko smo prispeli 
domov, se je vsak napotil na svojo 
stran.

Polzela
Ta izlet je bil prekrasen, vendar nam 
je žal, da je bilo tako hlado in 
megleno. Vseeno pa sem preživel 
lep dan, ki se mi bo ohranil v 
spominu.

Ifiiran Reberšek, 7. ev razred 
OS Peter Sprajc-Jur ŽALEC

Ikunir Vrbanič v borbi s francozom Davy-em aktualnim svetovnim prvakom 
oa EP-Tenerife od 2. do 5. maja. Edini predstavnik Žalca na SI-Bari!

Šport Center
Prodnik
- kajak
- rafting
- kana
- fitness
- otroško igrišče
- športni dnevi
- zaključni izleti

- piknik prostor
- skupinska ležišča
- restavracija s prenočišči

- nedeljska kosila
- večerje
- domača hrana

INFORMACIJE
Obvezne rezervacije - poroke
Juvanje 1,3333 Ljubno ob Savinji _ obletnice 
Tel.: 063 841-317, 841-511
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Vozili smo: Škoda octavia 1.8 20V SLX ____

mm nouiifl Dimgnzu
V avtomobilskem svetu, kjer smo že nekaj časa priča novim modelom 
in izpeljankam, že nekaj časa ni bilo modela, ki bi vzbudil toliko 
pozornosti, kot je to uspelo Škodi octavii. Na testno vožnjo smo se 
z njo popeljali iz avtocentra Praprotnik v Velenju.

OCTAVIA - novo poglavje škodinih avtomobilov. Foto: Samo
Octavia je bila prvič na ogled na lanskoletnem pariškem salonu in od takrat 
je na trgu avtomobilov dvigovala precej prahu. V poznih pomladanski dneh 
je zapeljala tudi po naših cestah. Že prvi stik z njo nam odkrije povsem 
nov pristop k oblikovanju Škode. Več kot očitna je podobnost z novim au
dijem in passatom, tako po zunanjosti kot po notranji opremi in tehničnih 
rešitvah.

Škoda octavia sodi v srednji razred avtomobilskih limuzin in se po svojih 
dimenzijah 4511 x 1731 x 1429 postavlja ob bok Renaultu Laguni, Fordu 
Monden, Opel Vectri, Peugeotu 406, Nissanu Primeri ...

Škodini oblikovalci so ukrojili lep avto, ki ga krasi kromirana maska. Le-ta 
bo zaščitni znak tudi prihodnih Škodinih modelov. Lepo linijo zaključuje 
prikupen zadek, ki nam omogoča lahek dostop do zelo prostornega 
prtjažnika s 528 1 (s preklopom naslonjal zadnjih sedežev ga povečamo na 
1.328 1).

Notranjost avtomobila zelo spominja na novega passata, toda zamera gr® 
enolični sivi plastiki. Med vožnjo se ne moreš znebiti občutka, da so “velita 
bratje” na armaturni plošči namenoma pozabili uporabiti barvne merilce h>' 
trosti in vrtljajev, ter nekaj tekstila na oblogah vrat. Sedeži so dobri, čepi®' 
bi voznik pri SLX izvedenki pričakoval boljšo stransko oporo in boljše pr®' 
vleke.

Zato pa octavia vozniku nudi po višini in globini nastavljiv volan, električno 
vodeno sončno streho, električni pomik stekel, centralno zaklepanje, potO" 
valni računalnik, električno nastavljive sedeže, zračni vreči in za doplačilo 
samodejno klimatsko napravo. Za varnost skrbi čvrsto grajena karoserija in 
zategovalniki varnostnih pasov.

1.8 litrski motor s petimi ventili na valj. Foto: Samo

Motor je sodoben bencinski štirivaljnik s petimi ventili na valj. Enak motor 
je vgrajen tudi v Audiju A4. 1,8 1 motor dobro vleče tudi pri nizkih vrtljajih, 
razvije 125 KM in z njim avto pospeši do 100 km/h v 11 sekundah. 

Menjalnik je prav tako izposojen pri Audiju A4 in je zelo natančen.

Podvozje ima octavia enako kot Audi A3. Spredaj McPhersanove noge, za
daj sodobno zasnovano premo. Trdo vzmetenje, dobre zavore ABS in elek
tronska naprava za preprečevanje zdrsa prednji koles EDS omogočajo 
vozniku hitro in zanesljivo vožnjo.

In nazadnje še cena, ki je najmočnejši adut octavie. Octavia 1.8 20V SLX 
vam je na voljo za 2.655.548 SIT.

S. J-

P S C
PRAPROTNIK d.o.o.

Šaleška 15,3320 Velenje
Tel.: 063/853-928

FELICIA
že od 1.300.000 SIT dalje

FELICIA COMBI
že od 1.523.000 SIT dalje

SEDAJ JE PRAVI ČAS ZA NAKUP AVTOMOBILA!
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Vozili smo: Mitsubishi Carisma 1.8 GLSi

VESELJA DO /OZNJE
Zflite avto s športnim srcem? Tu je Mitsubishi carisma 1.8 GLSi.

tehnični knjižici piše, da ima samo 115 konjev. Toda kakšnih! 
'Va testni vožnji smo se prepričali, da precej iskrivih. Carisma je 
^to s katerim se enostavno ne moreš peljati počasi, zato je nedeljski 
,°zniki raje ne preizkušajte. Vozilo nam je posodil avtocenter Margit 
11 Pesja pri Velenju.

tem povezana prostornost. Brez 
pretiravanja lahko zapišem, da tudi pet 
odraslih ljudi v carismi ne bo sedelo 
neudobno. Vsi detalji so narejeni 
izredno premišljeno in kvalitetno. V 
serijsko opremo sodi tudi oprema, ki je 
pri konkurenci na voljo samo za 
doplačilo.
Da bi bila varnost pomikov še večja, je 
carisma opremljena z dodatnima 
stranskima vrečama, ki se aktivirata 
ob bočnih trkih. “One touch” sistem 
(električni pomik stekel) je vgrajen 
tako, da v primeru ovire onemogoči 
priprtje.

Motor carisme je bil pri testni vožnji 
poglavje zase. Navidez malo, samo 115 
konjev, je vožnjo na testu naredilo 
navdušujočo. Ne glede na stanje ceste 
in ovir na njej je motor enostavno 
izpolnil vse voznikove želje. Natančen 
petstopenjski menjalnik in dobro 
preračunano prestavno razmeije 
omogočata dinamično in športno 
vožnjo. Če pa z njo vendarle 
pretiravate, se lahko zanesete na dober 
in zanesljiv ABS.
Na koncu testa lahko samo zapišem: 
“Mitsubishi carisma je avto s katerim 
ne moreš peljati počasi.”

čtrisma je zeb varno vozib, saj v svoji standardni opremi nudi veliko pasivne varnosti

Mitsubishi carisma je še en živahen 
JaPonec, ki s svojimi 443,5 cm sodi v 
Srednji avtomobilski razred. Elipsasta
0 ijka, zmogljiv motor, izredno bogata 
Ser>jska oprema in velika skrb za 
Vamost potnikov jo postavljata ob bok 
VSeni evropskim avtomobilom v tem

razredu. In vse to ob zelo ugodni ceni. 
Seveda, če imate 38.000 DEM 
namenjenih za nakup avtomobila.

Pri carismi nas ob njeni aerodinamični 
zunanjosti (koeficient zračnega upora 
samo 0,29) preseneti tudi izredno 
ergonomsko zasnovana notranjost in s Vas prostornost ergonomično oblikovam notranjosti preseneča?

(kTX)
KIA MOTORS

AVTO ŠKORJANEC
ŠENTJUR, C na kmetijsko šolo 14 
Tel./fax: 063 741-008 
PE CELJE 063 38-811,412-245 
PE SERVfS - rabljeni deli 063 412-240

SEPHIA
že od 18.990 DEM

CLARUS 1.8 
že od 24.990 DEM

VABI

SPORTAGE 4x4 
že od 34.990 DEM

DOSTAVNI KOMBI 2,2 diesel za 20.890 DEM 
PRIDE 1,3 ŽE OD 12.990 DEM

REZERVNI DELI za vse tipe vozil, gume BANDAG, 
FULDA in druge, izpuhi, stekla z montažo.

m SPRETNOSTNO VOŽNJO POD NASLOVOM

ZA VARNO DRUŽINO-SEPHIA VOZILO
Tekmovanje bo 21.06.1997 ob 9. uri na parkirišču 
Samopostrežbe Mercator (zraven našega salona) na Mariborski 
cesti 115 v Celju. Tekmovali boste z našimi testnimi vozili.

Tekmovanja se lahko udeležijo najmanj trije člani družine. 
Najboljši trije gredo na finalno tekmovanje, ki bo 11.10.1997 
v Ljubljani, kjer se bodo potegovali za glavno nagrado - 
osebno vozilo KIA SEPHIA, 
kar je seveda razlog več za Vašo udeležbo.

Prosimo Vas, da se v primeru udeležbe osebno oglasite na 
naš naslov: AVTO ŠKORJANEC, Mariborska cesta 115,
3000 Celje ali jo osebno prinesite v naš salon najkasneje do 
petka 20.06.1997 ali pa nas pokličite na tel. št.: 412-245 
(g. Škorjance ali g. Žagar).

V pričakovanju Vaše udeležbe Vas 
lepo pozdravljamo in se Vam zahvaljujemo!
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Bližje so zvezdam glasbene scene kot kdor koli ,v množici lju
di, ki skrbijo zanje, prost vstop imajo kamor koli - toda ži
vljenje rock’n’roll varušk še malo ni tako bleščeče, kot se zdi.

14. oktobra lani je v losangeleški bol
nišnici Madonna rodila nekaj čez 3 ki
lograme težko deklico z imenom 
Lourdes Maria Ciceone Leon. Pred 
stavbo Good Samaritan Hospital je ta
borila cela množica reporterjev in ne
kateri so že teden dni čakali na 
priložnost, da v objektiv fotoaparata u- 
jamejo novorojeno zvezdo. Po odhodu 
iz bolnišnice je Madonna načrtovala, 
da bo skupaj z otrokovim očetom ži
vela v losangeleškem okraju Los Feliz, 
toda če ta družina namerava količkaj 
slediti že zakoličenemu vzorcu v praksi 
rock’n’roll glasbenikov, potem bodo 
kmalu dobili družbo v podobi t. i. 
“rock varušk”.
Te temačne prikazni je mogoče videti 
na krilih koncertnih odrov, kako dvi
gajo kvišku svoja mala bremena, da jih 
lahko vidijo njihovi starši na odru. Po
gosto jih je videti tudi v ozadju 
bleščečih prireditev, kot. je bila leta 
1993 MTV Video Musič Avvards, ko 
so si lahko gostje napasli oči na varuški 
Frances Bean Gobam (hčerki razvpite 
Courtney Love in že pokojnega pevca 
skupine Nirvana Kurta Cobaina), ki si 
je le s težavo prizadevala, da je otroka 
obvarovala pred grabečimi rokami pre
več navdušenih oboževalcev. Pestunje 
so pomemben del spremljevalne sku
pine zvezdnikov. Ko gre na turnejo 
skupina R.E.M., kitarist Peter Buck in 
njegova žena vzameta na pot posebno 
varuško za vsako od njunih dvojčic - 
kot jima je svetoval pevec skupine LJ2, 
Bono, tudi sam oče treh otrok.
Sij žarometov in življenje na veliki 
nogi
Če pomislimo na neposreden dostop 
do zvezdnikov, dobro plačilo in poto
vanje v prvem razredu, bi rekli, da je 
poklic ’‘rock varuške” pravzaprav 
bleščeč. V Veliki Brtianiji varuške zna
nih osebnosti zaslužijo povprečno 
kakšnih tisoč funtov na mesec (pri
bližno 200 tisoč tolarjev), v ZDA pa 
lahko plačila za varuške dosežejo fan
tastične vsote. Ena od poznavalk ve 
povedati: “Imam prijateljico, ki v ZDA 
zasluži od 400 do 1400 funtov na te
den, in to v gotovini.” (60-280 tisoč to
larjev na teden torej). In nekaterim pri 
tem uspe vzpostaviti še neprecenljive 
zveze. Prvi varuški Courtney Love, 
Jackie Fany, je uspelo priti v MTV- 
jevo oddajo Superock.
Ker pa vse več in več glasbenikov išče 
pestunje preko agencij, se vam bolj

slabo piše, če se tudi sami zanimate za 
glasbeno kariero - ne bodo vas hoteli. 
^Nikomur, ki pove, da bi rad delal z 
rock zvezdo, ne bomo poiskali dela,” 
pove Clifford Greenhouse iz new- 
yorške priznane Pavillion Agency, ki je 
varuške poiskala Jonu Bon Joviju, 
Suzanne Vega in Rodu Stevvardu ter 
njegovi ženi Rachel Hunter. “Zadnja 
stvar, ki si jo ti ljudje želijo, je to, da 
njihova varuška prične spraševati, če ji 
lahko pomagajo do zmenka z njihovim 
basistom.” “Agencije te vedno 
sprašujejo: 'Imaš kakšne želje po pe- 
vsjd karieri?” pove ena od pestunj. 
“Če jev odgovor da, potem dela na 
dobiš. Če kasneje izvedo, da imaš skri
to željo po pevski karieri, nimaš 
možnosti, da svoje delo obdržiš.” Prav 
tako poklic varuške ni ravno najboljša 
pot, da poiščeš ljubezen svojega ži
vljenja. Ko se je Chris De Burgh zalju
bil v varuško svojih otrok Mareso 
Morgan, so jo po medijih zmeijali za 
uničevalko družin. Smukniti pod rjuhe 
z očetom svojih varovancev - to je na
jhujše izdajstvo s strani varuške.
Sijaj poklica kmalu zbledi

Vendar pa le malo kdo zdrži v tem 
Tleščečem’ poklicu. Dober primer za 
to je veriga varušk, ki so si podajale 
malo Frances Bean Cobain - trenutno 
za deklico skrbita kar dve varuški, mati 
in hči. “95 odstotkov varušk se 
takšnega življenja naveliča, ker nima 
nič časa zase,” pove ena od 'serijskih' 
losangeleških varušk, ki je na svojih 
izkušnjah zasnovala svojo univerzitetno 
diplomo. “V podatkih moje raziskave 
je razvidno, da večina varušk zdrži 
kakšnih šest mesecev. Najprej je pri
vlačnost poklica izjemna,” pove. Samo 
predstavljajte si, kako se je gibati v 
krogu ljudi, kot sta rock zvezda Mick 
Jagger in supermodel Jeny Hall. 
Enkratna izkušnja je, ko greš z zaseb
nim letalom od Los Angelesa do Lon
dona, ne da bi moral čakati v vrsti na 
fiolet. Sploh ne greš skozi carino, ker 
pride uradnik k tebi na letalo. In z le
tala prestopiš naravnost v limuzino. 
Krasno je gledati koncerte izza odra, 
se voziti v BMW in iti v Disneyland. 
To je piriviligirana zaposlitev, ampak 
ne bleščeča. Konec koncev ostanes le 
služkinja.”

S tako oceno se strinja tudi Kristin 
Hersch, pevka pri skupini Throvving 
Muses: “To je najtežji jroklic na svetu. 
Varuška se mora vesti kot mama, na

ravnost zoprno nasmejana in srečna 
mora biti videti brez hrane ali spanca, 
trdno mora biti prepričana, da je pre
biranje kupa knjig o zajčkih nadvse za
bavno, ure in ure v hotelih mora 
gledati otroško serijo Sezamova ulica. 
Vstajati morajo pred komer koli dru
gim m se potikati po neznanem mestu 
za pleničkami in mlekom.”
Zlata vredne
Vse več zvezd išče varuške v Veliki 
Britaniji in govori se, da se za britan
ske pestunje zanima tudi Madonna, 
čeprav se zna zgoditi, da bo zjjnjo prav 
težko najti dobro varuško. “Živa gro
za,” vztrepeta ena od varušk. “Za ves 
denar tega sveta ne bi skrbela zanjo,” 
je odločna druga. Govori se, da je Ma
donna za nasvet o varuški prišla po
vprašat enega vrhunskih modnih 
urednikov, s katerim je nekoč že de
lala, pa mu je mimogrede hotela 
speljati še varuško. 'Noz v hrbet’ je 
pravilo, ko pride do zaposlovanja na
jboljših varušk. Nekatere morajo le 
vstopiti v krog slavnih, pa v njem tudi 
ostanejo.

Je pa tudi res, da varuške slovijo po 
tem, da ostanejo ob otrocih v dobrem 
ali slabem. Patsy Kensit naj bi baje 
poskrbela za to, da je njen bivši mož 
Jim Kerr v pogodbo ob ločitvi vključil 
tudi plačo za varuško Jane, ki se je pri

ljubila malemu Jamesu II. Ko sta se 
ločila Bob Geldof in Paula Yates, se 
je njuna varuška Anita Debney 
odločila ostati z otroci, ne glede na to, 
kateri od staršev jih bo dobil. Baje je 
bila prav Debnejjeva tista, ki je pod 
{»steljo Paule in njenega ljubimca Mi' 
chaela Hutchenca (pevec skupine 
INXS) odkrila opij, zaradi česar so ju 
aretirali. Debneyjeva je bila z družin? 
14 let, vendar pa je Paulin podivjani ži
vljenjski stil končno opravil svoje. “Doi 
volj imam,” je baje rekla Pauli la® 
septembra, ko se je vendarle odločila- 
da odide. Ker otroci, za katere so 
zadolžene, preživljajo svoje otroštvo v 
vse prej kot tradicionalnih družinah, se 
morajo varuške zelo truditi, da vpeljaj0 
nekakšen občutek discipline in rutine - 
večkrat pa je njihovo prizadevanje za
man.
Biti varuška otrokom slavnih oseb je 
težje kot vozitit taksi v New Yorku ali 
pisati poročila za tisk princesi Diani, 
vedo povedati varuške. Kot opozori o 
lahko vzamemo tudi, da se četo 
rock’n’roll starši sprašujejo, zakaj h1 
hotel kdo to početi. “Zakaj na svetu 
kdo hoče tako delo?” se sprašuje Kn-. 
stin Hersh. “Morda potovanje? So naši 
otročički ljubki? Prav ničesar drugega 
se ne spomnim.”

TALIJA M-

C AROV M5 Ki KRČ S
Poletni solsticij, ki nastopi 21. ali 22 
junija, se pri nas imenuje tudi sončni 
obrat ali sončni kres. Beseda kres po
meni fcreteti in naš pregovor pravi: 'O 
kresi se dan obesi (prebesi)’, začne se 
torej krajšati. Od zimskega solsticija je 
minilo natančno pol leta in Sonce je 
stopilo v znamenje Raka. Po starem 
izročilu, ki sega v arhaično pogansko 
dobo, praznujemo kres, na- 
jskrivnbstnejši dan poletnega obdobja, 
2-1. junija, na predvečer tega dne pa 
je t. i. kresni večen
Kres je v vsem indoevropskem pro
storu najbolj magično obdoHe v letu, 
saj takrat svoje moči preizkušajo škra
ti, vile in druga nadnaravna bitja, 
praznik pa je nasploh nabit z magijo 
m čarovništvom. Ljudstvo je menilo, 
da more s čarnimi sredstvi, kot je o- 
genj. soncu, ohraniti moč in mu jo 
pomnožiti. Človeštvo je Sonce poose
bilo in ga pričelo častiti kakor božan
ski;.ogenj na nebu, ki je vir življenja,
in ga je potrebno ojačevati z ze
meljskim ognjem. Zato so zanetili po 
hribih in gorah, kolikor mogoče blizu 
neba. kresove, da bi od njih sonce 
prejemalo čim več toplote, pozimi pa 
so jih prižigali v resnem strahu, da jim 
nebeški ogenj ne bi ugasnil. Pri Keltih 
je bil kres druidski praznik, zlasti v 
Bretanji pa so prižigali kresovej ime
novane baalski kresovi. Na Nor
veškem so ogenj zakurili pa splavih, ki 
so plavali po fjordih. Na Švedskem so 
jih zakuriti na gričih ali križpotjih in 
so jim pravili Baldurjev kres - Baldur 
je bil bog svetlobe m lepote.
Na: Notranjskem so fantje spuščali 
pcbregu stara 'križna’ kolesa, ki so jih 
nabasali s slamo in zažgali. Kolesa 
predstavljajo sonce, mesec in planete,: 
so pa tudi simbol sveta Povsod po E- 
vropi Sp ljudje skakali čez ogenj ali

skozi njega in veneli, da višje kovbodo 
skočili, višji bo njihov pridelek. Živino 
so gnali skozi ogenj, da bi se očistil® 
saj naj bi ogenj odganjal bolezni in zle 
sile. S prav takim namenom so plesali 
okrog ognja ljudje in nosili vence, 
spletene zvečine iz rumenih rož, ki naj 
bi simbolizirale sonce. V Evropi se je 
v zvezi s kresnimi šegami pogosto po
javila figura velikana, ki so jo na lo
kalnih karnevalih nosili naokoli in p° 
obhodu zažgali na kresu. Tistim, ki Je 
uspelo dobiti košček ožgane figure, 
naj bi ta prinašala srečo. Ponekod 50 
že maja jiisadili žito v lonec, ki so 
na kres v procesiji odnesli k cerkvi in 
ga na cerkvenih vratih razbili. Kresna 
praznovanja so povezana tudi z vodo: 
zato so takrat po Evropi častili tu® 
svete vodnjake, potoke in reke, se l 
njih kopali ali pa se valjali po jutranji 
rosi.

Staro slovensko izročilo pravi, da son
ce o kresu nekdaj tri oni ni zašlo v 
zaton, te magične predstave m posta
nejo reničnost na Finskem, Iger sonce 
v teh dneh resnično ne zaide, vsi p3 
se pridružijo celonočnemu kresovanju 
ob katerim od tisočerih jezer. 4 
sprejemom krščanstva se je kres® 
dan spremenil v čaščenje sv. Jane® 
Krstnika, ki je spretno zamenjal sta
rega poganskega junaka Kresnik® 
Cerkev je tudi zaradi podo- bnosU 
njunih imen lažje pokristjanila kreso
vanje, kres pa se na Slovenskem zato 
imenuje janževo, šentianževo, Kanje, 
ivanovo. Na Slovenskem poznamo 
izredno veliko vraž, ki so povezane s 
šentjanževim. Kres je bil se posebej 
pravi čas za nabiranje magičnih rastlin 
(praprotno seme, divji pelin, omelo), 
ki se je moralo vršiti na tešče, pm? 
zoro, ko je bila na njih še rosa. Z 
ivanjščicami in praprotmi so se kraritoJ
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PREDSTAVITEV KNJIGE DANES 
SLOVENIJA IN NIKDAR VEČ
^ Občinski matični knjižnici Žalec je bila predstavljena 
knjiga Gibanja 23. december Danes Slovenija in nikdar več, 
Kl obravnava vključevanje Slovenije v Evropsko unijo.

^vtor knjige, dr. Borut Korun prvi z leve

predstavitvi so bili avtorji tega dela 
^r- Borut Korun, prof. dr. Dušan 
^endl, mag. Andrej Aplenc in mag. 
^'šo Alkalaj. Predstavitev je vodil 
zgodovinar Branko Lesjak, ki je 
°Pozoril na izsiljevanje Italije glede 
vključevanja Slovenije v Evropsko

hiše, še posebej pa so stlali po deh 
Praprot, saj naj bi na njej ponoči 
POcival sv. Janez Krstnik. Ženske so 
fjjo vezale tudi okoli pasu, da bi 
oolje žele; s praprotno vodo so se 
uraivali proti boleznim, še posebej 

: Učinkovito pa je bilo praprotno seme, 
nabrano med 11. in 12. uro v kresni 
n°či, če je bil nabiralec gol, praprot 
Pn je rasla na kakšnem knžpotju. 
všito v oblačila je pomagalo proti 
?nčaranju, hudiču in streli, slab lovec 

' je postal dober, s semenom v čevljih 
slab kvartopirec lahko postal 

ootičen, s semenom v nedeijih pa je 
dekle zagotovo dobilo fanta Z nje
govo pomočjo so iskali zaklade in ra- 
^meti živalsko govorico. Ker so se 
na kresni večer udeleževali slavja tudi 
duhovi prednikov, še danes pri nas 
na Notranjskem in Dolenjskem 
Pozno v noc zvonijo, “da bi zbudili 
'jutvece in se obvarovali neviht in 
dragih nesreč”, če je veijeti zapisu iz 
‘P- stoletja. Kresni zvonovi so kasneje 
veljali le še kot varstvo pred copmi- 

ki jih je na Dolenjskem lahko 
v,del tisti, ki si je oblekel narobe vso 
obleko in nato zlezel v late na kozol- 
dU-.V Beli krajini gre V ris vraga kli- 
c« jta kresno noč tisti, ki hoče 
doseči nekaj posebnega. Zato ostane 

; ^ leto pod vplivom risije - če pred 
tetom umre, je pogubljen, če pa 
Preživi, lahko popravi svoj greh, 
Splošna je bila tudi vera v zaldade, ki 
v kresni noči cveto z 'modrim’ pla- 
raenom, idealna priložnost pa je bila 
? Prerokovanje, ki so ga predvsem 
dekleta izvajala ponekod z zlivanjem 
fddra v vodo, drugod s tremi žitnimi 
.usi, na Koroškem pa celo z metan- 
lem repi; na drevo. Med posebno 
jraacilna obrambna obredja pa so So
dju obhodi kresnic ali ladanc, v belo 
oblečenih deklet, ki so z zakritimi 
jprai hodile po štiri, preprevale pesmi 
kresnice’, vodil pa jih je fant, ki je 

-Bulja piščal in pobiral darove.

skupnost, ki ga španski predlog 
nekako tudi, podpira. V danem 
primeru je Spancem manj ali bolj 
vseeno za Slovenijo, zato je tudi 
podprla predlog, ki ga vsiljuje Italija.

Dr. Koran, ki je tudi uredil knjigo, je 
povedal, da je pristanek na takšen 
sporazum po tisočletni želji za 
samostojnost enak ubijalstvu ali bolje 
rečeno samomoru. Ni razumljivo, 
zakaj bi Slovenija morala pristajati na 
nekakšen predloge Italije, za katero 
vemo, da ima po združitvi vseskozi 
načrt širjenja svojega teritorija na 
vzhod, to se pravi tudi nav Slovenijo. S 
predlogom, ki ga vsiljuje Španija, naša 
država dovoljuje odprodajo zemlje 
nemškim in italijanskim okupatorskim 
vojakom, ter kočevskim folkso- 
dojčerjem, ki so izropali celo Posavje 
po Hitlerjevi izselitvi Slovencev. Več 
kot očitno je, da imajo Italijani 
pripravljen celo denar, da bi lahko 
pokupili čim več naše zemlje, 
pripravljajo pa tudi ugodna posojila 
tistim, ki bi jo hoteli kupovati. Ko 
bodo postali lastniki, pa bodo vsiljevali 
svojo raznarodovalno politiko, kot so 
to počeli doslej in še počno. 
Preseneča, da naši politiki tega ne 
vedo. Nič kaj boljše pa tudi ni stanje 
s severnimi sosedi, saj bi radi Koroške 
Slovence celo zbrisali. Veliko bolj 
konkreten je bil mag. Mišo Alkalaj, ki 
je opozoril, da Evropska skupnost v 
veliki tajnosti financira pritiske na 
Slovenijo, vlada Slovenije pa se tega 
preprosto ne zaveda. Veliko škode v 
to smer sta napravila nekdanja 
ministra za zunanje zadeve dr. Rupel, 
ki je obljubljal denacionalizacijo za 
račun optantov in Peterle, ki je v 
Ogleju barantal z našo zemljo, da bi 
se priliznil Italijanom. Oba se niti ne 
zavedata, kako se v diplomaciji tehtajo 
besede zunanjih ministrov, saj se 
jemljejo vedno zelo resno, kar nas je 
naučila že zgodovina. Obsodbe je pa 
vredno, da sta oba na veliko obljubljala 
spremembo ustave Italijanom. V 
vsemu se bo morala Slovenija tudi 
vezati na tiste, ki bodo porok za 
kupovanje naših proizvodov in ki nam 
bodo dajali surovine. Evropska 
skupnost s vojimi člani pa bo našo 
robo izrinjala in se na vsak način

hotela znebiti konkurence. Kot očiten 
primer je navedel primer Medimpeksa 
iz Budimpešte, katerega je zahod 
odkupil in zaprl.
Po drugi strani pa Evropa zelo 
zaostaja za ostalim svetom v 
računMništvu, in tako bi nas pahnili v 
zaostali sistem. Koristno bi bilo, da se 
Slovenija bolj nasloni na ZDA, Južno 
Afriko, Japonsko in Avstralijo, ki so 
surovinsko bogate, imajo pa tudi velika 
tržišča. V Evropi bi pa bili kot mali 
brez nadaljnega odrinjeni. Kako 
neodgovorno se vlada obnaša, je 
očiten primer, da smo dali mirne duše 
dovoljenje za tranzit tujcem, mi pa 
moledujemo za dovoljenja za transport 
naših kamionov po državah Evropske 
unije in se zadovoljeujemo z odpadlimi 
drobtinicami.
Magister Aplanc opozarja na 
klečeplazništvo in kompleks majhnosti 
ter provincionalnosti v Evropi. 
Mnogokrat se dogaja, da si ne upamo 
niti na državni ravni naglas ponosno 
povedati, da smo Slovenci. Kot primer 
navaja, da za gotovo jemljemo 
ravnanje ob obiskih italijanskih 
predsednikov v Sloveniji. Nismo se 
upali povedati, kaj so italijanski fašisti 
počeli pri nas. Vlada je enostavno 
pristala, da se o tem ne pogovatja in 
upoštevala Brodijo izjavo, da naj bo 
pogled usmerjen naprej. Vse lepo in 
prav. Povedati in pokazati jim je treba 
številna grobišča, kot je Gramozna 
jama in številni spomeniki že v sami 
Ljubljani, kjer so Italijani pobijali. Tudi 
Prodijeva razlaga, da je bil Rab le 
taborišče zaradi zaščite Židov, nočemo 
pa povedati, da je tisoče Slovencev 
tam umrlo, ko so jih tjakaj deportirali 
Italijani. Profesor dr. Nendl opozarja 
na neurejenost države. Ničesar se ne 
stori za pospešen razvoj. S pritiskom, 
da tujci prevzemajo naše tovarne,

vlade krade sama sebi. To je odliv 
slovenskega kapitala, saj tujci 
obračunavajo svoj dohodek doma in v 
svoji državi, Slovenija pa ne dobi 
ničesar. Kot druge države bi tudi mi 
morali vztrajati, da so tudi lahko 
lastniki največ do 1/3 z našimi 
obračunom, kot je to povsod po svetu. 
Tudi nepriznavanje naših diplom 
govori dovolj zgovorno. Evropa nam 
vsiljuje svoje, pa čeprav manj znanja. 
V primera pridužitve bi zahtevali brez 
dvoma ukinitev mnogih naših univerz, 
pa čeprav so bolj kvalitetne od mnogih 
tujih. S tem bi favorizirali svoje in tudi 
bi lažje zaposlovali svoje kadre, nam 
pa bi tako preostal le enostavna in 
preprosta dela.
Čeprav so nekateri poslušalci opozorili, 
da tendenca prodaje zemlje ni pri 
kmetih, temveč pri malomeščanih, ki 
so prišli do zemlje na lahek način in 
to v večjih centrih. To so predvsem 
razni denacionalizirana, ki jim pa ni 
do Slovenije in oni že sedaj manejo 
roke, kako bodo služili z Evropsko 
unijo, saj sami niso pripravljeni in ne 
znajo obdelovati zemlje.
Knjiga predvsem opozarja, da je 
tozadevno že mnogokdaj zamujenega, 
vseeno pa je potrebno storiti oziroma 
pred samim pristankom na to vsaj še 
enkrat dobro premisliti.
P.S. Nekaj dni po predstavitvi je o 
priključevanju Evropski uniji je o tem 
povedalo tudi svoje Ustavno socdišče, 
ki je predlog o ratifikaciji kot 
protiustaven zavrnilo in trenutno se 
dela na srpemembi Ustave. Tudi njo 
ne velja kar na vrat na nos spreminjati. 
Vsporeno je treba sprejeti tudi vso 
zaščitno zakonodajo, da ne bi kar 
poceni prodali Slovenijo.

-nko

NOVO VODSTVO TUDI 
OBČINSKEGA ODBORA DU
Začetku meseca so se zbrali na redni 
volilni konferenci upokojenci vseh 
dvanajstih društev, kolikor jih je v 
občini in poslušali letni obračun dela, 
ter izvolili novo vodstvo. Po poslov
niku se vodstvo seli v vsakem 
mandatu v drugo društvo, tako so 
letos občinski odbor prevzeli upo
kojenci iz Petrovč. Odboru zdaj 
predseduje Andi Goršek, pomaga pa 
mu podpredsednik iz Liboj, Lojze

Koter. Po primopredaji, ki bo 
predvidoma prihodni petek, bodo 
imenovali še posamezne komisije, 
tako da bo zaživel že za srečanje, ki 
bo v začetku julija v Grižah. Občinska 
zveza se bo ob morebitni novi lokalni 
delitvi preimenovala v območno in bo 
pokrivala področje Spodnje Savinjske 
doline.

-nko
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- viskoze od 990 SIT dalje
- viskoze vzorčaste in enobarvne
- 1542 vrst gumbov
- sukanci in zadrge od 49 SIT dalje
- šifoni za bluze
- svilene rute, svila, čipke
- vzorčaste in enobarvne mikrofibre
- podloge
- nova kolekcija japonskih lanov

Za svečane trenutke Vam nudimo hladne 
volne, poletne diolene in marokene.
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POMLAJEVANJE IN SETEV TRAT
Veliko je različnih tipov trat, od barvite svilaste zelene ruše v pravilno 
urejenem tradicionalnem vrtu do nizko košene trate na športnem 
igrišču ali travnika v gaju pod sadnim drevjem. Trata je lahko 
hkrati uporaben in privlačen del vrta, ne glede na to, ali jo štejemo 
med okrasne dele vrta ali za kontrast barvitih gred in obrob, za 
igrišča otrok ali preprosto za prostor za sprostitev. Ko se odločimo 
za pomlajevanje ali setev nove trate, moramo pri tem upoštevati, da 
delimo trate na okrasne in uporabne trave. Glede lege pa se deli 
za sončno ali senčno lego. Kjer je premočna senca, se rajši odločimo 
za sajenje pokrovnih rastlin, ki jim takšne razmere ustrezajo.

KUPRA, Savinjska cesta 31, ŽALEC
OKUJEMO VAS IN SE PRIPOROČAMO V TRGOVINI S PRIJETNIM VZDUŠJEM 1

PRIPRAVA TERENA 
SETEV TRATE
Pomembno je, da zemljišče popolnoma 
očistimo. Odstraniti moramo vse večje 
in drobno kamenje, drevesne panje in 
korenine. Ce zemljišče že deloma pok
riva stara travna ruša, jo je potrebno 
odstraniti. To opravimo ročno ali z 
motornim prekopalnikom. Največji 
problem je, kako izkoreniniti plevel, ki

ŠKODLJIVCI IN BOLEZNI PELARGONIJ
Pelargonije, pomladni okras mnogih oken in balkonov, 
ogrožajo številni škodljivci in bolezni, katerim pa je pogost 
vzrok napačna oskrba rastlin. Pomembni dejavniki, na 
katere moramo pri oskrbi paziti, so:
- voda za zalivanje in prašenje naj bo postana in ogreta
- z gnojenjem ne smemo pretiravati
- prostor za rože naj bo zračen in svetel, vendar ne s 
celodnevno sončno pripeko

- rastline redno preglejujemo, če jih ni okužila bolezen ali 
napadel škodljivec.

Priporočljivo je rastline enkrat do dvakrat poškropiti s pre
ventivnim funigicidom (Antracol, Dithanem-45, Polyram 
DF), predvsem, če so bile dalj časa izpostavljene močnemu 
dežju ali toči, ker so takrat pogoji za izbruh bolezni na
jugodnejši. Proti škodljivcem škropimo šele, ko smo jih 
opazili na rastlini.
Škodljivci so: trips, listne uši, rdeči pajek, pršica, gosenice
Boelzni so: stebelna gniloba, siva plesen, rja, črna listna 
pegavost.

Gosenice

nam je prerasel trato in jo tako zadušil- 
Ko opravimo čiščenje zemje, na katero 
bomo sejali travo, lahko opravimo 
pletje na roke, saj plevel ponovno hitro 
vzklije ali odžene iz starih koreninskih 
vizomov. Lahko pa uporabite herbicide 
ali sredstva za razkuževanje zemlje, saj 
boste le na takšen način dosegli čisto 
trato brez mešanice plevelov. P9 
opravljenem razkuževanju ali uporabi 
herbicida se vedno prepričajte, da 
strupi niso več v zemlji. To naredimo 
s kalilnim poizkusom, tako da 
vzamemo tri vzorce zemlje iz različnih 
delov zemljišča ter v njih posejemo 
hitro kalečo seme. če seme vzklije, la
hko začnemo s setvijo, v nasprotnem 
primeru pa moramo tla še zračiti ali pa 
počakati setev. Sejemo lahko strojno ali 
ročno, s tem da pri ročni sejalnici seme 
bolj enakomerno porazdelimo po celi 
površini - cca 30 do 50 g/m2. Zemlja, 
na katero sejemo, mora biti dobro utr
jena, tako da ko hodimo po njej, ne 
puščamo ugreznin za seboj. Posebej 
moramo paziti na robove, ti morajo biti 
lepo zasejani.

Seme je posejano, sedaj po sledi še 1 
cm debela šotna zastirka, ki varuje 
seme pred izpiranjem npr. ob hudem 
deževju ali pred pticami, hitrim tem
peraturnim nihanjem (dan - noč), 
hkrati pa čudovito zadržuje vlago, saj 
se seme ne sme nikoli izsušiti v času 
kaljenja. Šoto lepo povaljamo podol- 
gem ter počez, tako da se seme fino 
zatisne v zemljo ter šoto. Posejano 
površino redno zalivamo, da se ob 
močnem soncu ne izsuši. Seme vam bo 
zagotovo vzklilo, od 4. do 14. dneh po 
tem pa morate trato, ko je visoka 7 
cm, povaljati tako, da jo malce 
zalomite. Ta postopek valjanja je 
učinkovit, saj pospeši razvoj korenin. 
Prvo košnjo opravite z ostro rotacijsko 
kosilnico, ko je visoka 10 cm.

Pa še nekaj! Trate nikoli ne puščajte 
previsoke in ne pozabite na nego. Sem 
spada gnojenje, redna košnja, zračenje 
korenin, peskanje, valjanja,...

Če se vas kar koli v 
zanima, nas pokličite.

zvezi s trato
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JABOLČNI BISKVIT

Sestavine
' biskvit:
4 rumenjaki 
2.5 dl sladkorja 
2.5 dl mleka 
2 dl moke
4 žlice čokolade v prahu 
/2 vrečke pecilnega praška 

2 velike žlice olja 
' nadev:
6 srednje velikih jabolk 
«X) g kokosove moke 
2>5 dl sladkorja 
^eg iz 4 beljakov 
' preliv:
150 g čokolade 
2 žlici margarine

Sestavine za biskvit stepemo z mešal- 
n|kom, da nastane gladka masa, to 
Pa vlijemo v pekač, prekrit s papirjem 
Peki. Biskvit pečemo 20 minut na 
'"O C. Medtem pripravimo nadev. 
Jabolka naribamo v in primešamo 
0stale sestavine. Še vroč biskvit 
Premažemo z nadevom in pečemo še 
*0 minut na enaki temperaturi.
Ko se pecivo ohladi, ga prelijemo s 
čokoladnim prelivom, ki ga naredimo 
tako, da nad paro stopimo čokolado 
skupaj z maragrino.

___  Dober tek!

si je najbolj varno izbrati 
enodelne kopalke. Primerna 
barvna kombinacija in kroj 
poudarjajo lepe stvari na 
postavi in skrijejo napake. Ko 
kupujemo kopalke, si vzamemo 
dovolj časa in s seboj povabimo 
kritično prijateljico, ki nas bo 
opozorila na slabe strani izbire. 
Le tako nam bodo kopalke v 
veselje pri kopanju in sončenju.

Edvarda ACMAN - STROPNIK

Ko razmišljam o tem, velikok
rat zelo majhnem oblačilu, se 
mi zdi, da kaj novega ne 
moremo videti. Pa ni tako. 
Vsako leto nas presenetijo z 
novimi oblikami, kroji in ma
teriali, ki ponavadi pristajajo le 
res vitki postavi. Pri klasičnih 
kopalkah se poigrajo z vzorci 
in barvami, izrezi pri nogah, 
višjimi hlačkami, ki skrijejo 
mlahav trebušček... Če postava 
le preveč odstopa od idealne,

OPTIKE

^julublr
LASTNA PROIZVODNJA 

DIOPTRUSKIM 
m SONČNIH OČAL!
POSLOVALNICA CELJE 0631 484-690 

POSLOVALNICA LJUBLJANA 061/ 1319-404 
POSLOVALNICA KOPER 066/ 24-665 
POSLOVALNICA LEVEC 063/ 472-119

ŽANA
Ponudba blaga 

od do d

■Puding Dr. Oetker

* Ledeni čaj 11 
FRUCTAL

im
Čokolešnik 200 g

SOK JIL 11

►

X
Mežiška klobasa Ikg

Olje zvezda PVC 21

379.90
[Mehčalec SANI 41

Toaletni papir 
Helene 10/1

(219,90)
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AVTOR:
TOMAŽ

MAHKO-
VIC

BABICA,
OMA

VRSTA 
ZAPON
KE NA 
VZMET

TUJE
MOŠKO

IME
1

POSTOPEK 
PO KATE
REM SODI
ŠČE UREJA 

SPORE

OD I DO 
16 SLOV. 

PREGOVOR 
ZA MESEC 

ROŽNIK

SLOV
SKLADA

TELJ
(R.I909)

2 3 RISBA:
JAZ

STAR,
VELIK

MAČEK

NAČRT PO
HODA V 

NERAZISK 
PREDELE

4 SKUPINA
GLASBE
NIKOV

kvadra
tek

5 r
SKUPINA 
ŽUŽELK 
V LETU

6 ► i
ENAKA
VOKALA7

S ^ SKUPEK
APA

RATOV

9 r
14 PREBIVAL

KA ISTE
GA KRAJA

16

ZAKONIK

NORDIJ
SKA BO

GINJA 
MORJA

VSTOP VOJ
SKE V ZAV. 

MESTO

2

UNESEK

10
ZAPO
REDNI
ČRKI

13 ŽENA PO 
MOŽEVI 
SMRTI 11

KAREL
ERBEN

SRDAN
KARANOVIČ

NEKD.SKUP- 
SC. V SLO- 

VAN.DRŽ

STANJE
UPORAB

NEGA
PLEME,

ROD

REDKO
ŽENSKO

IME

ORANJE ki
PIJAČA
STARIH

SLOVANOV

12 t
LETO

PIS

13 KLIC,
POZIV

4

OSEBNI
ZAIMEK

SARAJEV
SKA TO
VARNA 

AVTO MOR.

5 KO PO 
KOM VR
ŽEŠ OČI, 
MU PO

KLONIŠ...

LADJA ZA 
PREVOZ 

TOVORNI.
AM.HUMOR

REVUA

RIMSKA
BOGINJA

JEZE

6

» 14 f
VOZLIŠČE 
GOROVIJ 
V SR.AZIJI 15 BLOM-

dahlova
OPERAIGRALEC

RANER

TUDI TU 
NI NIČ 
ZA RE

ŠEVALCE
16

VRTIN
ČAST

VETER,
HURIKAN

VRSTA
ČEŠKEGA

PLESA

DEŽELA 
SA REJCEV

7 MESTO
V RAJA- 
STANU 

(INDIJA)

OTOK ČAR 
KIRKE

NEMŠKI
AVTO

MANEKEN
KA CAMP- 

BELLE

LETOVI
ŠČE V 

GDANSKEM 
ZALIVU

17 9 IGRALEC
GAZZARA 8

REBRIČA- 
STA VOLN. 

TKANINA

NAJVEČ.
OTOK 

TU A MOTA
DELEŽ

RAZSEŽ
NOSTI,
SORAZ
MERJE

12 10
STARI

SLOVANI

VITE
ZOVO 

OBLAČILO 
(MNOŽ.)

NEPO
TREBEN

PROSTOR

MOLIB
DEN

DEVETA
STOPNJA
TONSKE

LESTVICERADIJ

NAKANA

n
ROMU-

LOV
BRAT

GORATA 
POKR. V 
SAUDSKI 
ARABIJI

MARIJI
NA

MATI

KRAJEV
NA SKU
PNOST

ONASSI-
SOV

VZDEVEK

OTOK
V

ALEUTIH

/ / 'O 7/^1

/L J lZ^7 CT-rr /Hs, / 5%^ // ^ (OD

1-16

Pošilja:

%

Po poletno 
obutev v 

prodajalno

L
1. nagrada: bon 3000 SIT - Borovo. Rešitev križanke pošljite na naslov SARSA d.o.o., Velenjska 12,3310 Žalec, do 27.6.1997.
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5AVI/S/J5KI VESELJAK
NI GA MOGEL 
POSPREMITI

Angleškega književnika Oscarja 
Wildaje v zaporu obiskal neki 

znanec. Ko je potekel čas obiska, 
seje poslovil in rekel:

Hvala za obisk! Prosim, ne 
zamerite, ker vas ne morem 

pospremiti!

LEVIČAR
K slavnemu francoskemu 

kirurguje prišel bolnik in mu ves 
preplašen povedal, da od časa 

do časa čuti bolečine na levi 
strani trebuha. Ko gaje temeljito 

pregledal, mu je dejal:
Nič posebnega, samo slaba 

prebava.
Cisto zanesljivo, doktor? Da ni 

mogoče slepič?
Kje pa! Slepič ni na levi strani! 
Že, že, gospod doktor, vendar 

sem jaz levičar!

ČE GA NE RABI, GA PA 
POJE

Slavni general Suvorovje bil 
znan po ranem vstajanju. Ko so 

ga povprašali, kako to, je 
povedal, da ima pod odejo 

petelina; če pa namerava dalj 
spati, ga zvečer ubije in drugi 

dan poje, tedaj pa lahko dalj spi.

OBISK V PEKLU
Duša pokojnika je prišla na 
obisk v pekel. Satan je peljal 

skozi dvorano, kjer so se kuhale 
duše grešnikov.

Že v prvem kotlu je dežurni srag 
z veliko kuhalnico tlačil duše, ki 
so hotele pobegniti, nazaj. Enako 

je bilo tudi pri drugi. Ko sta 
^Prispela do tretjega, je dežurni

od kotlu dremal, duše pa so v 
njem bile mirne.

Kako to, da so tukaj tako 
mirne?

Veš, to pa so duše slovenskih 
poslancev. Ko pridejo enkrat na 

toplo, jih nihče več ne spravi 
ven.

MAMO BODO PRODALI
Ob dnevu varčevanja se 

pogovarajajo o tem v šoli. Tudi 
otroci so pri tem sodelovali.
T udi mi varčujemo. Prodali 
smo mercedesa in kupili 

katrco, pravi Mihec.
Tudi mi smo prodali vikend, 

ker varčujemo, pravi Janezek. 
Pa se oglasi Jakec: Mi bomo pa 

prodali mamo!
Ja, za božjo voljo, kako pa to? 

je začudena učiteljica.
Oče pravi, da seje za soseda 

pač ne splača rediti!

ŽE SE SPOZNA
Učitelj: Kaj razumemo pod 

besedo D mrtva sezijaH 
(sezona)? No, Andrejček? 

Andrejček (zdravnikov sin): Ce 
je vse zdravo.

VSAK PO SVOJE
Glasbenik je vprašal Mozarta: 

Povejte mi vendar, kako 
postane človek skladatelj? 

Mozart: Vi ste zato še 
premladi.

Glasbenik: A Vi ste bili še mlajši 
od mene, ko ste začeli 

komponirati!
Mozart: Je res, res pa je tudi, 
da meni ni bilo treba nikogar 

vprašati, kako je treba 
_________ komponirati.__________

NAGRADNA KRIŽANKA IN REBUS
Nagrajenci iz številke 55:

1. nagrada - 
Moravske toplice 

Sergeja BONČINA
Brdo 72, 5230 BOVEC

2. nagrada - 
Bon Borovo

Štefka HUDARIN 
Cankarjeva Ib, 3320 VELENJE

3. Nagrada -
3 kg kave Tropic 
Katja RAVNIK,

Na zelenici 17,3312 PREBOLD 
GESLO:

Nagrajenci rebusa:
1. Nagrada -

Bon KUPRA 5.000,00 SIT 
Simona KRISTAN, 

Jenkova 15,3320 VELENJE
2. Nagrada -

Bon Borovo 3.000,00 SIT 
Marija KRONOVŠEK, 

Parižlje 65, 3314 Braslovče
3. Nagrada -

3 kg kave Tropic 
Ivan GROBELNIK, 

Pongrac 9d, 3302 GRIŽE 
GESLO:

EKSTRA GLAS PRIDE V 
VSAKO SLOVENSKO VASHindujska boginja

nagrajenci nagrade prevzamejo v uredništvu.
GLAS SAVINJSKE, ŠLANDROV TRG 20, ŽALEC 

Rok za prevzem nagrade je 30 dni.

mm
TI, TI LAŽNJFVEC 
(Liar Liar), komedija
Jim Carrey je v filmu Ti, ti lažnjivec 
spet pravi Jim Carrey. Igra odvetnika, 
ki zelo rad laže. Nenehno, nehote in 
preveč. Ko njegov sin za peti rojstni 
dan upihne svečke, ima eno samo 
željo: da ^njegov očka vsaj en dan ne 
bi lagal. Želja se spremeni v urok. Jim 
Carrey ne more izreči ene same laži 
več. Kako mu bo uspelo preživeti 
naslednjih štiriindvajest ur?
Igrajo: Jim Carrey, Maura Tierney, 
Jennifer Tilly, režija: Tom Shadyac

ZELO OSEBNO

O PRODUKCIJI

Film Zelo osebno so posneli na 
lokacijah v Miamiju, Filadelfiji in Los 
Angelesu (med drugimi so snemali 
tudi v filadelfijskem zaporu). Režiser se 
je trudil ujeti hiter in pritiskov poln svet 
TV novic, ki zaznamujejo like in 
dogodke v filmu. V ta namen se je 
pred snemanjem leto in pol posvečal 
raziskovanju tega področja, obiskal je 
veliko lokalnih postaj in opazoval pri 
delu povezovalce in producente velikih 
TV mrež. Pri tem mu je bila v izdatno 
pomoč koproducentka Lisa Lindstrom, 
sodeloval pa je tudi izvršni producent 
Ed Hookstratten, priznan agent za 
napovedovalce velikih in malih TV 
postaj.
V filmu Zelo osebno je režiser skušal 
raziskati novice z razkrivanjem načina 
njihovega nastanka. Skušali so priti za 
katodno cev, ki vsak dan vpliva na njih. 
Pomembno je vedeli, da je prvotnega 
pomena ljubezenska zgodba, medij je 
bolj ozadje. Da bi prikazali oboje, so 
uporabili veliko projekcij in video 
posnetkov, tako da v filmu vidite like 
posnete z različnimi kamerami, od 
videa hi-8 do profesionalnih kamer. 
Med oddajami se v ozadju sliši različne 
zvoke, s katerimi so skušali natančno 
prikazati to okolje. Ta dvojna uporaba 
video in filmskih posnetkov je 
dopolnila ljubezensko zgodbo, še 
posebej v prizoru upora v zaporu, v 
katerem lahko glavni igralec vidi svojo 
ženo in varovanko Tally samo preko 
zamegljenega video prenosa. Nejasna 
meja med posnetkom in resničnostjo 
se v filmu izkaže na več načinov. Tako 
se je moral Plummer za vlogo 
Tallyinega kamermana dva tedna učiti 
dela z video kamero in je med 
snemanjem prizorov s Pfeiffeijevo tudi 
dejansko snemal njene intervjuje in lov 
za zgodbami. S svojim delom si je 
prislužil visoke ocene snemalne ekipe.

Za največ naštetih 
albumov skupine Pop 

design prejme CD ploščo:

Mateja SOPOTNIK 
Migojnice 96 
3301 GRIŽE

Nagrado lahko prevzame v 
uredništvu!

CELJSKI*.#
KINEMATOGRAFI*

TI, TI LAŽNJIVEC
(Liar, Liar), komedija

Režija: Tom Shadyac; vloge: Jim 
Carrey, Maura Tiemey, Jennifer Tilly

(Na programu do 2.7.)

ZELO OSEBNO
(Up .Glose and Personal), 
ljubezenska drama

Režija: Robert Redford; glavni vlogi: 
Robert Redforg, Michaelle Pfeiffer

(Na programu od 19.6)

SKRIVNOSTI IN LAŽI
(Secreat and Lies), socialna drama

Režija: Miek Leigh; vloge: Brenda 
Blethyn, Timothy Spali, Phyllis Logan

2. zlati palni cannes 1996! Zlati 
globus za žensko vlogo! 5 nominacij 
za oskaija!

Na programu od 19.6.)

ANAKONDA (Anacona), 
akcijski thriller

Režija: Luis Llosa; vloge: Jennifer 
Lopez, Ice Cube, Jon Voight, Erič 
Stoltz

(Na programu od 26.6.)

MICHAEL (Michael), 
romantična komedija

Režija: Nora Ephron; vloge: John 
Travolta, Andie MacDovvell, William 
Hurt, Bob Hoskins

(Na programu od 26.6.)

SPORED ZA KINO 
ŽALEC
petek, 20. junij, ob 20. uri 
JERRV MAGUIRE 
(romantična komedija)

sobota, 21. junij, ob 20. uri
EMMA
(romantična komedija)

nedelja, 22. junij, ob 18. in 20 uri
EMMA
(romantična komedija)

sreda, 25. junij, ob 18. uri 101
DALMATINEC
(igrana risanka)

petek, 27. jinij, ob 20. uri
LEPE VASI LEPO GORIJO
(drama)

sobota, 22. junij, ob 20. uri, 
DANTEJEV VRH 
(film katastrofe)

nedelja, 29. junij, ob 16. uri 101
DALMATINEC, 
ob 18. in 20. uri
DANTEJEV VRH
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Trboveljska skupina Hiša že vrsto let vztraja v slovenskem glasbenem 
prostoru ne ozirajoč se na modne muhe popularno glasbene industrije. 
Andrej in Vili Guček, Martin Koncilja ter Iztok Pepelnak v glasbi, 
v katero verjamejo in so ji povsem predani, prepletajo nežne, otožne 
melodije folka z ostrim kitarskim rockom, medtem ko je izjemno 
ubrno večglasno petje že kar zaščitni znak njihove glasbe.

V petek 23. maja so v trboveljskem 
klubu Metro predstavili svojo ploščo 
Illusion Anyway - Tribute To Neil 
Young. Moram priznati, da Voungove 
klasike Powerfinger, Down By The 
River, Tonighfs The Night, After The 
Gold Rush in Like A Hurricane v živo 
zvenijo še bolj prepričljivo kot na 
plošči. Ob tej priložnosti sem se pogo- 
vaijal z Andrejem Gučkom pevcem, 
kitaristom, avtorjem skratka gonilno 
silo skupine.

Dobri glasbi in odličnim 
koncertom navkljub zelo malo 
nastopate. Zakaj?

Nočemo igrati na raznih veselicah in 
podobnih prireditvah. Konec koncev 
smo izdali tri plošče in zato igramo 
predvsem tam, kjer nas plačajo.

Zakaj ste se odločili posneti 
ploščo s priredbami skladb 
Neil Younga?

Neil Young je že vseskozi prisoten. Že 
od nastanka skupine leta 1983, ko še 
nismo imeli lastnih skladb smo preigra
vali Youngove klasike. Potem pa je v 
pogovoru z Janetom Webrom, kr je 
vedel da te skladbe igramo, nastala 
ideja o koncertu v počastitev Voungo
ve 50-letnice. Tako smo odigrali 
koncert na radiu Slovenija, ki je bil 
posnet in je sedaj izšel na plošči. 
Nekako smo se veliko naučili iz te 
glasbe in jo še vedno zelo radi igramo.

Nameravate ploščo predstaviti 
Neil Voungu, ko bo imel 
junija koncert v Ljubljani?

Vsekakor. Dogovarjam se po svojih 
zmožnostih, da bi prišli v stik z njim in 
mu ploščo izročiti. Seveda pa je vse 
odvisno od okoliščin.

Kateri glasbeniki so 
še, poleg Neila 
Younga, vplivali na 
vašo glasbo?
Hiša je skupina, vplivi na 
posamezne člane pa so 
seveda različni. Poslušamo 
zelo raznovrstno glasbo od 
jazza do etna, skratka vso 
glasbo.
Glede na to, da si 
podpisan pod vse 
avtorske skladbe, kdo 
je najbolj vplival nate?
Dosti sem poslišal Billyja 
Joela, tudi Stiviea Wonderja 
in podobne avtorje. Seveda 
pa je bil vedno prisoten 
folk, z njim sem začel, vmes 
je bilo vse drugo na koncu 
pa je spet prišel elektrifici
ran folk kot na primer 
Crosby, Stills & Nash. To je 
bila za nas zelo pomembna 
skupina od katere smo se 
veliko naučili. Ali pa Nick 

Drake. Ko delaš svojo glasbo so te 
veličine, ki so ti sorodne vedno 
prisotne.
Kaj pa Gram Parsons? Pred 
leti ste na koncertih igrali 
njegovo izgubljeno skladbo 
Apple Tree.
Ne, mislim da ni preveč vplivala na 
našo glasbo. To je bila ideja Janeta 
Webra, ki nam je to skaldbo predstavil. 
Nam se je zdela zanimiva in smo jo 
potem igrali na koncertih, ki smo jih 
imeli skupaj s Sidom Griffinom. 
Posneli smo jo tudi v akustični varianti 
za oddajo Janeta Webra na radiu 
Slovenija. Sicer pa smo igrali tudi 
skladbe Gena Clarka, ki je tudi bil član 
skupine The Byrds. Je pa res, da se v 
glasbi odraža kaj poslušaš. Zato se 
vedno zavedamo s kakšno glasbo se 
ukvarjamo in če je to rock oziroma 
folk rock je pač treba delati glasbo na 
tak način.
Vendar pa folk ni ravno 
glasba, ki je popularna, katero 
se da tržiti?
Seveda, tega se zavedamo. Predvsem 
pa to ni glasba za tako majhen prostor. 
Če hočeš biti v Sloveniji množično 
popularen moraš imeti uspešnico tipa 
Mento Bombon. Vsi se trudijo, da bi 
bili kljub temu da so artistični, v končni 
fazi populistični. V Ameriki na primer, 
kjer je tržišče ogromno pa je to 
drugače.
Za konec, kakšni so načrti za 
prihodnost?

Pripravljenih imamo že precej 
novih skladb, zdaj ko je izšla 

lošča bomo imeli tudi več 
oncertov.

Vasja Volavšek

ZLATI DISK PEVKI IN 
GLASBENICI ROMANI KRAJNČAN
ZLATI DISK za 10.000 prodanih izvodov kasete “Romana za 
najmlajše”

To je prvi “zlati disk”, ki so ga podelili 
v zgodovini založbe, podelili so ga 
glasbenici, katere ime je prvo na listi 
prodaje nosilcev zvoka, ki so jih v 
osmih letih delovanja izdali pri založbi 
Pan oziroma Panika Records, kot se 
imenuje zadnja tri leta. Zadnji album 
Romane Kranjčan A-E-I-O-U, ki je 
pred kratkim, skupaj z albumom 
Romana in Čic, izšel tudi na CD 
plošči, je že močno presegel številko 
4000 prodanih izvodov. Ker so v Paniki 
Records patentirali tudi “srebrni disk”, 
se zagotovo spet kmalu vidimo, saj 
bodo to nagrado najboljšim izvajalcem 
podeljevali še naprej. Sicer pa je disk, 
ki ga podeljujejo, svojevrsten 
oblikovalski dosežek, ki ga je oblikovala 
Maijeta Novak iz oglaševalske agencije 
Pan.

Izbrana diskografija - 
glasba za otroke:
- Romana in Bolhoband (1989) Sraka

- Jupije (1990) Mandarina

- Romana za najmlajše (1991) Pan

- Romana v pradavnini (1993) Pan

- Romana in Cie, (1995)
Mladinska knjiga

- A-E-I-O-U (1996) Panika Records

Kaseta ROMANA ZA NAJMLAJŠE
Romana je prišla v založbo leta 1991 
z “Mumčki”, pesmijo, ki je še 
dandanes eden njenih največjih hitov. 
Tudi to skladbico boste našli na 
priloženi kaseti. Skladbica pa je bila tak

hit, da jo poznajo tudi odrasli ljubitelji 
dobre glasbe, ne le otroci. Tudi 
Romani je ta kaseta ena izmed 
najljubših, saj še danes na svojih 
nastopih prepeva polovico skladb z nje. 
Bržkone se kaseta tudi zato tako dobro 
prodaja. No, dobre stvari se vedno 
dobro prodajajo. Dobra pa je kaseta 
zato, ker je Romana že ta projekt 
zastavila resno kot tudi vse kasnejše: z 
izbiro izvrstnih sodelavcev, tako 
tekstopiscev kot glasbenikov. Naj med 
tekstopisci omenim Nika Grafenauerja, 
Janka Modra, Otona Župančiča in 
Kajetana Koviča.
Pri glasbi ji je seveda že takrat bil 
glavna opora mož Lojze, kakor tudi 
med glasbeniki, kjer sta sodelovala še 
Dominik Krajnčan in Milko Lazar. 
Kaseta “Romana za mlajše” je stara že 
šest let, vendar ostaja mlada, ker ob 
njej odraščajo vedno novi otroci. 
Otroci ne blefirajo, otroci glasbo 
poslušajo ali pa je ne! G. Č.

Nedelja 29. junij 
METELKOVA ob 20"

predskupini:
MANIC MOVFMENT 

CtVU, PČHAN7T
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CA BSST OB NOVSSA BOBKA SI - SS
KRIŽANKE petek, 20. junija, ob 19. uri
Zgodovina ideje sega dve leti nazaj v okvir starega programskega odbora 
za evropski mesec kulture - EMK; najprej je bil poleg Novega rocka 
načrtovan tudi velik “open air” z zvenečimi tujimi imeni, pa še množica 
KLUBSKIH NASTOPOV DOMAČIH IN 'TUJIH BENDOV, ki bi

je še pravočasno prijavil “Novi rock”, ki je nato postal “Da best od Novga 
rocka...” (PRAVI Novi rock z žirijo in čisto novimi bendi bo seveda 
septembra kot vselej v soorganizadji ŠKUC-Ropot in Radia Študent): Tu 
je bil seveda tudi skupni nastop treh “-in” kantavtoijev, ki je že zgodovina...
Seveda ta “jagodni izbor” nima namena spodbijati očitka, da večina bendov 
kmalu po Novem rocku izgine z obličja zemlje; gotovo pa je, da vsaj za 
je bende to ne velja; nekaj jih ima celo že dva CD-ja, redno nastopajo, 
in eden od smotrov “Da best..” konceta je gotovo - poleg rockovske zabave 
za konec šolskega leta - da širšo publiko in javnost nasploh opozori na trajno 
in kakovostno pristnost novorockovskih bendov v slovenskem proštom.
Izbor se je sicer karseda ravnal po objektivnih merilih - trajanju delovanja 
in izdanih CD-jih, je pa prejkoslej subjektiven - zanj je odgovoren “izbomik” 
SKUC-ROPOTA, g. Vidmar. In je seveda omejen s trajanjem koncerta.
Vrstni red nastopajočih: PSVCHOPATH, ODPISANI, DICKV B. 
HARDV, HIC ET NUNC, RACIJA, SKYTOWER, RES NULLIUS + 
~ ' HLADNO PIVO iz Hrvaške G.Č.

GRATEFUL DEAD 
VVORKINUSMAVS DEAD

VROČIH i0
VllCBlAGOVSi^j

ŽANA
TUJE;

ODDELEK TEHNIKE

diaL
'■ Tic Tac Toe - 

Klappe Die 2 te
2- Mark Owen - 

Green Man
3. Caught In The Act - 

Act Of Love
4. No Doubt - 

Tragic Kingdom
5- Tony Braxton - 

Secrets Jfe!

DOMAČE;

7- Korado Buzeti/ Brendi - 
Nocoj je ena luštna noč

3- Napoleon - 
Bodi moja

3- Kingston - 
Gaj povej!

4- Ptujskih 5 -
Pada bi spet ljubila te

5-_Dominik Kozarič - 
 Ljubi jo nežno

glasbenim izrazom, večglasnim petjem 
in visokim melanholičnim vokalom Jer- 
rya Garcie.

Workingsman’s Dead je nedvomno 
ključna plošča, na kateri so začrtane 
glasbene smernice, ki so temlejito spre
menile dotedanjo zvočno podobo sku
pine. Vendar pa skladbe kot Uncle 
Johris Band, Dire Wolf, Cumberland 
Blues, Black Peter in Casey Jones pre
pričljivo zaživijo šele v razširjenih kon
certnih verzijah, na katerih so gradili 
svoje slovite nastope.

PAUL SIMON 
GRACELAND

San Francisco v drugi polovici šestde
setih: hipiji, mirovniška gibanja, otroci 
cvetja, seksualna revolucija, marihuana, 
LSD in glasbene skupine, ki so rastle 
kot gobe po dežju. Med njimi tudi 
Grateful Dead, ki so sloveli po 
neskončnih koncertnih improvizacijah 
psihedeličnega rocka.

Na plošči Workingsman’s Dead iz leta 
1970 pa so posegli v bogato zakladnico 
ameriške glasbene zapuščine, s čimer je 
njihova glasba dobila povsem nove 
razsežnosti in postala sprejemljivejša za 
širši krog poslušalcev. Tradicijo Bluesa, 
folka in countrya so prepletli z lastnim

Paul Simon, ki je največje uspehe požel 
kot član dueta Simon & Garfunkel, se 
je leta 1986 na plošči Graceland lotil 
raziskovanja zanj novih glasbenih sme
ri.
Različne oblike ameriške popularne 
glasbe, kot so rock’n’roll, blues, gospel 
in zydeco, je prepletel z eksotičnimi 
melodijami in hipnotičnimi ritmi črne 
celine. Skladbe I Know What I Know, 
Graceland, Homeless, You Gali Me 
Ali, Gumboots, Diamonds On The So- 
les Of Her Shoes... med vrsticami skri
vajo drobce bogate afriške glasbene 
tradicije, ki jo na prefinjen in nevsiljiv 
način približajo zahodnemu poslušalcu. 
Pri snemanju plošče je sodelovala cela 
vrsta bolj ali manj znanih ameriških 
(Los Lobos, Linda Ronstandt, Everly 
Brothers,...) in afriških glasbenikov (La- 
dysmith Black Mambazo, Voussou 
N’dour,...).
Paul Simon verjetno ni prvi, ki se je lo
til raziskovanja afriške glasbe, je pa 
precej pripomogel k njeni populaciji, 
saj je Graceland dober zemljevid 
dežele neslutenih glasbenih razsežnosti.

Vasja Volavšek

V petek, 20. .junija, bo v ljubljanskih Križankah “Da Best Od Nov'ga Rocka 
91-96”. Nastopili ImkIo Res Nullius, Racija, Skjtovver, Hie Et Nune, Psyhopath 
in Odpisani. Posebni gostje bodo zagrebški punk rockeiji Hladno pivo.
Diego Barrios Ross, venezuelski igralec, plesalec in pevec, ki živi in dela v 
Ljubljani, je pred dnevi izdal svojo prvo ploščo Como Ljubljana.
Napovedani junijski koncert Neila Vounga zaradi poškodlrc žal odpade. E- 
vropsko turnejo je prestavil na jesen, ko naj bi oktobra končno nastopil v 
Ljubljani.
Prekmurska skupina Psyhopath, ki jo primerjajo z. ameriškimi hmpnrži Sonic 
Yuth je izdala ploščo Jiju Jitsu. Gre za Irolj ali manj hrupen kitarski rock 
v kombinaciji z nežnim ženskim vokalom.
Na 36. Jazz festivalu bodo od 27. do 29. junija v ljubljanskih Križankah na
stopili: Big Band RTCS, Big Band EBU z dirigentom Jožetom Privškom, Mel- 
'in Taylor & Sliek Band, Jungle Funk, Pee VVec Ellis Assembly, Abmad 
Jamal, Tito Puentc,...
Bliža se tudi mariborski Lent Festival, kjer bodo med več sto nastopajočimi 
tudi Feris Mustafov, Jose Feliciano in BB King.

fr n)

NAJVEČJA IZBIRA 
CD plošč in kaset

Stari trg 26, Velenje
tel.: 063 862-520

\_________ ____________/

NOVOSTI
- GARY BARLOW Open road
- N’ SYNC N’ Sync
- TIC TAC TOE Klappe die 2te
- BRAVO HITS Novi hiti
- POWER DANCERS V šusu

pmo&mmTiaPMmtc
01. TIC TAC TOE - 

Klappe die 2te
02. GARY BARLOW - 

Open road
03. NO MERCY - My promise
04. BRAVO HITS VOL. 17 - 

Kompilacija
05. ROMEO & JULIET - 

Filmska /različni izvajalci/
06. TONY BRAKTON - Secrets
07. ŠPICE GIRLS - Špice
08. N’ SYNC - N’ Sync
09. 2 ALIVE - 2 Alive
10. CANDY DULFER - 

For the love ...

Pri nakupu večjih količin 
popusti in ugodnosti za člane.

ODPRTO
vsak dan od 12 do 19 ure, 

sobota od 9 do 13 ure.

KONCERTI
PRODIGV & RAGE 
AGAINST THE 
MACHINE 140 DEM
torek 1.7.97 - Dunaj 
MICHAEL JACKSON 
140 DEM
sreda 2.7.97 - Dunaj 
ERIČ CLAPTON 220 DEM 
torek 8.7.97 - Dunaj 
U2 130 DEM
sobota 16.8.97 - Dunaj

TOP MUSIC-KVAUTETA, 
KI SE NE VIDI, AMPAK SUŠI!
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MALI OGLASI
PRODAM

Prodam kozla in 4 koze z mladički. 
Tel.: 841-302

/ 7 AVTO ŠKORJANEC
PRODAJA RABLJENIH VOZIL 
C 25 Diesel, 1. 90, moder, 11.800 DEM 
Ford Fiesta 1.8 D, 1. 92, koviasko 
srebrn, 11.500 DEM 
Golf JX 1.6D, 1. 87, vinsko rdeč,
7.300 DEM
Lada Niva 1.6, L 93, bela, 8.300 DEM
Lada Samara, 1. 93, višnjevo rdeča,
5.900 DEM
Informacije na telefon 063/412-245.

MOCTE°NTER rcei
VEČJA MOTORNA KOLESA 
BMW K 100 RS, L 84, 8.500 DEM
CAGLVA ELEPHANT 900, modra,
16.500 DEM
HONDA CB 400 N, 1. 80, 2.400
VAMAHA TZR 125 R, 1. 93, bela- 
roza, 22.000 km, 5.500 DEM
VAMAHA TZR 125, 1. 91, 3.400 DEM
VAMAHA XT 600 E, 1. 93, 6.600 
DEM
VAMAHA TDM 850, L 93, 10.500 
DEM
KAWASAKI VN 800, nov, moder,
13.800 DEM
KAVVASAKI VN 800, klasik, nov, 
moder, 14.000 DEM
KAVVASAKI VN 1500, klasik, nov, 
zelen, 18.500 DEM
Komisijsko prodajamo rabljena motoma 
kolesa. Uredimo Icredit.
Sprejemamo naročila za motoma kolesa 
Kavvasaki 1. 177 in Honda 1. 97.
Čelade Shoei in Arai na zalogi.
Možnost plačila na več čekov.
Izpuh Skorpion za Hondo CBR 900 
RR, prodamo za 700 DEM. Izpuh Skor- 
pio za Vamaho FZR 600 R, cena 650 
DEM.
Vilice up side-down za Kawasaki ZRX 
400, cena 500 DEM.
SKUTER PIAGGIO TVPHOON 50, 
moder, nov prodamo Uredimo kredit.
SKUTER VAMAHA 50 SPV, moder, 
nov, cena 3881 DEM. Uredimo kredit.
Informacije na telefon 063/853-471.

/S AC LEVEC
PONUDBA RABLJENIH VOZIL 

AX Alure, L 92, 7.000 DEM 

Honda Preludc 2.0, 1. 94, 31.500 DEM

Iveco Rival kasonar, L 91, 20.000 DEM

Mercedez Bcnz E 300 D, 1. 95,
79.000 DEM

Opel Omega 2.0i karavan, 1.91,
12400 DEM

Za vsa rabljena vozila je možen kredit. 
Informacije: 063/472409.

AVTOHISA JAKOPEC
ZALOGA RABLJENIH VOZIL

ASTRA GL, 1.4, 3 vrata, L 93

SEAT IBIZA 1.2 CLX, 1. 92, 7.800 
DEM

VEČERA 1.6 GL 4 vrata, L 91, reg. 
11/97, 13.000 DEM

Možnost nakupa na kredit in leasing do 
5 let. Informacije: 063/855-975.

ZALOGA RABLJENIH VOZIL
AX CABAN 1.11, 1. 92, met. siva, 8500 
DEM
OPEL KADET 1.4 LSJ, L 90, bel,
9.900 DEM
HVUNDAI PONV 1.3 LS, L 91, met. 
siv, 8.200 DEM
OPEL ASTRA 1.61 GL/5, L 6/92, rdeč, 
14.950 DEM
MITSHUBISCHI LANCER 15 GLX,
1. 7/90, bel, 10500 DEM 
TOVOTA COROLLA 1.3 XL, L 90, 
met. siva, 9.900 DEM 
MERCEDES 2.3 E L 7/92, moder, do
datna oprema, 32.900 DEM 
SEAT CORDOBA 1.4 CLX, L 2/95, 
rdeč, dodatna oprema, 18.900 DEM 
SUBARU LEGACV 2.0 GL 1. 8/94, 
metal, dodatna oprema, 18.900 DEM
FIAT TIPO 1.4 I, L 9/93, rdeč, 10.500 
DEM
LANCIA 1.1 IE, L 12/94, bela, 8.500 
DEM
JUGO 55 SKALA POU, L 4/91, rdeč,
2.900 DEM
GOLF 1.3 B, L 7/91, rdeč, 10.000 DEM 
SEAT CORDOBA 1.4 CLX, L 95, 
rdeč, 15.900 DEM 
SEAT IBIZA 1.6 CLX, 5V, 1. 6/95, 
rdeč, 15.600 DEM
RENAULT CLIO 1.4 RT, L 9/93, bela, 
12500 DEM
CITROEN ZX REFLEX 1,41. L 9, 
met. zelen, 17.500 DEM 
Informacije na tel:
063/34-320 in 063/32-524.

AVTO HIŠ A DREV
ZALOGA RABLJENIH VOZIL
AX CITROEN, m. siv, 1. 89,
6.600 DEM
CITROEN BX, rdeč, L 84, 3.400 DEM 
FORD FIESTA, L 91, 7.800 DEM
LADA SAMARA 1300, bela, L 92,
5500 DEM
NISSAN SUNNV 1.6 SLX, bel, 1. 89,
8.200 DEM
OPEL CORSA OTY, rdeč, L 91,
8.800 DEM
R5 CAMPUS, L 94, 8.800 DEM 
R5 CAMPUS, bel, 1. 90, 6.900 DEM 
R5 EXPRES, rdeč, 1. 89, 7.000 DEM
ŠKODA PRAKTIK, bela, 1. 94,
6.800 DEM
ŠKODA FAVORIT, zelena, L 92,
5.400 DEM
Informacije na telefon 
063/707-365 in 063/707-395.

Avtohiša KOS
ZALOGA RABLJENIH VOZIL
CITROEN KOMBI C 25 B, 2 
komada, L 92 in L 93
NISSAN SUNNV karavan 
Informacije na telefon 702-230.

Avtocenter Meh
ZALOGA RABLJENIH VOZIL 
AUDI 80 1.6, 1. 91, reg. 5/98, 15.500 
DEM
GOLF JXB, L 90, 9.000 DEM 
GOLF JXB 1.3, 1. 89, 8.500 DEM 
GOLF diesel, L 90, 9.700 DEM 
GOLF 1.4 Rabbit, I 96, 20500 DEM
GOLF SVNCRO 1.8 GL I 96, 2.500 
km, 27.000 DEM
GOLF SVNCRO 1.8 GL L 96, 27.000 
DEM
Za vsa rabljena vozila veljajo krediti in 
popust za gotovino. Informacije na tel: 
063/852-95^

stigma 93
ZALOGA RABLJENIH VOZIL
MAZDA 323F 1.6, 3 vrata, 1. 90, 
12.400 DEM
TOVOTA COROLLA, 1. 87, 4.900 
DEM

KOVINOTEHNA
ZALOGA RABLJENIH VOZIL

Alfa Romeo 90 20, 1 87, 614.000.00 SIT

Citroen AX 1.4D, 1. 89, 5V, temno 
rdeč, 500.000,00 SIT

Citroen XM, 2.0, 1. 91, 12500 DEM

Geisuzo Gemini GLD 15, L 90,
9.200 DEM

Ford Escort CLX, 1. 91, 5V, temno siv 
metalik, 1. lastnik, 11.000 DEM

Hvundai Sonata 20, 1. 92
1.300.000. 00 SIT

KIA SEPHEA SLX 1.6, 1 94,
10500 DEM

Lada Samara 15, 1. 93, 588.000,00 SIT

Mitsubishi Galant 1.8, L 90,
1/289505,00 SIT

Opel Astra 1.4 GL 1- 92,
1/318.275,00 SIT

Opel Omega 20i GL 1 90,
1.000. 000.00 sir

Opel Vectra 1.6i GL 1 92
1359.750.00 SIT

R4, I 89, 2.200 DEM

Renault Clio 12 RN, I. 94,
1.168.146.00 SIT

Renault Espress 1.4, 1. 93, 14.200 DEM

Škoda Favorit 135 L. 1. 91,
413.700.00 SIT

Volksvragen Passat CL 1.6, 1. 90,
1.412.00000 SIT

Zastava 83.10 tovorno, 1. 85,
441.000. 00 SIT

Wartburg 13, L 89, 246.183,00 SIT

Informacije na telefon 063/432-807.

ZALOGA VOZIL

ALFA 33 1.3 S, I 87, 5.500 DEM

GOLF GL I 93, vsa možna oprema,
18.000 DEM

PEUGEOT, 1. 12/97, 14.000 DEM

ŠKODA FAVORIT GLX, 1. 93
730.000. 00 SIT

ŠKODA FAVORIT, I 93,
724.500.00 SIT

ŠKODA FAVORIT, 1. 94,
830.000. 00 SIT

AvtoCENTER MARGIT
ZALOGA RABLJENIH VOZIL

AX TRS, 5 vrat, 1. 90, rdeč, 6500 DEM

AUDI 100 20 E, 1 91,bel, alu platišča, 
ABS, el. šibedah, CZ, meglenke, original 
radio, 21.000 DEM (v račun R4 ali 
GOLF TD)

DACIA 1304 za dve osebi + 1000 kg 
tovora, I 96, reg. 2/97, še v garanciji,
20.000 km, kovtnsko zlat, ugodno

DAIHATSU APPLAUSE 1.6 16V, 1.
91, metal siv, 9500 DEM

DEAWOO TICO že od 10.990 DEM - 
presenečenje

DAEWOO NEXIA, 15, 4V, nova,
ABS, ŠV, eirback gratis, 17590 DEM

HVUNDAI PONV 15 LSI 1. 94, 
metalik moder, 3V, 11.000 DEM

HVUNDAI PONV 15 GLS, I 90/12 
kot nov, želu ugodno, 87.000 km

LANOS, nov, 4V, od 18.990 dalje

MARUTI 800, 1. 93, 1. lastnik, super 
ohranjen, 6.000 DEM

OPEL CORSA svving 1.4i, 1 94, 
metalik zelena, 1. lastnik, cena po dogo
voru

ŠKODA PICK-UP LX, bordo rdeč, 1.
94, 7.000 DEM

Možnost kredita in leasinga do 5 let!
Inf. na tel: 063/856-537, «09/640-2(M.

PEUGEOT TOMJ
ZALOGA RABLJENIH VOZIL

motor KAVVASAKI KRI 250, 1. 89, reg
istriran, 4.300 DEM

PEUGEOT 306 1.4 XR, I 94, 47.000 
DEM, 5v, rdeč, 1. lastnik, 15.800 DEM

ZX, 1 92 12500 DEM
Informacije na telefon 063/862-406.

AVTO FINEX
AUDI 100 20 1 87 cena 9.500 DEM 
CHEVROLET BERETTA 23 GTL 3 
vratna, I. 93, cena 23.000 DEM
CHRVSLER JEEP CHEEROKE 21 
TD, 1. 88, cena 23500 DEM 
DAIHATSU SHARADE 3 vratni, 1 
93, cena 10.500 DEM
FIAT CROMA 20 TD, 1 89, cena
9.500 DEM
FIAT TEMPRA 1,6 IESX, 1. 95, cena
17.200 DEM
FORD ESCORT CLXD 1,8, 1 91, 
cena 13.650 DEM
FORD FIESTA 13 FUN 3 vrata, 1. 
93, cena 12.000 DEM
LANCIA DEDRA 20 TD, 1 90, cena 
13.950 DEM
MAZDA 929 4 vratna, 1. 88, cena
12.500 DEM
MAZDA 323 F l,6i, reg. 6/98, 1. 90,
11.000 DEM
MERCEDES 190 20E, 1. 85, cena 
12500 DEMInformacije na telefon 063/861-570.

FORMASTUDIO
Pečnikova 2, 3310 Žalec, tel.: (063) 716-116, fax: (063) 711-15.

S*/
izdelava predstavitvenih spotov 
urejanje posnetkov z Vaših potovanj 
(VHS, S-VHS, VHS-C) 
snemanje porok in ostalih priložnosti 
izdelava videostrani
obdelava posnetkov s pomočjo računalnika in 
ostalih dodatnih efektov
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J^ERCEDES 200 E, 1. 90, cena 25.300

mercedes 230 2,3,1.91, cena 27.850 
dem

nissan micra 1,0,1.90, cena 7.600
UEM
NISSAN MICRA 1,0 LX 5 vratna, 1. 

cena 11500 DEM
nissan suny 1,4 slx, l 92, cena
12.600 DEM
OPEL CAI.1RRA 2,0 16V, 1. 90, cena
21.600 DEM
Opel CORSA 1,5 D 3 vratna, 1. 93, 
»na 12.400 DEM
OPEL KADET 1,3 S 3 vratni, 1. 88, 
»na 7.400 DEM
OPEL KADET 1,6 D 4 vratni, 1. 88, 
»na 7.350 DEM
OPEL KADET l,4i karavan, 1. 91, cena 
10500 DEM
OPEL KADET 15 TDi LS 3 vratni, 1. 
90, cena 12.100 DEM
OPEL KADET l,8i karavan, 1. 91, cena 
13.750 DEM
OPEL OMEGA 2,0 IGL karavan, 1. 
92, cena 15.800 DEM
OPEL VECTRA 2,0i automatik, 1. 90, 
»na 13.200 DEM
OPEL VECTRA l,6i GL 4 vratna, L 
93, cena 16500 DEM
PEUGEOT 106 RN TANGO 3 vratni, 
'■ 95, cena 14.200 DEM
Renault chamade 1,4 gts 4
'natna 1. 90, cena 11.000 DEM
Renault 19 i,si tr 5 vratna, 1. 93,
»na 16500 DEM
Renault 21 1,4,1.89, cena 9.950

SEAT IBIZA 1,4 CLX 3 vratna, 1. 95, 
»na 16.000 DEM
^£DA FORMAN 135 LS, L 91, cena 
5-400 DEM

GOLF JGL 1,6 D, 1. 85, cena 
S-250 DEM
^GOLFLeDSvratni, 1.88,

VW GOLF JXD 1,6 3 vratni, 1. 88, 
cena 8.600 DEM

VW GOLF 1,4 CL 3 vratni, 1. 95, cena
19.000 DEM

VW JETTA 1.6 B, L 86, cena 6.200 
DEM

VW PASSAT 2,0 CL karavan, 1. 92, 
cena 19.900 DEM

VW PASSAT 1,8 GL 4 vratni, 1. 93, 
cena 22.000 DEM

VW TRANSPORTER 1,6 8+1, 1. 74, 
cena 441.000 SIT

VW TRANSPORTER CARAVELA 
AUT. 1,8, 1. 92, cena 20.900 DEM

MITSUBISHI COLT 1,3 GLI DAB, 
nov, zelo ugodno, posojilo ali leasing

MITSUBISHI LANCER 1,3 GLI 
DAB, nov, zelo ugodno, posojilo ali leas
ing

MITSUBISHI PAIERO 25 TD GL 
Young, nov, zelo ugodno, posojilo ali 
leasing

Informa- 
Dra-

Brezplačni
mali oglasi:

V najem oddam skladišče 180 m2. Infor
macije na tel.: 063/472-034

Zelo ugodna posolila in leasing. 
cije na telefon Celje 063/482-011, 
vograd 0Š)2/83-643.

Mozirje

VABI:
28. junija ob 10. in 12. uri, 

dan z Mitom Trefaltom, rogisti in 
Lovskim pevskim zborom. 

Nastop Mita Trefalta kot pridigarja 
Janeza Svetokriškega.

Po prireditvah vabljeni na 
veliko lovsko razstavo

NARAVA - DIVJAD - ČLOVEK 
v Gornjem Gradu.

Mercedes-Benz

LEVEC 18, PETROVČE 
TEL - FAX : 063 472-409

* NE ZAMUDITE PRILOŽNOSTI - SEZITE PO ZVEZDAH
- KUPITE MERCEDES BENZ PO CENAH Z NIŽJIMI DAJATVAMI 

(VOZILA SO NA ZALOGI - DOBAVA TAKOJ)

rrr\ NAJKVALITETNEJŠE OLJE ZA KAMIONE
\BP) VANELLUS C3 EXTRA

SODČEK 25L - CENA: 12.787,50 SIT

OPREMA: SERVO VOLAN, EL POMIK STEKEL. EL NASTAVLI1VA 
ZUNANJA OGLEDALA, NASTAVLJIV VOLAN PO VIŠINI, CENTRALNO 
ZAKLEPANJE, ZATEMNJENA STEKLA, ODBIJAČI V BARVI VOZILA.

TrT»¥1tmir i r» , , X. ^ _________________

NUDIMO UGODEN KREDIT IN LEASING



BERLINGO KOMBI 1,4 IX že od 19.450 DEM
v- pumerfatti p izpeljankami iz limuzin: 

do zaslugi svojih posebnosti in prtljažnika je bolj vsestranski 
ti piUut&tjtMi 4- srednje velikimi karavani: 

akreten in bolj prostoren
l pnm&vjtuii d terenskimi vozili s 4-kolesnim pogonom: 
h velikosti za dopustnike in njihovo opremo, pa še 
jih po vseh poteh.

r r\\
Celje - skladišče

o

D-Per s
131/1997 S

- sladoled in sadne kupe
- vse vrste peciva:

kolač, janeževi upognjenci, čajno pecivo, 
linško pecivo, slano pecivo

- napitki in slaščice

Torte zrn wse priložnosti!

yi\vu\tiA
PAPIRNICA MOZIRJE, Na trgu 14, tel.: 063/832 602

Prednaročila za šolske potrebščine!

SUPER CENE
zvezki A5 - 60 SIT 
zvezki Ak - 99 SIT

Prodaja na obroke!

Kupujmo v Savinji, to je naša trgovina!

Servis Krbavac
Rečica ob Paki 45,3327 Šmartno ob Paki 

Tel./Fax: (063) 885-218

P0£ ' OttODBA - ROADSHO

Fiesta Flight 17*990 OEM
Escort Flash - paket SERVO
Escort Flash+ - paket RS (meglenke, športni odbijač) 
Mondeo - paket SALON (klima, kovinska barva, radio) 
Fiesta courier van 
Escort van 
Transit

EDINI pooblaščeni FORDOV SERVIS 
v savinjsko-šaleški regiji!

VOZILO VAM PRODAMO IN SERVISIRAMO!
Servis Krbavac - servis, kleparska in ličarska dela, avtovleka

Vdornem si čcks, c\c\ preberem GLAS Suvinjskel


